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Το υπέρ γράφημα
της εβδομάδαςΤο Νυμφαίο

επισκέφθηκε η Πρόεδρος ^φότερα απόΜ™1950"' 
της Δημοκρατίας Κατερίνα

Σακελλαροπούλου σελ.3

Αία βάζου με

ΡΑΗΙΙΜΡΡΙΛΡν!■«νκίΒνιιιηΐλΐΐιΐλ
Ενημερωνόμασιε

ΕΓΚΥΡΑ

ΕΝΩΣΗ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ 
ΕΠΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΥΠΟΥ

Εγκαινιάστηκε ο νέος Πολυχώρος - 

Εκθεσιακό Κέντρο προϊόντων από 
το Επιμελητήριο Φλώρινας σελ·12

Απόλυτα επιτυχημένη η ημερίδα που διοργάνωσε το
ΕΒΕ Φλώρινας με θέμα «Στήριξη της τοπικής 

επιχειρηματικότητας στην Π.Ε. Φλώρινας κατά 
τη μετάβασή της στη μεταλιγνιτική εποχή » σελ, 13

Εκδηλώσεις για την Εργατική Πρωτομαγιά 
από το Εργατικό Κέντρο Φλώρινας <**·*

Π
ριν λίγες μέρες ο βουλευτής της Ν.Δ. Βασίλης Οικονόμου 
έκανε μια απαράδεκτη δήλωση για τους καταναλωτές που δεν 
είναι σε θέση να πληρώσουν το ρεύμα τους: «Το τζάμπα πέ- 
θανε... πρέπει να πληρώνουν τις υποχρεώσεις τους», είπε. Απα
ράδεκτη επίσης είναι και η συνολική συμπεριφορά της 

κυβέρνησης απέναντι στην ενεργειακή ακρίβεια, πράγμα που δεί
χνει πως «έχουν χάσει τη μπάλα».
Επίσης, δείχνει ότι η πολιτική συζήτηση για τα θέματα που σχετίζονται 
με το ηλεκτρικό ρεύμα οφείλει επιτέλους να έρθει στην πραγμα
τική της βάση. Πώς να το πω; Να έρθει στα αυτονόητα. Που πάει 
να πει πως ο εξηλεκτρισμός είναι μια κατάκτηση του ανθρώπι
νου πολιτισμού. Το γεγονός ότι η σημερινή γενιά έχει τη δυνατότητα 
να πατάει έναν διακόπτη και να έχει φως, ζεστό νερό και πρόσβαση 
στο ΐηίθΓηβΐ οφείλεται στιε υποδομές που δημιούργησαν οι προ
ηγούμενες γενιές. Δεκάδες χιλιάδες εργαζόμενοι δούλεψαν 
σκληρά, πολύ σκληρά τα τελευταία 70 - 80 χρόνια, για να κατα
σκευαστούν τα δίκτυα μεταφοράς του ηλεκτρικού, όπως και οι 
εργοστασιακές μονάδες και τα υδροηλεκτρικά φράγματα που τον 
παράγουν.Όλα αυτά χρηματοδοτήθηκαν υε χρήμα που προ- 
έκυψε από βαριά φορολογία του ελληνικού λαού- Αυτός ο λαός 
έβαλε πλάτες για 6ημίουρ.γηθεί,αυτό το «θαύμα».
Με λίγα (και απλά) λόγια, το ηλεκτρικό οεύυα δεν είναι εμπό
ρευμα. Είναι κοινωνικό αγαθό. Είναι δικαίωμα για κάθε πολίτη. 
Δικαίωμα στοιχειώδες και σαν τέτοιο θα έπρεπε να προστατεύε
ται οπτά οπό το Σύνταγμα.
Δυστυχώς, όμως, οι κοινοβουλευτικοί συσχετισμοί της αναθεώρησης 
του Συντάγματος το 2019 δεν επέτρεψαν έναν ουσιαστικό εκσυγ
χρονισμό σε αυτά τα ζητήματα. Και έτσι φτάσαμε στο σήμερα, που 
αυτό το δικαίωμα χτυπιέται από παντού! Αμφισβητείται! θεωρείται 
δευτερεύον ζήτημα! Μπαίνει μπροστά η ανάγκη λειτουργίας της 
ελεύθερης αγοράς.η δυνατότητα των εταιρειών που παράγουν 
ενέργεια, να διαπραγματεύονται χρηματιστηριακά τις τιμές και 
να αποκομίζουν τα προϋπολογισμένα κέρδη, από το να έχει 
ρεύμα κάθε σπίτι όπου μένουν οικογένειες, άνθρωποι κάθε κα
τάστασης και κάθε ηλικίας...
Σε αυτό το σκεπτικό βασίζεται η κυβέρνηση και αρνείται να κάνει 
άμεση παρέμβαση στην αγορά. Να ρυθμίσει, τέλος πάντων, κάπως τα 
πράγματα έτσι που να μπορεί να ελέγχει έστω και στοιχειωδώς τις 
τιμές. Εκεί στηρίζονται και οι χιλιάδες διακοπές ηλεκτροδότη- 
σης, που έχουν προγραμματιστεί και ήδη πραγματοποιούνται και 
αφήνουν τον κόσμο χωρίς ζωή.
Το αστείο είναι πως όλα αυτά, που σήμερα δείχνει να μην αντιλαμβά
νεται η κυβέρνηση Μητσοτάκη, τα κατανοούσε ακόμη και η... κυ
βέρνηση Πλορτήρα, που δεν μπορεί κανείς να της 
«καταλογίσει» αυξημένη κοινωνική ευαισθησία! Το αντίθετο μά
λιστα...
Στον ιδρυτικό νόμο, λοιπόν, με τον οποίο δημιουργήθηκε η ΔΕΗ 
το 1950. η ηλεκτροπαραγωγή στην Ελλάδα τέθηκε κάτω από δη
μόσιο έλεγχο. Έως τότε την είχαν εκατοντάδες μικρές εταιρίες. Στον 
ιδρυτικό εκείνο νόμο αναφερόταν ρητώς η υποχρέωση της ΔΕΗ 
να παρέχει ηλεκτρικό ρεύμα στουο πολίτες στη φθηνότερη δυ
νατή τιμή και υπό το καθεστώς υγιών εμπορικών αρχών. Όπυκ 
επίσης και το να υην γίνονται δυσμενείς διακρίσεις ανάμεσα 
στουε καταναλωτές.
Δείτε τί προέβλεπε μεταξύ άλλων ο ιδρυτικός νόμος της ΔΕΗ του
1950:

3. Είδιχώς ή Δημοιί« ’ϋληχ&ίρηαις Ήλ**τρι®μο3 ΐκο- 
χρβοδτβι δ*ως :

α) Διοβραλίση φ οΐ*ονομ«φ Φέρχωβν οΰφ.
δ) Παρίχτ) φ 'καρίίγομέντ,ν ήλιχτριφ *νίργ«ι«ν κρός 

Όώς άγροτιχοδς χ*ί άπιχους *λη$οϊμο·)ς «ς φ «ό&ηοΦ 
ίννχφ τιμήν, 1ν*ργο3?« 6άηι δγιών Ιμχβριχών αρχών, 

βντδς τών κλβυίων τζς γ*νιχωτ«ρ«ς «ίχβνομιχτ,ς κοΧιηχή; 
της Χώρας.

γ) Ά"οφ*ύγιρ χάς αδικαιολογήτους διαχρίϊΜς κφ φ 
χαροχήν ήλιχ.τρι/% *ν«ργ«*ς μ*τφ των διχφέρων «τρίη
χών της Χώρας καί κατά τΐν χαδοριφν - των τιμολογίων 
μ&τβξδ καταναλωτών της Λύτης κατηγορίας.

Τα πράγματα δείχνουν πως οι αντιλήψεις και οι τακτικές της σημερι
νής κυβέρνησης μας πάνε πίσω. Πιο πίσω και από το 1950! Γιατί 
δεν νομίζω να θεωρούνται «υγιείς εμπορικές συναλλαγές» αυτές 
που γίνονται μεταξύ κυβέρνησης και ηλεκτροπαραγωγών εταιριών, οι 
οποίες μέσα από τη ρήτρα αναπροσαρμογής μεταβιβάζουν το κό
στος παραγωγής της ενέργεια,ς. στους καταναλωτές, οι οποίοι 
παθαίνουν ηλεκτροσόκ με το που ανοίνουν τους λογαρια
σμούς...
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ΗΧΩΒΟΛΕΣ
Ε

ίναι η δεύτερη φορά που 
υπουργός της σημερι
νής Κυβέρνησης προ
σβάλει προκλητικά τους 

δημοσιογράφους της Φλώρι
νας. Μετά την κα Ζαχαράκη, 
που έστησε του δημοσιογρά
φους δύο ώρες κατά την επί
σκεψή της στην Περιφερειακή 
Ενότητα Φλώρινας αναγκό- 
ζοντάς τους να αποχωρήσουν 
σε ένδειξη διαμαρτυρίας, εί
χαμε και δεύτερο θλιβερό 
επεισόδιο, αυτήν τη φορά με 
την υπουργό Πρόνοιας και 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης 
Δόμνα Μιχαηλίδου. Συγκεκρι
μένα, σύμφωνα με την πρό
σκληση η υπουργός θα 
επισκεπτόταν το Κέντρο Παι
δικής Μέριμνας της Περιφέ
ρειας Δυτικής Μακεδονίας, 
την Παρασκευή 29 Απριλίου 
και ώρα 18:00 το απόγευμα, 
όπου και θα παραχωρούσε 
συνέντευξη τύπου. Όταν βρέ
θηκα στον χώρο του Κέντρου, 
ο πρόεδρος με ενημέρωσε ότι 
η κα Μιχαηλίδου θα καθυστε
ρούσε περίπου μία ώρα γιατί 
ήταν ακόμα στην Κοζάνη. 
Αφού επέστρεψα σπίτι, βρέ
θηκα εκ νέου στις επτά η ώρα 
στο Κέντρο Παιδικής Μέρι
μνας. Δυστυχώς, ο πρόεδρος 
μου είπε το εξής καταπλη
κτικό: «Η υπουργός είναι 
ακόμα στην Κοζάνη και δεν 
ξέρουμε τί ώρα θα βρίσκεται 
στη Φλώρινα». Τελικά, όπως 
ενημερωθήκαμε, η κα Μιχαη- 
λίδου έφθασε στο ίδρυμα στις 
οκτώ και τριάντα το βράδυ. Να 
σημειώσουμε ότι ώρα οκτώ το

βράδυ είχαμε και άλλη υπο
χρέωση, καθώς βρισκόταν σε 
εξέλιξη σημαντική ημερίδα 
στο Επιμελητήριο της Φλώρι
νας. Κυρία υπουργέ, ταλαιπω
ρήσατε τους δημοσιογράφους 
στο πήγαινε έλα, χωρίς κανείς 
από σας να ζητήσει έστω μία 
συγγνώμη. Τι έφταιγαν τα 
παιδιά, που για τρεις ώρες 
στην αυλή του κέντρου ανέμε
ναν την άφιξή σας;

Μ ιας και αναφερομαστε 
σε επισκέψεις, θα 
ήθελα να σταθώ και 

στην επίσκεψη που πραγματο
ποίησε η Πρόεδρος της Δημο
κρατίας κα Κατερίνα 
Σακελαροπούλου στην Τ. Κ. 
Νυμφαίου. Θεωρώ ότι αποτε
λεί πραγματικά σημαντικότατο 
γεγονός να έρχεται στην πε
ριοχή μας η Πρόεδρος της Δη
μοκρατίας, καλό όμως θα ήταν 
να είχε και την ανάλογη κά
λυψη από τα Μέσα της Περι
φερειακής Ενότητας
Φλώρινας και όχι η είδηση 
αυτή να βγαίνει μέσα από το 
ίοεβδοοΙτ! Ευτυχώς που εκ 
των υστέρων εξέδωσε δελτίο 
τύπου ο Δήμος Αμυνταίου και 
έσωσε κάπως τα προσχήματα.

Θ
έλω να σταθώ και στην 
πρωτοβουλία του Επι
μελητηρίου Φλώρινας 
να φέρει σύσσωμο το Διοικη

τικό Συμβούλιο της Κεντρικής 
Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλά
δος στην πόλη της Φλώρινας. 
Εκείνο που δεν έχει έρθει 
ακόμα στη Φλώρινα είναι τα

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705,

6-ΠΊ3ΪΙ: ΪΧΟ@Π6Χΐηβ(.9Γ 

ννβόείΐβ: ΗΐΙρ://εοΗοίΙοπη3·9Γ 
Δ/νση: Κων/πόλεως 4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 

Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)

Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 
Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 

Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Εκτύπωση 
ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.

ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ
Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών - 

Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγρόφημα” αποτελεί το σημείωμα του εκδότη.
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 6Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

περιβόητα εκατομμύρια ευρώ, 
ηου μας έλεγε ο βουλευτής 
μας ότι θα πλημμυρίσουν την 
περιοχή!

Δ
εν μπορώ να καταλάβω 
ακόμα ποιο είναι το 
νόημα όλων αυτών των 
επισκέψεων, που πραγματο

ποιούν οι βουλευτές μας δια
χρονικά στις Τοπικές 
Κοινότητες της περιοχής κατά 
τις Άγιες Μέρες του Πάσχα. 
Σε τι ωφελεί μια τέτοια επί
σκεψη, όταν διαρκεί μόνο 
δέκα, άντε το πολύ είκοσι 
λεπτό, όπου ανταλλάσσονται 
απλώς ευχές, χωρίς να δίνε
ται ουσιαστικά η δυνατότητα 
στους πολίτες να συζητήσουν 
τα όποια προβλήματα αντιμε
τωπίζουν είτε προσωπικά είτε 
συλλογικά ως κοινότητα;

Ο ηχωβόλος

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ
- ΜΟ. ΡΗΩ

Μαιευτήρα€ Γυναικολόγοα

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 

Κτίριο Θ & Θ, 2ος όροφος 

Περικλέους - Συνοικισμός 

Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 

Τηλέφωνο 2313.088.021 

βπιαίΐ: ΓηιιηΗ<γΓου@γαΗοο. ςτ

Α) ΜβγΚ Μαζοννεπ 
“ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ, ΠΟΛΗ ΤΩΝ 
ΦΑΝΤΑΣΜΑΤΩΝ, Χριστιανοί, 
Μουσουλμάνοι ΚΑΙ ΕΒΡΑΙΟΙ”, 
1430 - 1950...

Ένα εξαιρετικό βιβλίο για την 
ιστορική διαδρομή της Θεσσαλο
νίκης από το 1430, που κατακτή
θηκε από τους Οθωμανούς, μέχρι 
τους νεώτερους ελληνικούς χρό
νους (1950). Στην ιστορική δια
δρομή της, υπήρξε μια πόλη 
πολυεθνική, πολυθρησκευτική, 
πολυπολιτισμική. Η παρακάτω 
παράγραφος είναι το τέλος του βι
βλίου..: "Η ΜΝΗΜΗ ΤΩΝ ΝΕ
ΚΡΩΝ - Η ιστορία των 
εθνικιστών είναι φτιαγμένη από 
πλαστές συνέχειες και βολικές 
αποσιωπήσεις, από φανταστικές 
κατασκευές, αναγκαίες ώστε να 
αφηγηθούν την ιστορία του 
ραντεβού ενός περιούσιου λαού 
με τη γη που επεφύλαξε το πε
πρωμένο. Είναι μια παράδοξη 
και μη αληθοφανής εκδοχή του 
παρελθόντος, ιδίως για μια 
πόλη σαν τη Θεσσαλονίκη, που 
οι περισσότεροι κάτοικοί της 
δεν μπορούν να ανιχνεύσουν τη 
σύνδεσή τους με τον τόπο πε
ρισσότερο από τρεις με τέσσερις 
γενιές πίσω. Ξέρουν πως, ανε
ξάρτητα από το τι τους μαθαί
νουν στο σχολείο, οι δικές τους 
οικογενειακές εμπειρίες υπο
βάλλουν μια πολύ διαφορετική 
ιστορία: ένα έπος γεμάτο ανατα
ράξεις, αναστατώσεις, ξεριζω
μούς και ξαναριζώματα, στα 
οποία τον μεγαλύτερο ρόλο τον 
έπαιξε η τύχη και όχι το πεπρω
μένο. Μια τέτοια ιστορία προ
σπάθησα να δείξω στο 
ξεδίπλωμά της, μια ιστορία γε
μάτη λησμονημένους εναλλα
κτικούς δρόμους και 
λανθασμένες επάογές, γεμάτη 
ταυτότητες που υιοθετήθηκαν 
και απορρίφθηκαν. Σ’ αυτή ν 
την πόλη, η κυρίαρχη ομάδα για 
αιώνες ήταν ένας λαός που

έμεινε προσκολλημένος στη με
σαιωνική γλώσσα της χώρας, 
από την οποία είχε απελαθεί και 
που ωστόσο ένιωθε στη Θεσσα
λονίκη, όπως το διατύπωσε ο 
ραβίνος Μοσέ Αρόκις το 1509, 
ότι “σε αυτούς μόνο δόθηκε η 
γη και αυτοί είναι η δόξα και η 
λάμψη και το μεγαλείο της". 
Στην πραγματικότητα ο Θεός 
την είχε ήδη δώσει στους Οθω
μανούς σουλτάνους, ώστε, 
όπως έλεγε ο χρονογράφος του 
δέκατου πέμπτου αιώνα Λουκ 
Πασά Ζαντέ, "η μητρόπολη της 
απιστίας να γίνει μητρόπολη του 
Ισλάμ". Ακόμα πιο πριν την είχε 
δώσει στους Χριστιανούς και το 
1912 οι Έλληνες ευχαρίστησαν 
γι' άλλη μια φορά τον Θεό για 
τον θρίαμβο του στρατού τους. 
Όλοι διεκδικούσαν την πόλη για 
τον εαυτό τους στο όνομα του 
Θεού. Μήπως όμως δε λένε ότι 
εκεί που είναι ο Θεός, είναι τα 
πάντα;”.

Β) Αλιεύω από εφημερίδες
1. Την υπερπολυτελή βίλα του 
στον Διόνυσο Αττικής πουλάει ο 
Ν. Μανιαδάκης, καθηγητής της 
Εθνικής Σχολής Δημόσιας Υγείας 
(ΕΣΔΥ) - Η βίλα είναι 510 τ.μ. 
(ξέρω ότι έχετε κι εσείς), εκτιμά- 
ταιστο 1.700.000 ευρώ.
2. 0 διορισμένος από την κυβέρ
νηση διοικητήςτηςΔΕΗ, Γιώργος 
Στάσσης έχει βίλα κοντά στα 700 
τ.μ.
Δεν είμαι ΔΟΥ για να ελέγξω τα ει
σοδήματα πολύ πλούσιων Ελλή
νων, σαν τους παραπάνω. Δεν 
αποκλείω να απέκτησαν την κι
νητή και ακίνητη περιουσία τους 
με ιδρώτα ή να είχαν πλούσια πε
θερά... Με ενοχλεί η αρρωστη- 
μένη μεγαλομανία τους. Βίλες 
που προκαλούν, όταν σε Αφρική 
- Ασία και τώρα σε Ουκρανία δεν 
έχουν ούτε λαμαρινένια καλύβα 
να στεγαστούν τα παιδιά. Είναι 
ανοησία να πιστεύεις στην ιστορία

κτίζοντας οθωμανικά παλάτια. Η 
ιστορία δεν ξεχνά τους "ΠΑΣΤΕΡ", 
που έσωσαν χιλιάδες ανθρώπους 
από τον θάνατο. Δεν ξεχνά εκα
τοντάδες καλλιτέχνες, ποιητές, 
ζωγράφους, μουσικούς κλπ. Γνώ
ρισα ανθρώπους ευτυχισμένους 
με την οικογένειά τους, με τους 
τσιπουροφίλους τους, με δί
σκους, με ανοιχτά βιβλία στον 
Ντοστογιέφσκι, στον Παπαδια- 
μάντη και στον Καβάφη, και σε χι
λιάδες άλλους.

Γ) Ο πόλεμος στην Ουκρανία 
καλά κρατεί, νεκροί - στρατιώ
τες - ηλικιωμένοι - νέοι - παι
διά. Μια χώρα γεμάτη ερείπια, μια 
όμορφη χώρα με κτίρια, με υπο
δομές, με πάρκα, με γεφύρια. Μια 
ολοσχερής καταστροφή από τη 
μανία του δικτάτορα Πούτιν. Λένε 
οι ειδικοί διεθνολόγοι και πολιτι
κοί ότι ο πόλεμος θα διαρκέσει 
έναν χρόνο. Στα σχέδια του Πού
τιν είναι να δημιουργήσει κράτος 
(Νέα Ρωσία) στο νοτιοανατολικό 
τμήμα της Ουκρανίας. Σας θυμίζει 
κάτι αυτό; Έτσι οι Τούρκοι κα- 
τέλλαβαν το βόρειο τμήμα της 
φιλτάτης Κύπρου στις 20 Ιου
λίου 1974. Η προδοσία του Δη- 
μήτρη Ιωαννίδη και των λοιπών 
χουντικών.

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

Αγαπητέ/η Συνδρομητή/τοια.ΜΗ ΞΕΧΝΑΣ 

τη συνδρομή σου στην εφημερίδα ΗΧΩ 
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240
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Το Νυμφαίο επισκέφθηκε η Πρόεδρος της
Δημοκρατίας Κατερίνα Σακελλαροπούλου

Σ
το Νυμφαίο του Δήμου Αμυν
ταίου βρέθηκε το Σάββατο 30 
Απριλίου η Πρόεδρος της Δη
μοκρατίας Κατερίνα Σακελλαροπού

λου.
Την Πρόεδρο της Δημοκρατίας υποδέ
χτηκαν με ιδιαίτερη χαρά και τιμή ο Δή
μαρχος Αμυνταίου Άνθιμος Μπιτάκης, 
η Υφυπουργός Εργασίας και Κοινωνι
κών Ασφαλίσεων Δόμνα Μιχαηλίδου, 
ο Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας Σω
τήρης Βόσδου, ο Πρόεδρος της Κοινό
τητας Νυμφαίου Πέτρος Τζούτζιας και 
ο ιδρυτής του «Αρκτούρου» και πρώην 
Δήμαρχος Θεσσαλονίκης Γιάννης 
Μπουτάρης.
Η κ. Σακελλαροπούλου ξεναγήθηκε στο Περιβαλλον
τικό Κέντρο για την Προστασία της Αγριας Ζωής και 
του Φυσικού Περιβάλλοντος, που λειτουργεί στη Νί- 
κειο Σχολή όπου ενημερώθηκε για τη ζωή και την 
προστασία της καφέ αρκούδας καθώς και στο κατα
φύγιο της Περιβαλλοντικής Οργάνωσης «Αρκτού- 
ρος». Η Πρόεδρος της Δημοκρατίας εξέφρασε τη 
χαρά της που βρέθηκε στο παραδοσιακό - τουριστικό 
στολίδι του Δήμου μας, το Νυμφαίο, και σημείωσε: 
«Εηισκέφθηκα τις εγκαταστάσεις του "Αρκτούρου", 
της ΜΚΟ που ίδρυσε πριν 30 χρόνια ο Γιάννης Μπου

τάρης με στόχο να εξαλείψει το φαινόμενο της αρ
κούδας - χορεύτριας, και η οποία εξελίχθηκε σε μια 
από τις πιο αξιόπιστες και ευρέως αναγνωρίσιμες πε
ριβαλλοντικές οργανώσεις. Το έργο τους εκτείνεται 
σε όλο και περισσότερους τομείς: παράλληλα με την 
καφέ αρκούδα επιδιώκουν την προστασία του λύκου, 
τη διάδοση του ελληνικού ποιμενικού σκύλου, τη 
φροντίδα των δασών και τη διατήρηση της βιοποικι- 
λότητας. Όνειρό τους, όπως λένε, αλλά και ευχή μας 
είναι να συνεχίσουν για πολλά ακόμα χρόνια να 
φροντίζουν για την αρμονική συνύπαρξη ανθρώπου 
και φύσης».

Συνεδρίαση της Διοικητικής Επιτροπής της Κεντρικής 
Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλάδας στη Φλώρινα

Π
ραγματοποιήθηκε, την Πα
ρασκευή 29 Απριλίου στην 
αίθουσα του Επιμελητηρίου 
Φλώρινας η διευρυμένη Συνε

δρίαση της Διοικητικής Επιτροπής 
της Κεντρικής'Ενωσης Επιμελητη
ρίων Ελλάδας (Κ.Ε.Ε.Ε.).
Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης ο 
Γιάννης Μασούτης, πρόεδρος της 
Κεντρικής Ένωσης Επιμελητηρίων 
Ελλάδας, τοποθετήθηκε σχετικά με 
τις ευκαιρίες χρηματοδότησης των 
επιχειρήσεων από το Ταμείο Ανάκαμ
ψης, τα πρόσθετα σχέδια για την μετά 
το λιγνίτη εποχή και τα μέτρα που 
αναμένονται από την πολιτεία, ενώ ο 
Σάββας Σαπαλίδης, πρόεδρος του 
Επιμελητηρίου Φλώρινας, μίλησε 
σχετικά με τις δυνάμεις και αδυναμίες 
του επιχειρείν της Περιφερειακής Ενότητας Φλώρι
νας.
Μετά το πέρας της συνεδρίασης ακολούθησε συνέν
τευξη τύπου από τον πρόεδρο του ΕΒΕ Φλώρινας και 
από τον πρόεδρο τη Κεντρικής'Ενωσης Επιμελητη
ρίων Ελλάδας.
Αναλυτικά οι δύο πρόεδροι είπαν τα εξής:

Σάββας Σαπαλίδης. πρόεδρος Επιμελητηρίου 
Φλώρινας: θέλω να καλωσορίσω τον νέο πρόεδρο 
της Κεντρικής'Ενωσης Επιμελητηρίων Ελλάδος τον 
κ. Μασούτη Ιωάννη, να τον ευχαριστήσω για την 
αποδοχή της πρόσκλησης να συνεδριάσει η Κ.Ε.Ε.Ε. 
στο επιμελητήριό μας, να του ευχηθώ καλή επιτυχία, 
γόνιμη και παραγωγική θητεία, που είμαι βέβαιος και 
σίγουρος ότι θα την έχουμε, 
θέλω να διαβεβαιώσω ότι το επιμελητήριο Φλώρινας 
θα είναι δίπλα, αρωγός και συμπαραστάτης, 
θέλω να πω με την ευκαιρία που μου δίνεται ότι το 
επιμελητήριο της Φλώρινας έχει πάρα πολύ καλές 
σχέσεις με τους προέδρους των Κεντρικών Ενώ
σεων Επιμελητηρίων Ελλάδος, με τον αείμνηστο τον 
κ. Μίχαλο ήτανε δίπλα εκείνα τα δύσκολα χρόνια που 
το επιμελητήριο πραγματικά περνούσε πάρα πολύ 
δύσκολα, πιστεύω όμως πως με την βοήθεια και της 
Κεντρικής'Ενωσης αλλά και τη δική σας, τώρα που 
το επιμελητήριό μας είναι σε έναν πολύ καλό δρόμο, 
πρωταγωνιστής στις εξελίξεις, τιμάει την διασυνο
ριακή συνεργασία, υλοποιεί τη δικτύωση και την επι
χειρηματική ετοιμότητα μεταξύ των γειτονικών 
χωρών, έχει καλές συνεργασίες με όλα τα επιμελη
τήρια και πιστεύω ότι η επιμελητηριακή κοινότητα 
είναι αυτή που θα βγάλει τη χώρα από την κρίση, 
είναι αυτή που θα δυναμώσει το επιχειρείν, θα αυξή
σει το ΑΕΠ της χώρας, δίνοντας έτσι και νέες θέσεις 
εργασίας.
Το επιμελητήριο Φλώρινας υλοποιεί μία σειρά έργων 
κ. πρόεδρε όπως τα δύο ορεη ιτιβΙΙ Φλώρινας και 
Αμυνταίου χωρίς να έχει την απαιτούμενη στελεχιακή 
δυναμική αλλά είμαστε εδώ να φέρουμε εις πέρας 
ένα μεγάλο στοίχημα. Επίσης σε λίγο καιρό θα έχει 
και την ψηφιακή σύγκλιση η οποία έχει εγκριθεί και 
έχει περάσει στην υλοποίηση, θα παρέχουμε ψηφια
κές υπηρεσίες στο επιμελητήριό μας.

Υλοποιούμε δύο άλλα έργα ΙθαάθΓ που το ένα είναι 
ανάδειξη της λαϊκής μας μουσικής και το άλλο της 
μοναδικής γευσιγνωσίας της περιοχής μας και αύριο, 
με την ευκαιρία που τιμάτε με την παρουσία σας τις 
εκδηλώσεις μας, εγκαινιάζουμε την πολυμορφική αί
θουσα του επιμελητηρίου και παράλληλα διοργανώ- 
νουμε μια ημερίδα στο τόσο επίκαιρο θέμα της 
μεταλιγνιτικής περιόδου.
Ένα μεγάλο ευχαριστώ, πιστεύω ότι είχαμε μία πολύ 
καλή πρώτη μέρα με την συνέλευση- συνεδρίαση σε 
ένα πολύ καλό κλίμα. Τα θέματα που κυριάρχησαν 
ήταν πολύ σημαντικά τόσο οι δυνάμεις και οι αδυνα
μίες της Φλώρινας όσο και η δική σας τοποθέτηση 
για το ταμείο ανάκαμψης και όλα τα χρηματοδοτικά 
εργαλεία που πλέον μπορούν να κάνουν χρήση οι 
επιχειρηματίες.
Ένα μεγάλο ευχαριστώ για την παρουσία σας, μας δί
νετε δύναμη και κουράγιο να συνεχίσουμε ένα τόσο 
σημαντικό έργο. Καλώς ήρθατε.

Γιόννηο Μασούτηο. πρόεδρος Κ.Ε.Ε.Ε.: Με με
γάλη χαρά και τιμή αποδέχτηκα κατευθείαν την πρό
σκληση, όπως είδατε ήταν το πρώτο επιμελητήριο 
που εηισκέφθηκα από τότε που ανέλαβα.
Τα προβλήματα είδατε πως ειπώθηκαν στη συνε
δρίαση, όλα τα θέματα τα πιάσαμε, τα ενεργειακά, της 
παραγωγής, σε όλα τα σημεία συζητήθηκαν και όπως 
σας είπα σε ότι χρειαστεί το επιμελητήριό σας η Κεν
τρική Ένωση είναι δίπλα, στηρίζει το επιμελητήριο. 
Το ξέρετε σε όποια ανάγκη κι αν προκόψει είμαστε 
δίπλα, στηρίζουμε και θα συνεχίσουμε να το κά
νουμε. Ιδιαίτερα αυτή τη στιγμή που έχουμε τη χαρά, 
είτε από εμένα που είμαι πρόεδρος της Κεντρικής 
Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλάδας αλλά ταυτόχρονα 
και από πάρα πολλά μέλη της διοικητικής επιτροπής 
που γνωρίζουν πολύ καλά τα προβλήματα, από τη 
Δράμα, από την Έδεσσα και άρα έχουν πολύ καλύ
τερη γνώση της περιοχής και κατανοούν πολύ περισ
σότερο όλα αυτά τα θέματα τα οποία είπατε πριν. 
Επίσης να πω το εξής, ότι με το που ήρθαμε είχα την 
χαρά να δω την αίθουσα που θα εγκαινιάσετε αύριο 
και θα ήθελα να δώσω συγχαρητήρια, οι υποδομές 
του επιμελητηρίου πρέπει να είναι τέτοιες που να 
μπορούν υποστηρίξουν όλες τις ανάγκες που μπορεί 
να προκύψουνε μελλοντικά.

Συνάντηση της Βουλευτή ΣΥΡΙΖΑ 
Πέτης Πέρκα με εκπροσώπους

της ΕΛΜΕ Φλώρινας

Η
 Βουλευτής Φλώρινας και Αναπλ. Τομεάρχης Περιβάλλοντος 
& Ενέργειας του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα, υπο
δέχτηκε τα μέλη του ΔΣ της ΕΛΜΕ Φλώρινας κ. Π. Πυργιλή 
και κ. Β. Κοσκοσά, την Πέμπτη 28 Απριλίου 2022.

Οι εκπρόσωποι της ΕΛΜΕ κατέθεσαν και συζήτησαν τα αιτήματα της 
εκπαιδευτικής κοινότητας της δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης που αφο
ρούν στην μισθολογική κατάσταση, τα συνταξιοδοτικά, τους μόνιμους 
διορισμούς και την κάλυψη των κενών με σταθερή εργασία-ωράρια 
για όλους/ες, ασφαλή σχολεία, κατάργηση των αντιεκπαιδευτικών και 
αντεργατικών νόμων Κεραμέως - Χατζηδάκη, κατάργηση της ισοτιμίας 
κολλεγίων-ΑΕΙ, κατά της εφαρμογής της ΕΒΕ και της Τράπεζας θεμάτων, 
των σχολείων «ελίτ» για λίγους 'άριστους’ μαθητές κ.α.
Η κ. Πέρκα ενημερώθηκε πλήρως για τις αγωνίες των εκπαιδευτικών 
και τα θέματα και τα προβλήματα που προκύπτουν από τις τελευταίες 
αλλαγές στην Παιδεία, αλλά και την πληθωριστική και ενεργειακή κρίση 
που επιτείνει τα ανοιχτά ζητήματα του κλάδου.
Τέλος, οι δύο πλευρές συμφώνησαν πλήρως ότι ο βασικός ρόλος της 
εκπαίδευσης δεν θα πρέπει να υποβαθμίζεται στην εκπαίδευση των λί
γων, αλλά να ενισχύεται η μόρφωση όλων των παιδιών ανεξαιρέτως, 
με την Βουλευτή να δεσμεύεται να συνεχίσει τη διεκδίκηση για επίλυση 
όλων των ζητημάτων που απασχολούν την εκπαιδευτική - μαθητική 
κοινότητα της ΠΕ Φλώρινας.

Ανακοίνωση διενέργειας κλήρωσης 
για τη συγκρότηση επιτροπής οριστικής 

παραλαβής του έργου «Επισκευή, 
συντήρηση, ανακαίνιση σχολικών 

μονάδων Δήμου Φλώρινας έτους 2017»
Έχοντας υπόψη: Ι.Τις διατάξεις του άρθρου 26 του Ν.4024/2011 
(ΦΕΚ 226 Α/27-10-2011)
2. Τις διατάξεις της υπ' αριθ. ΔΙΣΚΠΟ/Φ. 18/οικ.21508/2011 από
φασης του Υπουργού Διοικητικής Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονι
κής Διακυβέρνησης (ΦΕΚ 2540 Β77-11-2011)
3. Την με ΑΠ ΔΙΣΚΠΟ/Φ.18/οικ.23243/23-11-2011 εγκύκλιο του 
Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής Δια
κυβέρνησης (ΑΔΑ: 457ΚΧ-ΤΧΩ)
4. Τις διατάξεις του Ν. 4412/2016 (ΦΕΚ 147Α78-8-2016)όπως 
τροποποιήθηκε και ισχύει
5. Την ανάγκη ανάδειξης μελών για τη συγκρότηση επιτροπής 
οριστικής παραλαβής του έργου «Επισκευή, συντήρηση, ανακαί
νιση σχολικών μονάδων Δήμου Φλώρινας έτους 2017»
6. Την κατάσταση τεχνικών υπαλλήλων του Δήμου Φλώρινας.
Γνωστοποιούμε τη διενέργεια κλήρωσης για την ανάδειξη των τακτικών 
και αναπληρωματικών μελών που θα συγκροτήσουν την επιτροπή ορι
στικής παραλαβής του έργου του θέματος, η οποία θα διενεργηθεί στα 
γραφεία της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Φλώρινας, Καπετάν 
Κώττα 1, την Παρασκευή 6 Μάίου 2022 και ώρα 10:00 π.μ.
Η παρούσα θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα του Δήμου Φλώρινας 
νννννν.αΙγοίΙοπηθ.ςΓ

Κοσμάς Κοσμίδης 
Αρχιτέκτων Μηχανικός με Α’β

Κ Ρίζύς
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ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΜΑΪΟΥ 2022ηχώ
Η “ΘΕΜΕΛΗ” ανέλαβε την επέκταση του Στις κάλπες το ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ
δικτύου φυσικού αερίου στη Φλώρινα

στάση και ενεργοποίηση του δικτύου διανομής (μέση 
και χαμηλή πίεση), για την τροφοδοσία της πόλης της 
Φλώρινας από την έξοδο του αγωγού Τ.Α.Π. «Πέρδι
κας» και ειδικότερα, εγκατάσταση 2 σταθμών ΜΡΤ5 
με σύστημα κινητής ξεστροηαγίδας, 2 σταθμών υπο
βιβασμού της πίεσης (σταθμοί ΜΡ 1 9/40θγ) στην πόλη 
της Φλώρινας, κατασκευή του δικτύου χαλύβδινου 
δικτύου μέσης πίεσης, δικτύου πολυαιθυλενίου χα
μηλής πίεσης (4 δοτ), εγκατάσταση σελλών παροχής 
επί του δικτύου, κατασκευή παροχετευτικών αγωγών 
πολυαιθυλενίου από τον κεντρικό αγωγό έως τον 
ρυθμιστή (4 όστ).
Επίσης, την εγκατάσταση ρυθμιστών, κατασκευή χα
λύβδινων παροχετευτικών αγωγών από τον ρυθμιστή 
έως τον μετρητή (25 ητόαΓ) και τέλος, εγκατάσταση 
μετρητών για τη διανομή του αερίου σε οικιακούς, 
εμπορικούς και μικρούς βιομηχανικούς καταναλωτές, 
στην πόλη της Φλώρινας.

Πηγή: γροάθΓη68.εοιη

Του Νίκου Καραγιάννη

Α
κόμα ένα μεγάλο έργο επέ
κτασης φυσικού αερίου εί
ναι σε φάση κατασκευής 
στη χωρά. Αυτή τη φορά αφορά 

στη σύμβαση για την επέκταση 
στην πάλη της Φλώρινας, στη 
Δυτική Μακεδονία.
Το έργο ύψους 23,18 εκατ. ευρώ 
με ΦΠΑ (χωρίς ΦΠΑ 18,7 εκατ. 
ευρώ) αφορά στην δημιουργία δι
κτύου αλλά και τις συνδέσεις οικια
κών και εμπορικών πελατών στα 
δίκτυα χαμηλής πίεσης (4 όστ) της 
πόλης της Φλώρινας. Επιπρόσθετα 
έχει εξασφαλιστεί 100% επιχορή
γηση του κόστους της εσωτερικής 
εγκατάστασης των κατοικιών και των επαγγελματι
κών χώρων, ύψους 20 επιπλέον εκ. ευρώ. Πρακτικά 
αυτό σημαίνει ότι κανένας καταναλωτής δεν θα επι
βαρυνθεί με ούτε ένα ευρώ για να συνδεθεί με το δί
κτυο φυσικού αερίου.
Αναθέτουσα αρχή είναι η ΔΕΔΑ, ενώ ανάδοχος είναι 
η ΘΕΜΕΛΗ με προσφορά 22,05 εκατ. ευρώ με ΦΠΑ 
(17,78 εκατ. ευρώ χωρίς ΦΠΑ). Η διάρκεια του έργου 
έχει οριστεί σε 22 μήνες. Αυτό σημαίνει πως αν δεν 
υπάρξουν καθυστερήσεις το έργο θα ολοκληρωθεί 
στα τέλη του 2023.
Το έργο έχει ενταχθεί στη Πράξη: «Ανάπτυξη δικτύων 
φυσικού αερίου χαμηλής και μέσης πίεσης στην πόλη 
της Φλώρινας» στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Αν
ταγωνιστικότητα, Επιχειρηματικότητα και Καινοτομία 
2014 - 2020» του ΕΣΠΑ 2014-2020.
Τι θα κατασκευαστεί
Το αντικείμενο του έργου περιλαμβάνει την εγκατά-

Ο Δήμος Φλώρινας φωταγώγησε μπλε το Δημαρχείο
για την Παγκόσμια Ημέρα Ευχής και το Μα£β-Λ-ΐν/5/ι

Η
 29η Απριλίου έχει καθιε
ρωθεί ως η Παγκόσμια 
Ημέρα Ευχής. Πρόκειται 
για την 42η επέτειο αηό την εκ

πλήρωση της πρώτης ευχής 
παιδιού με σοβαρή ασθένεια, 
του μικρού Οιη5, στο Φοίνιξ 
της Αριζόνα, το 1980.
Η ημέρα αυτή γιορτάζεται σε 50 
χώρες σε όλον τον κόσμο με διά
φορες δράσεις, φωταγωγώντας 
σημαντικά μνημεία σε μπλε απο
χρώσεις και διαδίδοντας το όραμα 
του οργανισμού.
Ο Δήμος Φλώρινας υποστηρί
ζοντας το Μαλβ-Α-ννίβΗ (Κάνε- 
Μια-Ευχή Ελλάδος) και συμβάλ
λοντας στην διάδοση του 
οράματος και του έργου του, φω
ταγώγησε το Δημαρχείο στις μπλε 
αποχρώσεις του ΜσΚε-Α-ννίδΗ.
«Είναι μεγάλη τιμή για τον Δήμο 
Φλώρινας να συμμετέχει σε αυτήν την παγκόσμια 
δράση και να συμβάλλει, με τη συμβολική φωταγώ
γηση του Δημαρχείου, στους ευγενείς σκοπούς της» 
τόνισε ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννά- 
κης.
Η κα Σοφία Φουδούλη Τζώτζη, Αντιδήμαρχος Πο
λιτισμού, δήλωσε: «0 Δήμος Φλώρινας ανταποκρι- 
νόμενος με μεγάλη χαρά στο αισιόδοξο και εορταστικό 
κάλεσμα του Οργανισμού ΜαΚε-Λ-Μίδή (Κάνε-Μια- 
Ευχή Ελλάδος), το βράδυ της Παρασκευής, 29 Απρι
λίου, γιόρτασε την Παγκόσμια Ημέρα Ευχής, δίνοντας 
δύναμη με τον συμβολικό αυτό τρόπο σε όλα τα παιδιά 
με σοβαρές ασθένειες που το έχουν ανάγκη».
Η κα Σάντρα Ζαφειρακοπούλου, Γενική Διευθύντρια

του ΜαΚθ-Α-ννίδή (Κάνε-Μια-Ευχή Ελλάδος) δήλωσε: 
«Επιστρέφοντας στην νέα μας πραγματικότητα και με 
τη μερική άρση των περιορισμών, έχουμε επιταχύνει 
ώστε να διπλασιάσουμε τις εκπληρώσεις ευχών. 
Υπάρχουν παιδιά μας που περιμένουν ακόμα και 2 
χρόνια για την εκπλήρωση. Η συμβολή όλων μας για 
την θεραπεία τους είναι σημαντική! Οι Δήμοι είναι 
κοντά μας και ανταποκρίνονται σε κάθε μας αίτημα! 
Σας ευχαριστούμε πολύ!»
Η εκπλήρωση της ευχής του παιδιού με σοβαρή ασθέ
νεια μπορεί να κάνει το αδύνατο δυνατό, αντικαθι
στώντας τον φόβο με την αυτοπεποίθηση, τη θλίψη 
με τη χαρά και το άγχος με την ελπίδα. Προσφέρει 
μακροπρόθεσμα αποτελέσματα τόσο για τη σωματική, 
όσο και για την ψυχική υγεία των παιδιών.

Η Μελίνα Μποτέλλη για την Παγκόσμια Ημέρα 
της Μητέρας στο Αμύνταιο με τον Θεατρικό 

μονόλογο “Δύο Γυμνά Άσπρα Χέρια”

0
 θρίαμβος του μουσικού - θεατρικού μονο
λόγου “ΔΥΟ ΓΥΜΝΑ ΑΣΠΡΑ ΧΕΡΙΑ" συνε
χίζεται στο Αμύνταιο του νομού Φλώρινας 
,στο θαυμάσιο πνευματικό κέντρο του Δήμου.

Η παράσταση που συγκλονίζει τους θεατές σε όλη 
την Ελλάδα, θα γίνει με πρωτοβουλία του Δήμου 
Αμυνταίου και της Δημοτικής Επιχείρησης "ΞΙΝΟ -

ΝΕΡΟ ΜΟΝΟΜΕΤΟΧΙΚΗ ΑΕ ΟΤΑ”, την Κυριακή 8 
Μαϊου στις 8 το βράδυ με ελεύθερη είσοδο.
Ένας ύμνος στη μητρότητα, απόλυτα επίκαιρος.
Η Μελίνα Μποτέλλη γράφει .σκηνοθετεί και ερμη
νεύει τον σημαντικότερο ως τώρα ρόλο της ζωής της.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

για ένα ανοιχτό κόμμα

Σ
την τελική ευθεία για την ανασυγκρότηση του ΠΑΣΟΚ-Κινή- 
ματος Αλλαγής, το «σπάσιμο» των κομματικών τειχών και 
την εδραίωση ενός ανοικτού κόμματος με την ανάδειξη των 
μελών του σε κεντρικούς πρωταγωνιστές, μπαίνει η Χαριλάου 

Τρικούηη.
Στις 8 Μαΐου εκλέγονται τα μέλη των τοπικών και νομαρχιακών οργα
νώσεων καθώς και οι 4.200 σύνεδροι ενόψει του 3ου Συνεδρίου του 
Κινήματος Αλλαγής, που θα λάβει χώρα στις 20-22 Μαΐου στο ΤΑΕ ΚΒΟ 
ΝΤΟ αλλά και την επιλογή του ονόματος της παράταξης στις προσεχείς 
εθνικές εκλογές.
Η πολιτική προίκα των 270 χιλιάδων ψηφοφόρων στις διαδικασίες για 
την ανάδειξη Προέδρου τον Δεκέμβριο σε συνδυασμό με την ρητή δέ
σμευση του Νίκου Ανδρουλάκη για ανανέωση-ενότητα-πολιτική αυ
τονομία και ένα λαογέννητο Κίνημα, έχουν θέσει σε εγρήγορση τα μέλη 
του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής.
Αυτό που εκπέμπεται σε όλους τους τόνους είναι πόσο απλή είναι η 
διαδικασία, αλλά και οι αυξημένες δυνατότητες εκλογής των ενδιαφε
ρομένων συνέδρων χάρις τη μονοσταυρία, ανοίγοντας το κόμμα στην 
κοινωνία και βάζοντας στο περιθώριο τους κομματικούς μηχανισμούς. 
Δηλαδή κάνοντας στην πράξη ξανά ελκυστική την ενασχόληση με την 
πολιτική ιδίως των νέων και την κοινωνία δυναμικά παρούσα στο Συ- 
νέδριο-ηολιτικής αναγέννησης.
Οι υποψηφιότητες για τα όργανα και για τους συνέδρους κατατίθενται 
μέχρι και την Τετάρτη 4 Μαΐου και ώρο 14:00 είτε ηλεκτρονικά μέσω 
φόρμας που βρίσκουν οι ενδιαφερόμενοι στον ιστότοπο του Κινήματος 
Αλλαγής, είτε με την υποβολή βηηοίΐ στο: βΙ<Ιο9658ηΓΐ3ΐου@9Γη3ί1.οοηη 
ή ακόμη και τηλεφωνικά στο 210-3665302. Δικαίωμα υποβολής υπο
ψηφιότητας έχουν αποκλειστικά και μόνο τα μέλη του Κινήματος. Κα
νένα μέλος δεν έχει δικαίωμα να καταθέσει υποψηφιότητα σε περισσό
τερα του ενός οργάνου, έχει όμως δικαίωμα να θέσει υποψηφιότητα 
για τη συμμετοχή του σε ένα όργανο και επίσης για να εκλεγεί σύνε
δρος.
Ο αριθμός των συνέδρων κατανέμεται ως εξής:

Εξωτερικό 38
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΤΤΙΚΗΣ 1.220
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΑΚΗΣ 198 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΒΟΡΕΙΟΥ ΑΙΓΑΙΟΥ 67
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ 374
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 118
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΗΠΕΙΡΟΥ 163
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ 253
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 86
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 619
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΡΗΤΗΣ 472
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΝΟΤΙΟΥ ΑΙΓΑΙΟΥ 122
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ 275
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ 199

Η κατανομή για την Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας:

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 118
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΓΡΕΒΕΝΩΝ 15
ΔΗΜΟΣ ΓΡΕΒΕΝΩΝ 10
ΔΗΜΟΣ ΔΕΣΚΑΤΗΣ 5
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ 16
ΔΗΜΟΣ ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ 10
ΔΗΜΟΣ ΝΕΣΤΟΡΙΟΥ 2
ΔΗΜΟΣ ΟΡΕΣΤΙΔΟΣ 4
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΟΖΑΝΗΣ 70
ΔΗΜΟΣ ΒΕΛΒΕΝΤΟΥ 2
ΔΗΜΟΣ ΒΟΙΟ 8
ΔΗΜΟΣ ΕΟΡΔΑΙΑΣ 17
ΔΗΜΟΣ ΚΟΖΑΝΗΣ 34
ΔΗΜΟΣ ΣΕΡΒΙΩΝ 9
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 17
ΔΗΜΟΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 5
ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΣΠΩΝ 1
ΔΗΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 11

Σύλληψη 22χρονου αλλοδαπού 
στη Φλώρινα διότι εκκρεμούσε 

σε βάρος του Ένταλμα Σύλληψης

Σ
υνελήφθη τη Δευτέρα 
(02-05-2022) τις πρώ
τες πρωινές ώρες στη 
Φλώρινα, από αστυνομικούς 

του Τμήματος Ασφάλειας 
Φλώρινας, σε συνεργασία 
με αστυνομικούς του Τμήμα
τος Διαβατηριακού Ελέγχου 
Κρυσταλλοπηγής Φλώρινας,
22χρονος αλλοδαπός, διότι 
σε βάρος του εκκρεμούσε 
Ένταλμα Σύλληψης της κας.
Ανακρίτριας του Α' Τμήμα
τος του Πρωτοδικείου Λάρι
σας, για ζωοκλοπή.
0 συλληφθείς θα οδηγηθεί 
στην κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών Φλώρινας
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Συνεδρίασε το Συντονιστικό Όργανο Η παρέμβαση του Δημοτικού

Πολιτικής Προστασίας της Π.Ε. Φλώρινας Συμβούλου Γεώργιου Παπαγρηγορίου

για την αντιπυρική περίοδο 2022

Π
αρουσία του Περιφερει
άρχη Δυτικής Μακεδονίας 
Γεώργιου Κασαπίδη πραγ
ματοποιήθηκε την Πέμπτη 28 

Απριλίου 2022 στο Διοικητήριο 
της Π.Ε. Φλώρινας, η δεύτερη 
προγραμματισμένη συνεδρίαση 
του Συντονιστικού Οργάνου Πο
λιτικής Προστασίας της Π.Ε.
Φλώρινας στα πλαίσια του επι
χειρησιακού σχεδιασμού της Πο
λιτικής Προστασίας για τη 
αντιπυρική περίοδοπουξεκινάτην 
Κυριακή 1 Μαΐου 2022.
Κατά χη συνεδρίαση κρίθηκε απα
ραίτητη η έγκυρη και έγκαιρη υλο
ποίηση δράσεων που αφορούν την 
ενημέρωση των πολιτών, τη δημι
ουργία αντιπυρικών ζωνών, τον 
ανεφοδιασμό των υδατοδεξαμε- 
νών, τον έλεγχο του υφιστάμενου 
οδικού δικτύου πρόσβασης στις δα
σικές περιοχές, τον συντονισμό μει
κτών περιπολιών από τις αρμόδιες 
υπηρεσίες με τη συμμετοχή και 
εθελοντικών ομάδων.
Επίσης, τονίσθηκε ο καταλυτικός 
ρόλος της Πυροσβεστικής Υπηρε
σίας στη πρόληψη και καταστολή 
των πυρκαγιών σε συνεργασία με 
τη Διεύθυνση Δασών Φλώρινας 
καθώς και με άλλους φορείς.
Στη συνεδρίαση που προήδρευσεο 
Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδο
νίας Γεώργιος Κασαπίδης και ο 
Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας Σω
τήριος Βόσδου συμμετείχαν επί
σης,ο Περιφερειακός Σύμβουλος 
Δυτικής Μακεδονίας Ιωάννης Λιά- 
σης, ο εντεταλμένος σύμβουλος 
Πολιτικής Προστασίας Δήμου Φλώ
ρινας Ηλίας Μούλελης, ο Αντιδή- 
μαρχος Αμυνταίου Ιωάννης 
Χατζητιμοθέου, ο Αντιδήμαρχος 
Πρεσπών Γεώργιος Στεργίου, ο 
Προϊστάμενος του τμήματος Περι
βάλλοντος και Πολιτικής Προστα
σίας Δήμου Φλώρινας Δανιήλ 
Στεφανόπουλος, ο Διοικητής της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Π.Ε.
Φλώρινας Κωνσταντίνος Μαυρο- 
ματίδης, ο Διοικητής της Πυροσβε
στικής Υπηρεσίας Φλώρινας 
Ιωάννης Μιαούλης, ο Αναπληρωτής Διοικητής της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Πτολεμάίδας Βασίλειος 
Ζιώγου, ο Διοικητής του 1 ου Συντάγματος Πεζικού 
Συνταγματάρχης Αναστάσιος Αποστολίδης, ο Διοι
κητής της 3ης Μοίρας Σταθμού Ελέγχου και Προει
δοποίησης Γεώργιος Κωστόπουλος, 0 
Υποδιευθυντής της Αστυνομικής Διεύθυνσης Φλώ
ρινας Δημήτριος Δημόπουλος, η Προϊσταμένη της 
Διεύθυνσης Δασών Φλώρινας Σοφία Γλούφτση, ο 
Προϊστάμενοςτης Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
Π.Ε. Φλώρινας Αριστείδης Κοκοβιάδης, η Πρό
εδρος της Ραδιολέσχης Φλώρινας Ασπασία Ζου- 
ζέλη, ο Πρόεδρος της Αερολέσχης Φλώρινας 
Γιώργος Ηλιόπουλος, ο εκπρόσωπους του Συλλό

γου Ορειβασίας Χιονοδρομίας Φλώρινας Κυριάκος 
Δούμτσης, ο Πρόεδρος του Δασικού Συνεταιρισμού 
Πρεσπών «ο Κότσιφας» Παντελής Σαμψωνίδης, ο 
Γραμματέας της Λέσχης Ειδικών Δυνάμεων Φλώρι
νας Παναγιώτης Κοϊδης, ο εκπρόσωπος του Συλ
λόγου Ελλήνων Ορειβατών Φλώρινας Αντώνιος 
Καραϊσκάκης, ο Διευθυντής του ΕΚΑΒ Δυτικής Μα
κεδονίας Σάββας Γιασσάς, ο υπεύθυνος του ΕΚΑΒ 
Φλώρινας Γιώργος Καποδίστριας, ο επικεφαλής εκ
μετάλλευσης του Δικτύου ΔΕΔΔΗΕ Πέτρος Παπα- 
σωτηρίου, η εκπρόσωπος του Φορέα Διαχείρισης 
Εθνικού Πάρκου Πρεσπών Λητώ Παπαδοπούλου 
και οι υπεύθυνοι Πολιτικής Προστασίας Π.Ε. Φλώρι
νας, Χρήστος Μιχαήλ και Ορέστης Καπουλίτσας.

Απογραφή στρατεύσιμων που 
γεννήθηκαν το έτος 2004

Σ
ας υπενθυμίζουμε άτι: Οι άρρενες γεννημέ
νοι το έτος 2004, είχαν υποχρέωση να κα
ταθέσουν Δελτίο Απογραφής μέχρι την 31 
Μαρ 2022.

Σας γνωρίζουμε επίσης ότι συνεχίζεται η κατάθεση 
των Δελτίων Απογραφής, όσων δεν κατέθεσαν μέχρι

την 31 Μαρ 2022 ως εκπρόθεσμοι.
Η κατάθεση του Δελτίου Απογραφής δύναται να 
πραγματοποιηθεί και ηλεκτρονικά, μέσω του διαδι
κτυακού τόπου ιννν\ν.5ΐΓ3(οΙθ()ί3.9Γ και προϋποθέ
τει οι στρατεύσιμοι να διαθέτουν Αριθμό 
Φορολογικού Μητρώου (ΑΦΜ), κωδικούς ΙβχίεηβΙ, 
ΑΜΚΑ, Δελτίο Ταυτότητας καθώς και έγκυρη διεύ
θυνση ηλεκτρονικού ταχυδρομείου (θπτΐ3ίΙ). 
Περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπο
ρεί να αντλήσουν από την επίσημη ιστοσελίδα του 
Νομικού Σώματος \ννν>ν.5(Γ3(οΙθ9Ϊ3·9>'·

στην συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου στις 27/4/2022

Δ
ιάβασα προσεκτικά τις ανακοινώσεις για την πρόθεση κατα
σκευής υπόγειου ρ3Γΐ(ϊη9 στην πάλη της Φλώρινας και ήθελα 
να σημειώσω πως καλά κάνατε και προστρέξατε στην Περι
φέρεια για να υλοποιήσει το έργο.

Άλλωστε η Περιφέρεια έχει τις δυνατότητες να το ωριμάσει και να το 
δημοπρατήσει αλλά και να επιτελέσει ένα κομμάτι του ρόλου της που 
είναι να στηρίζει τους Δήμους της Περιφερειακής Ενότητας και να κα
λύψει τομείς όπου υπάρχουν εγγενείς αδυναμίες. Ελπίζω κάποια στιγμή 
και ο Δήμος Φλώρινας να βρεθεί στην ευχάριστη θέση να δημοπρατήσει 
επιτέλους, ένα έστω, μεγάλο έργο ως το τέλος της θητείας σας.
Εδώ θα ήθελα να σημειώσω ότι το έργο αυτό χοορίζεται σε δύο φάσεις. 
Στη φάση της μελέτης με ξεχωριστό προϋπολογισμό και στη φάση της 
κατασκευής. Και αυτό θα ήθελα να το προσέξετε. Χωρίς μελέτες μεγάλα 
έργα δεν υλοποιούνται. Παίρνω λοιπόν αφορμή από αυτό το γεγονός 
για να αναφερθώ στο έργο που διατυμπανίζετε ότι θα υλοποιήσετε και 
συγκεκριμένα στην αγροτική οδοποιία ύψους πάνω από 6 εκατομμύρια 
ευρώ. Μάλιστα το εντάσσετε στο τεχνικό πρόγραμμα θέλοντας να δη
μιουργήσετε προφανώς εντυπώσεις ότι έχετε πρόγραμμα πολλών εκα
τομμυρίων. Για να υλοποιηθεί όμως το έργο αυτό και να μη μείνει στα 
χαρτιά και στις εντυπώσεις θα πρέπει να υπάρχει μελέτη.
Στην Οικονομική Επιτροπή τουλάχιστον, τέτοια μελέτη δεν έχει έρθει, 
παρότι φέρατε το θέμα προς ψήφιση. Αντί μελέτης μας παρουσιάστηκε 
μία απλή τετρασέλιδη τεχνική περιγραφή που υπογράφεται από δύο 
συνταξιούχους σήμερα μηχανικούς.Έργα όμως κατά αυτόν τον τρόπο 
δεν υλοποιούνται, θα μείνουν προτάσεις, θα ομορφαίνουν τεχνικά προ
γράμματα στα χαρτιά και θα δημιουργούν εντυπώσεις χωρίς όμως αν- 
τίκρυσμα. Σας το έχουμε πει και θα το επαναλάβω. Με τους ρυθμούς 
αυτούς δε θα υλοποιήσετε ούτε το 1/10 του προεκλογικού προγράμ
ματος σας και των δεσμεύσεων έναντι των δημοτών.
Κλείνω την ολιγόλεπτη, σύμφωνα με τον κανονισμό, τοποθέτηση στην 
προ ημερήσιας συζήτηση με το μείζον θέμα της τηλεθέρμανσης.
Πριν από 2 Ζζ περίπου μήνες σε ένα άρθρο μου είχα γράψει κατά λέξη: 
Ποιος μπορεί να εγγυηθεί ότι η τιμή του φυσικού αερίου θα είναι συμ- 
φέρουσα για θέρμανση στα νοικοκυριά και τις επιχειρήσεις;
Ποιος μπορεί να εγγυηθεί ότι οι γεωπολιτικές ανακατατάξεις και εξελί
ξεις δεν θα αποτελόσουν εμπόδιο στην απρόσκοπτη παροχή φυσικού 
αερίου από τις χώρες που το εξάγουν-,
Ύστερα από λίγο διάστημα ξέσπασε ο πόλεμος στην Ουκρανία για να 
επιβεβαιωθούν αυτές οι ανησυχίες.
Σήμερα λοιπόν που η Ευρώπη προωθεί και ξεκινά την προσπάθεια για 
ενεργειακή απεξάρτηση,
Σήμερα που ανατρέπεται το $1θ1υ$ το οποίο ξεκίνησε να διαμορφώνεται 
και θα επαναλειτουργήσουν λιγνιτικές μονάδες, είναι καιρός ο Δήμαρχος 
να αναθεωρήσει τις απόψεις για το θέμα φυσικού αερίου - τηλεθέρ
μανσης.
Αυτό επιτάσσει το συμφέρον των κατοίκων του Δήμου μας. Εκτός 
αυτού όμως θα πετύχετε κ. Δήμαρχε κάτι ακόμα εξίσου σημαντικό. 
Μια ευρεία συναίνεση, μια πλατιά συμμαχία με την κοινωνία και την 
ενότητα που έχει τόσο ανάγκη ο τόπος μας.
Γιατί οι μεγάλες συναινέσεις κύριε Δήμαρχε δεν γίνονται στα μικρά και 
στα ανούσια. Στις χειραψίες, στα χαμόγελα και με δημόσιες σχέσεις. Γί
νονται και επιτυγχάνονται στα μεγάλα ζητήματα που ακουμπούν το βιο
τικό επίπεδο των πολιτών, την ευημερία και την πρόοδο τους. Ευχαρι
στώ.

Γ\α τη Μαριάνα 
μας που έφυγε...

Μ
αριάνα, ποιος το περί- 
μενε πως θα μας άφη
νες μια βροχερή μέρα 
του Μάη ;

Ξεκίνησε σήμερα τα ξημερώ
ματα η αγαπημένη μας φίλη και 
συνάδερφος, το τελευταίο της 
ταξίδι για την χώρα των αγγέ
λων.
Εκεί που πάνε οι ψυχές σαν 
της Μαριάνας.
Η πρόσχαρη, ευαίσθητη και γλυκιά της παρουσία τόσα χρόνια στις 
ζωές μας, μετέτρεπε την ασχήμια σε ομορφιά και έκανε το δύ
σκολο μας έργο, πιο ευχάριστο.
Η πίστη και η υπηρεσία της στον άνθρωπο και στις ανάγκες του, 
μας φώτιζε όλους. -
Από σήμερα θα είμαστε πιο μόνοι, πιο φτωχοί, αντιμέτωποι με το 
τεράστιο κενό που αφήνει πίσω η απώλεια της.
Μια απώλεια που έρχεται να επαληθεύσει αυτό που λέγεται, πως 
ο Θεός παίρνει τις καλές ψυχές νωρίτερα κοντά του.
Αγαπημένη μας Μαριάνα, δεν θα σε ξεχάσουμε και θα έχουμε 
πάντα την εικόνα σου να πλανιέται στους ίδιους χώρους του νο
σοκομείου που ζήσαμε μαζί.
Καλό σου ταξίδι γλυκό μας κορίτσι.
Καλή δύναμη και καλό κουράγιο στους οικείους σου για να αντέ- 
ξουν αυτή την τρομερή τους απώλεια.

Αντώνιος Θεοδωρίδης 
Νοσηλευτής
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Δεν είναι αργία, είναι απεργία
Σικάγο 1886... Θεσσαλονίκη 1936... 

Σκοπευτήριο Καισαριανήε 1944...

Ε
ίναι κάποιες Πρωτομαγιές, αγαπημένοι μου,
που αποτυηώνονται ανεξίτηλα στη μνήμη 
με κατακόκκινο χρώμα. Είναι και κάποιες 

άλλες που ξεθωριάζουν, ξεχνιούνται, μένουν μόνο 
σαν επέτειοι με άνευρες πορείες, παρελάσεις και 
πανηγυρικούς δεκάρικους. Και γεννιέται το ερώ
τημα: Είναι η Πρωτομαγιά μέρα παγκόσμιας δια
μαρτυρίας ενάντια στην εκμετάλλευση του 
κόσμου της εργασίας; Είναι μέρα που δίνει τη 
δυνατότητα στους εργάτες κάθε χώρας να νιώ
θουν μέλη της παγκόσμιας κοινότητας; Ή είναι 
απλώς άλλη μια μέρα; Είναι μέρα αργίας; Είναι 
μέρα απεργίας; Ή μήπως άλλη μια μέρα ανερ
γίας, όπως θα είναι και η αυριανή και η μεθαυ- 
ριανή για τα εκατομμύρια -καταγεγραμμένων 
και μη- ανέργων, που ζουν στην Ελλάδα; Είναι 
πολλοί, αγαπημένοι μου, εκείνοι που προσπά
θησαν να ηαραχαράξουν το νόησα της εργατι
κής Πρωτομαγιάς και να τη μετατρέψουν σε 
μια μέρα λουλουδιών...
Άλλοι πάλι κατάφεραν να τη μετατρέψουν σε μια 
εκδήλωση τυποποιημένη, μια συνηθισμένη αργία. 
Όλοι εκείνοι, όμως, που απομυζούν τον ιδρώτα 
των εργαζομένων, αγωνιούν για το μέγεθος, τη 
μαχητικότητα και κυρίως την ενότητα των ερ
γατικών συγκεντρώσεων κάθε Πρωτομαγιά. Δεν 
είναι τυχαίο, που όλα τα καθεστώτα του κόσμου 
επιτέθηκαν στην ερνατική Πρωτομαγιά! Στις 
ΗΠΑ θέλουν να την εξαφανίσουν και όχι τυχαία. 
Εξάλλου από εκεί ξεκίνησαν όλα.
Η ιστορία της Εργατικής Πρωτομαγιάς, αγαπημέ
νοι, ξεκινά το 1865. Τότε που τέθηκε για πρώτη 
φορά στο τραπέζι από τα εργατικά σωματεία των 
ΗΠΑ το αίτημα του 8ωρου. Το 1885 η Αμερικα
νική Ομοσπονδία Εργασίας (ΑΕΙ.) υποστηρίζει το 
αίτημα της δωρης εργασίας και καλεί σε πανεργα- 
τική απεργία την 1η Μάίου 1886.0 αγώνας ξεκινά 
από το Σικάγο, όπου αηεργούν 350.000 εργάτες. 
Οι 185.000. κυοίως οικοδόμοι, πέτυχαν την
εφαρμογή του 8ωοου.
3 ΜαΤου 1886: 6 εργάτεε σκοτώθηκαν και 30 
τραυματίστηκαν από την αστυνομία σε συγκέν
τρωση στο εργοστάσιο Μακ Κόρμικ, στο Χάρβε- 
στερ.
4 ΜαΤου: Τα συνδικάτα κάλεσαν συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στην πλατεία Χαϊμάρκετ του Σι
κάγου. Η αστυνομία επιτέθηκε κατά της συγ
κέντρωσης. Κάποιος άγνωστος ηέτοΕε Βόμβα. 
Σκοτώθηκαν 7 αστυνομικοί. 4 εργάτες. ενώ 
πολλοί ακόμη τραυματίστηκαν. Η αστυνομία συ
νέλαβε πολλά στελέχη του ερνατικού κινήμα
τος. Οκτώ παοαπέμφθηκαν σε δίκη. Οι Μίκοελ 
ΣΒαμπ. Οσκαρ Νιμπ και Σάμουελ Φίλντεν κατα
δικάστηκαν σε πολυετή φυλάκιση. Ο.Λούιε 
Λινγκ βρέθηκε κρεμασμένος στο κελί του, ενώ
οι Αύγουστος Σπόις, 'Αντολφ Φίντεν. Τζορτζ
Έννκελ και Αλμπερτ Πάρσον καταδικάστηκαν
σε θάνατο και τους κρέμασαν στις 11 Νοεμ
βρίου 1887.
1890: Στο Παρίσι, το Συνέδριο της Β’ Σοσιαλι
στικής Διεθνούς αποφασίζει να καθιερωθεί η 
Πρωτομαγιά ως ημέρα εργατικών διεκδική
σεων σε όλες τις χώρες. αρχίζοντας από την 
1η Μάίου 1890.
1891: Στην Ελλάδα την Πρωτομαγιά ο Σταύρος 
Καλλέργης και άλλοι 12 σοσιαλιστές φωτογρα- 
φήθηκαν μαζί «σαν συμβολική συμμετοχή στην 
παγκόσμιο επέτειο και διαμαρτυρία των εργα
τών».
1893: Γίνεται στο αρχαίο στάδιο πίσω από το 
Ζάηπειο η πρώτη μεγάλη και δημόσια εκδή
λωση των εργατών και σοσιαλιστών, αφιερω
μένη στην Πρωτομαγιά. Συγκεντρώθηκαν περίπου 
500 άτομα.
1909: Η Πρωτομαγιά γιορτάστηκε στη Θεσσαλο
νίκη, η οποία ήταν ακόμη υπό την Οθωμανική Αυ
τοκρατορία. Η πρώτη μαζική εονατική 
διαδήλωση στην ιστορία της ηόληε. 0 Πολ Ντι- 
μόν στο βιβλίο του, “Θεσσαλονίκη 1850-1918", 
γράφει: «Στο πλήθος υπάρχουνΈλληνες, Βούλ
γαροι, Τούρκοι και Εβραίοι. Όλοι τους κρατούν 
στα χέρια το έμβλημα του Συνδέσμου Εργατών 
Θεσσαλονίκης, το χέρι ενός εργάτη που κρατά 
σφυρί».
Την Ποωτουανιά του 1924 ισχύει στρατιωτικός
νόμος. Παρά την απαγόρευση, εργάτες συγκεν

τρώνονται στο κτίριο του Δημοτικού Θεάτρου 
Αθηνών (πλατεία Κοτζιά). Γίνονται συμπλοκές. 
Σκοτώνεται ένας εργάτης και τραυματίζονται
12. Τραυματίζονται και 5 στρατιώτες. Γίνονται 
πολλές συλλήψεις
1936: Γίνεται πανεργατική εξέγερση στη Θεσσα
λονίκη και κήρυξη πανεργατικής απεργίας. Σο
βαρά γεγονότα με πολλούς νεκρούς και 
τραυματίες. Οι δολοφονίες των εργατών ήταν η 
έμπνευση του Ρίτσου για να γράψει τον «Επι
τάφιο».
1942: Παρά τις απαγορεύσεις από τις Αρχές Κα
τοχής 1.500 εργάτες τεσσάρων μηχανουργείων 
του Πειραιά και οι εργαζόμενοι του εργοστα
σίου σιγαρέτων Παπαστράτου κατέβηκαν σε 
απεργία. Στάση εργασίας έγινε και στους Σιδη
ροδρομικούς.
1944: Η τοανικότερη από όλες τις Πρωτομα
γιές. Πλησιάζει το τέλος της Κατοχής. Στο Σκο
πευτήριο της Καισαριανής εκτελούνται από 
τους ναζί 200 κομμουνιστές κρατούμενοι.
1945: Η συγκέντρωση της Πρωτομαγιάς πραγμα
τοποιήθηκε Πέμπτη 10 Μάίου το πρωί στο Πανα
θηναϊκό Στάδιο.Ήταν η πρώτη δημόσια 
συγκέντρωση μετά την Κατοχή και τα Δεκεμ
βριανά του 1944. Μαζεύτηκαν 40.000 άτομα. 
Εεπεονώντος κάθε πρόβλεψη.
1960: Η πρώτη ενωτικά Πρωτομαγιά και η 
πρώτη ανοιχτή εκδήλωση μετά το 1947, παρά 
την άρνηση της κυβέρνησης (ΕΡΕ) να δώσει
άδεια. Η αστυνομία επιτίθεται στους διαδηλω
τές με δεκάδες τοαυυατίες.
1963: Για πρώτη φορά από το 1946 δόθηκε 
άδεια συγκέντρωσης του εορτασμού της Πρω
τομαγιάς σε ανοιχτό χώρο, στο γήπεδο του Πα
ναθηναϊκού. Τη συγκέντρωση συνκάλεσαν 82 
σωιιατεία. που ήταν σε αντίθεση υε την ηνεσία
της ΓΣΕΕ. Η συμμετοχή ήταν μεγάλη (20.000 
εργαζόμενοι). Αυτήν την περίοδο οι συγκεν
τρώσεις είναι μαζικές και ενθουσιώδεις. Δεί
χνουν την αλλαγή του πολιτικού κλίυατος.
Αυτή η δραστηριότητα διακόπτεται με τη δικτα
τορία της 21ης Απριλίου 1967. καθώς με τον 
Ν. 380/1968 η δικτατορία υετατρέπει την Ερ
νατική Πρωτομαγιά σε υποχρεωτική αργία. 
1975: Πραγματοποιείται η πρώτη μεγάλη, μετά 
τη δικτατορία, ενωτικά πρωτομαγιάτικη συγ
κέντρωση.
1978: Με απόφαση των αριστερών συνδικαλι
στικών παρατάΕεων νίνεται χωριστή συγκέν
τρωση σε σχέση με τη ΓΣΕΕ. Βασικός λόγος η 
άρνηση της ηγεσίας της ΓΣΕΕ να προχωρήσει
στον εκδηυοκοατισμό του συνδικαλιστικού κι
νήματος και στην εφαρμογή του αναλογικού 
συστήματος εκλογών.
1982: Μεγάλη ενωτικά συγκέντρωση στο Πε- 
δίον του 'Αρεως. Ψηφίζεται ο Ν. 1264 για τις 
συνδικαλιστικές ελευθερίες καταργώντας τον
Ν. 330/76.
1986: Χωριστή Πρωτομαγιά εΕαιτίας νέας κρί
σης στο συνδικαλιστικό κίνημα. Τα οικονομικά 
μέτρα της κυβέρνησης του ΠΑΣΟΚ προκαλούν
απεργιακούς αγώνες. Αλλάζουν οι συσχετισμοί 
δύναυης στο εσωτερικό της ΓΣΕΕ. Η πλειοψη- 
φία περνά στην Αριστερά. Δικαστική απόφαση 
ανατρέπει την εκλεγμένη διοίκηση της ΓΣΕΕ.
Διορίζεται μονοπαραταξιακή από στελέχη της
ΠΑΣΚΕ. Η συνδικαλιστική αντιπολίτευση αρνή- 
θηκε να μπει στη διορισμένη διοίκηση. Επέρ
χεται διάσπαση στον συνδικαλιστικό χώρο. 
Αποκατάσταση της ενότητας του συνδικαλιστι
κού κινήματος το 1989. στο 25ο Συνέδριο της 
ΓΣΕΕ.
1989 έως σήμερα: Αρχίζει να παρουσιάζεται
κάμψη των συγκεντρώσεων της Πρωτομαγιάς. 
Αρχίζουν να αποδομούνται οι εργασιακές σχέ
σεις. Η κατάσταση επιτείνεται από τις χωριστές 
συγκεντρώσεις.
Από το 2010 εντείνεται η επέλαση του νεοφιλε
λευθερισμού. Ασφυκτικός έλεγχος από το ΔΝΤ, 
οικονομική κρίση, πανδημίες, ακρίβεια, φτώ
χια, πληθωρισμός, ανεργία, εκμετάλλευση, στα 
τάρταρα τα εργασιακά δικαιώματα.
Πρωτομαγιά 2022! θυμόμαστε. Τιμούμε. Συνεχί
ζουμε. Για μια κοινωνία στην οποία ο άνθρωπος 
θα είναι πάνω από τα κέρδη. Για υια κυβέρνηση 
που δεν θα θεωρεί την αδικία κανονικότητα και
την κοινωνική ισότητα αντίθετη στην ανθρώ
πινη φύση.

Με αγάπη εύα (με πληροφορίες από θίεγη)

Σταγονίδια...
κι

από 
εκεί...

Μενέλαος Λουντέμηο: 
«Το ίδιο λάθος δεν γίνεται 

δύο φορές. Τη δεύτερη 
φορά δεν είναι λάθος, 

είναι επιλογή»...
Αχ, Μενέλα μου!

Μάης 1936: Οι καπνεργάτες της Θεσσαλονίκης 
απεργούν. Οι χωροφύλακες του Μεταξά πυρο
βολούν στο ψαχνό. Από τις σφαίρες πρώτος 
πέφτει νεκρός ο Τάσος Τούσης. Ο θρήνος της 
μάνας “αποτυπώνεται" στη φωτογραφία και 
περνάει στην αιωνιότητα μέσα από τους στί
χους του “Επιτάφιου” του Ρίτσου: «Μέρα Μα
γιού μου μίσεψες/μέρα Μαγιού σε χάνω...».

Κυριάκος Μητσοτάκης. συνέντευξη ΓθοΙηβννδ: «Οι 
οικονομικές κυρώσεις, που έχουμε επιβάλει ως 
Ένωση στη Ρωσία, είναι σπμαντικέε και ήδη 
έχουν φέρει αποτελέσματα. Πρέπει, ωστόσο, να 
είμαστε πολύ προσεκτικοί ώστε τα μέτρα που 
λαμβάνουμε να μην καταλήξουν να βλάωουν πε
ρισσότερο εμάς, τις χώρες τηε Ε.Ε., από ότι βλά

πτουν τη Ρωσία...».
Καλώς τονα κι ας άργησε! Μέχρι στιγμής, κ. πρωθυπουργέ, τα απο
τελέσματα που έχουν φέρει «οι σημαντικές κυρώσεις» είναι ολέ
θρια για τις οικονομίες και δεν τα λούζεται η Ρωσία αλλά οι χώρες 
της Ε.Ε. Αν δεν μπορούν να κατανοήσουν οι ηγέτες της Ε.Ε. ότι είναι 
άλλο η απεξάρτηση από τη Ρωσία και άλλο η αηεΕάοτηση από το
αέριο, τότε δεν πάμε καθόλου καλά. Γιατί το μόνο που βλέπουμε 
μέχρι στιγμής είναι ότι, ενώ προσπαθούμε να απεξαρτηθούμε με 
κάθε κόστος από τη Ρωσία, πέφτουμε με τα μούτρα σε μια άλλη 
εξάρτηση, πιο ακριβή και πιο βαριά, αυτήν της Αμερικής...

Κωνσταντίνος Μητσοτάκης, υιός 
πρωθυπουργού Κυριάκου: Στο ευρωκοινο
βούλιο ως κοινοβουλευτικός βοηθός του 6ε- 
Ειού Ισπανού αντιπροέδρου του Ευρωπαϊκού
Λαϊκού Κόμματος. Εστέμπαν Γκονθάλεθ 
Πονς* διορίστηκε ο γιος του Έλληνα πρωθυ
πουργού. '«Είμαι πολύ περήφανος», δήλωσε ο 

Γκονθάλεθ, «που έχω τον Κωνσταντίνο ως έναν από τους 
διαπιστευμένους κοινοβουλευτικούς βοηθούς μου. Όχι μόνο 
λόγω του ακαδημαϊκού του υποβάθρου και των ικανοτήτων του 
αλλά και επειδή είναι ένας ταλαντούχος νέος».
Πόσο ταλαντούχος είναι δηλαδή; Τόοοοοοσοοο μετά συγχωρήσεως; 
Περισσότερο από τον γιο του κυρ Μήτσου, με τα 3 πτυχία, τα 4 μετα
πτυχιακά και τις 3 ξένες γλώσσες, που δουλεύει σαιζόν, σερβιτόρος 
στη Σαντορίνη, χτυπάει δωδεκάωρα και αμείβεται για τετράωρα, τα 
μισό μαύρα;

Γιώονος Κύοτσος. σχετικά με τον διορισμό του 
γιου του πρωθυπουργού στο ευρωκοινοβούλιο: 
«Στο γραφείο του Ισπανού ευρωβουλευτή, ο γιός 
Κυριάκου θα μάθει πολλά. Ο τέως βασιλιάς 
Χουάν Κάρλος, αυτοεξόριστοε λόγω μιζών. Ο 
πρώην ταμίας Λαϊκού Κόμματος στπ Φυλακή για 
μίζες. Ο Κασάντο, ηγέτης Λαϊκού Κόμματος 

(Ισπανίας) αποπέμφθπκε νια υίΐεε. Να τα μάθει το παιδί...».
Μη λαϊκίζετε, κ. Κύρτσο. Επιβάλλεται να μάθει το παιδί.Έτσι πάνε 
αυτά. «Κατά μάνα κατά κύρη κατά γιο και θυγατέρα», λέει ο λαός. Οι 
υιοί και οι ανεψιοί των Καθηγητών γίνονται Καθηγηταί. Οι υιοί και οι 
ανεψιοί των Πρωθυπουργών γίνονται Πρωθυπουργοί. Αν δεν σας 
αρέσει, να πάτε στη Βενεζουέλα. Αφού είχε γίνει ο Κ. Μπακονιάννης 
βοηθός στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο, βρίσκω δίκαιο και λονικό να
γίνει κοι ο Κ. Μητσοτάκης. Ό.τι ίσχυσε για τον γιό της Ντόοας. ποέπει 
να ισχύσει και για τον νιό του Κυριάκου. Αξιοκρατία είναι αυτή... τί 
δεν καταλαβαίνετε;

Ευάννελος Αντώναορς: «Ο Κυριάκος Μητσοτά
κης θα πρέπει να ντρέπεται, που εξαντλεί πολι
τικό κεφάλαιο της χώρας για να προσληφθεί ο 
αγνώστων προσόντων γιος του σε ευρωπαϊκή 
θέση. Που κάποια στιγμή θα χρησιμοποιήσει ως 
δήθεν προσόν, για να μας κάτσει στον σβέρκο ως 
ο επόμενος γόνος της πολυπρόσωπης δυνα

στείας του».
Έχω καταλήξει πια, Ευάγγελε. Δεν πρέπει να είσαι και τόσο υπερή- 
φαγος για το σινάφι σου. Όποιος έχει έστω και μια σταγόνα τσίπα και 
ντρέπεται, δεν γίνεται πια βουλευτής ούτε υπουργός ούτε πρωθυ
πουργός. Η ξετσιποσιά και ο νεποτισμός περισσεύουν. Γι’ αυτό και 
έχει τέτοιο χάλι η πολιτική ζωή του τόπου...

Συνέχεια στη σελίδα 21...
Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 20:32:09 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΜΑΪΟΥ 2022 7ίΐχω
Η τοποθέτηση του Δημάρχου Φλώρινας Βασίλη 

Γιαννάκη στην ημερίδα για τη στήριξη της 

επιχειρηματικότητας στη μεταλιγνιτική εποχή

Τον προστάτη του πεζικού 
και του στρατού ξηρός Άγιο 

Γεώργιο τίμησε το 1 ο Σύνταγμα

0
 Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννό- 
κης συμμετείχε στην ημερίδα που διορ- 
γάνωσε το Επιμελητήριο Φλώρινας το 
Σάββατο 30 Απριλίου με θέμα: «Στήριξη της 
τοπικής επιχειρηματικότητας στην Π.Ε. Φλώ

ρινας κατά την μετάβαση της στην μεταλιγνι- 
τική εποχή».

Στην τοποθέτησή του ο κ. Γιαννάκης ανέφερε 
αναλυτικά:
«Με ιδιαίτερη χαρά σας καλωσορίζω στον δήμο 
Φλώρινας με την πλούσια φυσική ομορφιά, τα έν
τονα πολιτιστικά χαρακτηριστικά, την αξιόλογη 
ιστορική και θρησκευτική διαδρομή, αλλά και τον 
δήμο με τις πολλές επενδυτικές ευκαιρίες.
Ζούμε στη δίνη μίας πρωτοφανούς ενεργειακής, 
οικονομικής και κοινωνικής κρίσης, που οδηγεί 
σε εξελίξεις που θα επηρεάσουν την ζωή μας για 
τα επόμενα χρόνια. Ταυτόχρονα, βρισκόμαστε και 
μπροστά σε μια ιστορική πρόκληση.
Σήμερα, η προστασία του περιβάλλοντος και η βιώ
σιμη ανάπτυξη αποτελούν πλέον διαπιστωμένες ανα
γκαιότητες και προτεραιότητες της διεθνούς κοινό
τητας, με στόχο την άμβλυνση της κλιματικής 
αλλαγής.
Για την χώρα μας η απολιγνιτοποίηση έχει ξεκινήσει 
πολλά χρόνια πριν, μόνο που γινόταν χωρίς μακρο
πρόθεσμο πρόγραμμα.
Το ανησυχητικό, για μας, είναι πως η μετάβαση αυτή 
βρίσκει την περιοχή μας να αντιμετωπίζει εκρηκτικά 
προβλήματα ανεργίας, γήρανσης, μετανάστευσης, 
χαμηλής επιχειρηματικότητας ακρίβειας αγαθών και 
έκρηξης τιμών στην ενέργεια.
Το αναμενόμενο υφεσιακό σοκ στο παραγωγικό σύ
στημα και στην απασχόληση, προκαλεί σοβαρούς 
τριγμούς συνοχής στον κοινωνικό ιστό της περιοχής 
με φαινόμενα κοινωνικού αποκλεισμού. Φαινόμενα 
που έχουν ενταθεί λόγω της πανδημίας του κορω- 
νοϊού και της ενεργειακής κρίσης μετά τον πόλεμο 
στην Ουκρανία.
Όλα αυτά τα χρόνια η πόλη μας βλέπει το ένα λουκέτο 
να διαδέχεται το άλλο. Η συνεχής μείωση της αγο
ραστικής δυνατότητας των εργαζομένων συμπαρα- 
σύρει όλους τους τομείς της αγοράς, καθιστώντας 
την αδύναμη να αντιδράσει.
Σήμερα, αναζητούνται επειγόντως λύσεις αμέσου 
εφαρμογής για να αποφευχθεί η πληθυσμιακή συρ
ρίκνωση της περιοχής και η «απονεύρωση» της κοι
νωνίας από το πιο δυναμικό της τμήμα, τους νέους 
ανθρώπους.
Απαιτείται δραστική προσπάθεια για να ξεπεραστεί η 
ανεπάρκεια στις υποδομές, να αντιμετωπιστεί η γρα
φειοκρατία, να επιτευχθεί ισχυρός συντονισμός για 
την περιφερειακή ανάπτυξη και να διαχυθούν οι υπη
ρεσίες μετάβασης και μετεκπαίδευσης σε όλη την 
εφοδιαστική αλυσίδα.
Δεν πρέπει να ξεχνάμε πως η ανάπτυξη στηρίζεται 
σε ανθρώπινες επιλογές. Όσο θα υπάρχουν καλές 
και κακές ανθρώπινες επιλογές, θα υπάρχει καλή και 
κακή ανάπτυξη.
Μέσα σε αυτό το ασφυκτικό περιβάλλον, ο Δήμος 
μας έχει καταθέσει σειρά προτάσεων. Σας αναφέρω 
επιγραμματικό κάποιες που θεωρώ ιδιαίτερα σημαν
τικές για την περιοχή μας:

εξωηλεκτρικές χρήσεις.

• Η στήριξη της παραγωγής πράσινης ενέργειας 
από ΑΠΕ με την κατάρτιση ενός σαφούς χωρο
ταξικού σχεδίου χρήσεων γης που θα διευκολύνει 
τους επενδυτές και θα καθορίζει τις περιοχές αμιγούς 
ανάπτυξης του πρωτογενή τομέα μέσα από δεσμευ
τικές αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου.

• Η ανάπτυξη ενός πλαισίου μηχανισμών οικο
νομικής στήριξης προς όφελος των δημοτών που
θα περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και τη δυνατότητα 
σύναψης διμερών συμβάσεων αγοράς και αποθή
κευσης ενέργειας από ΑΠΕ που σχεδιάζονται στις πε
ριοχές μας.

• Η ολοκλήρωση των μεγάλων οδικών έργων 
υποδομής όπως ο άξονας Νίκη - Φλώρινα - Κοζάνη.
• Η σιδηροδρομική σύνδεση με Πόγρσδετς και η 
επαναλειτουργία, με ηλεκτροκίνηση, της σιδη
ροδρομικής γραμμής προς Μοναστήρι, σύμφωνα 
και με το εθνικό σχέδιο ανάπτυξης τηςΤΡΑΙΝΟΣΕ.

• Η ενίσχυση των σχολών του Πανεπιστημίου 
Δυτικής Μακεδονίας που λειτουργούν στη Φλώ
ρινα με την ολοκλήρωση όλων των κτιριακών υπο
δομών του, την ενίσχυση του με νέα τμήματα, τη 
συμμετοχή του στην επανεκπαίδευση και επανακα- 
τάρτιση του εργατικού δυναμικού της περιοχής μας 
και η σύνδεση του με την παραγωγή.

•Η αξιοποίηση της ΒΙ.ΠΕ Φλώρινας,.ως μοναδικής 
εν ενεργεία ΒΙ.ΠΕ στη Δυτική Μακεδονία, και η θε
σμοθέτηση πρόσθετων κινήτρων, πλέον του αναπτυ
ξιακού νόμου, για την προσέλκυση επενδυτών σε 
αυτή.

• Η ενίσχυση και ο εκσυγχρονισμός του πρωτο
γενή τομέα με ολοκλήρωση των μεγάλων αρ
δευτικών, ώστε να αποτελέσει έναν από τους βασι
κούς πυλώνες στο νέο αναπτυξιακό και παραγωγικό 
μοντέλο της περιοχής, και η σύνδεση της παραγωγής 
με τη μεταποίηση και την προώθηση. Καθίσταται 
πλέον απαραίτητο να παράγουμε τα προϊόντα που 
καταναλώνουμε, βάζοντας τέλος στην εισαγωγή προ
ϊόντων για την κάλυψη των αναγκών μας.

• 0 χαρακτηρισμός του Δήμου Φλώρινας ως πύλης 
εισόδου - εξόδου προς τις γείτονες χώρες, αφού τα 
δυο τελωνεία ανήκουν διοικητικά στην Π.Ε. Φλώρι
νας.

• Η στήριξη του τουριστικού προϊόντος μέσα από 
την αξιοποίηση των μοναδικών αποθεμάτων φυσι
κού, ιστορικού και πολιτιστικού πλούτου, με την ανά
πτυξη εναλλακτικών μορφών τουρισμού.

• Η λειτουργία του ΑΗΣ Μελίτης και πέρα του 
2023 ως εργοστασίου ψυχρής εφεδρείας.

• Η άμεση εκπόνηση των Ειδικών Πολεοδομικών 
Σχεδίων που θα καθορίζουν τις χρήσεις στο σύ
νολο της έκτασης του λιγνιτικού πεδίου και που
θα απαντούν στα ζητήματα της αποκατάστασης εδα
φών και της επαναπόδοσης αυτών στην τοπική κοι
νωνία.

• Η θέσπιση ειδικών επενδυτικών κινήτρων και 
ολοκληρωμένου πλέγματος φορολογικών απαλ
λαγών και διευκολύνσεων στις μικρομεσαίες επι
χειρήσεις της περιοχής με παράλληλη μείωση του 
ΦΠΑ ώστε να γίνει ανταγωνιστική η τοπική μας αγορά 
και να σταματήσει η αιμορραγία προς τις γείτονες 
χώρες.

• Η, κατά προτεραιότητα, δυνατότητα επένδυσης 
από την αυτοδιοίκηση στην πράσινη ενέργεια
προς όφελος των δημοτών.

• Η αξιοποίηση των λιγνιτικών κοιτασμάτων για

• Η αναβάθμιση της νοσοκομειακής φροντίδας,
προάγοντας την υγεία του πληθυσμού της περιοχής 
μας.

• Η αξιοποίηση του εξειδικευμένου εργατικού 
δυναμικού στον τομέα της ενέργειας και η διατή
ρηση της περιοχής μας ως ενεργειακού κέντρου.

Όλα τα παραπάνω πρέπει να τα επιδιώξουμε! Όχι, για 
εμάς! Για τα παιδιά μας, για τους νέους επιστήμονες, 
για τη νέα γενιά, για όλους αυτούς που αναγκάστηκαν 
να μεταναστεύσουν στο εξωτερικό για να βρουν δου
λειά. Το οφείλουμε σε μια γενιά δημιουργική και με 
όρεξη που δεν βρίσκει ευκαιρίες. Πρέπει να ενώ
σουμε τις δυνάμεις μας. Πρέπει να επανασχεδιάσουμε 
την Φλώρινα των επόμενων δεκαετιών, γνωρίζοντας 
από τα λάθη του παρελθόντος και αηοφεύγοντάς τα 
στο μέλλον!
Έχουμε, μπροστά μας, πολλές δυσκολίες που για να 
τις ξεπεράσουμε, χρειάζονται συμπράξεις και συγ
κρούσεις. Συμπράξεις με τις τοπικές κοινωνίες και 
συγκρούσεις με τον κακό εαυτό μας και τις κατεστη
μένες νοοτροπίες».

Πεζικού στη Φλώρινα

Ο
ι καθιερωμένες εκδηλώσεις προς τιμήν του προστάτη του 
πεζικού και του στρατού ξηράς Αγίου Γεωργίου πραγματο
ποιήθηκαν και φέτος στην έδρα του 1ου Συντάγματος Πεζι
κού στη Φλώρινα.

Στις εκδηλώσεις παραβρέθηκαν οι τοπικοί παράγοντες της περιοχής και 
σύσσωμη η στρατιωτική ηγεσία του 1 ου Συντάγματος.
Οι φωτογραφίες είναι από το αρχείου του προέδρου της δημοτικής ενό
τητας Φλώρινας, κ. Κων/νου Ρόζα.
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Εκδηλώσεις για την Εργατική Πρωτομαγιά από το Εργατικό Κέντρο Φλώρινας

Μ
ε σειρά εκδηλώσεων τιμήθηκε και 
φέτος από το Εργατικό Κέντρο 
Φλώρινας η Εργατική Πρωτομα
γιά. Τους προσκεκλημένους καλωσόρισε 

ο πρόεδρος του Ε.Κ.Φ. Κώστας Σιάκος 
ενώ χαιρετισμό απηύθυναν ο βουλευτής 
ΝΔ Φλώρινας Γιάννης Αντωνιάδπς, η 
βουλευτής ΣΥΡ1ΖΑ Φλώρινας Πέτη 
Πέρκα χαι ο πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου Φλώρινας Μιχάλης Χάτζιος. 
Μετά τις ομιλίες στην αίθουσα εκδηλώσεων 
του Εργατικού Κέντρου ακολούθησε κατά
θεση στεφάνων στο μνημείο της Πλατείας 
Ηρώων.
Η ομιλία του προέδρου του Εργατικού Κέν
τρου Φλώρινας Κωνσταντίνου Σιάκου.
1η Μάη η σημερινή. Ημέρα ορόσημο για 
τους αγώνες των εργαζομένων.
Αγώνες που σφραγίστηκαν με αίμα και θυ
σίες και έβαλαν τα θεμέλια στην οικοδόμηση 
μιας κοινωνίας που θα καταργήσει την εκ
μετάλλευση ανθρώπου από άνθρωπο.
Αυτή η ιστορική μέρα, περικλείει μέσα της 
τους σκληρούς αγώνες των εργαζομένων, 
• τον Μάη του 1886 και τους πρωτοπόρους 
αγωνιστές του Σικάγο που για πρώτη φορά 
διεκδίκησην 8 ώρες δουλειά, 8 ώρες ανά
παυση και 8 ώρες ύπνο.
• τον Μάη του 1936 και τον αγώνα των κα
πνεργατών στην Θεσσαλονίκη που πνίγηκε 
στο αίμα, την μέρα που συγκλόνισε τον 
Γιάννη Ρίτσο βλέπονταςτην μάνα του νεκρού 
Τάσου Δούση να σπαράζει πάνω στο άψυχο 
σώμα του παιδιού της και σε ένα βράδυ 
έγραψε τον “επιτάφιο",
• την 1 η Μάη του 1944 στην Καισαριανή, 

όπου 200 αγωνιστές της εθνικής αντίστασης 
πέφτουν νεκροί από τα γερμανικά πολυβόλα. 
• ΕΙΝΑΙ ΔΥΣΚΟΛΟ ΝΑ χωρέσεις ολόκληρη 

την ιστορία και τις μάχες της εργατικής τάξης 
απέναντι στον εχθρό της σε λίγα λόγια.
• ΕΙΝΑΙ ΔΥΣΚΟΛΟ να χωρέσεις σε λίγες λέ
ξεις τους αγώνες των πρωτοπόρων που μά
χονταν για το δίκιο την ίδια ώρα που η υπό
λοιπη κοινωνία αδιαφορούσε για τους 
συνάνθρωπους της.
• Τον αγώνα των ανθρώπων που λαχτάρη- 
σαν να φτιάξουν τη ζωή τους στα μέτρα του 
Ανθρώπινου μέσα σε συνθήκες καταπίεσης. 
• Των ανθρώπων που χωρίς να διαβάσουν 
ένα δράμι θεωρία έκαναν πράξη όσα βιβλία 
κι αν ποτέ διαβάσουμε.
Για τον αγώνα της μνήμης ενάντια στη λήθη 
αξίζει να αναλογιστούμε ότι πρόκειται για 
καθημερινούς ανθρώπους, που δεν είχαν 
την πρόθεση να γίνουνΉρωες κι όμως σή
κωσαν στους ώμους τους αυτό το βάρος και 
είναι παραδείγματα για τις επόμενες γενιές 
διδάσκοντας ότι δεν σκύβουμε ποτέ το κε
φάλι και ότι χαμένος αγώνας είναι αυτός που 
δεν δόθηκε ποτέ.
Γιορτάζουμε λοιπόν σήμερα την τιμημένη 
Εργατική Πρωτομαγιά.
Η Εργατική Πρωτομαγιά ήταν, είναι και θα 
είναι ημέρα ορόσημο για τους αγώνες των 
εργαζομένων. Ημέρα - σύμβολο για την κα
τοχύρωση των εργασιακών και των ασφα
λιστικών δικαιωμάτων για γενιές και γενιές 
εργαζομένων.
Η Πρωτομαγιά του 2022 βρίσκει τις εργα

ζόμενες και τους εργαζόμενους μπροστά σε 
ολοένα πιο ανησυχητικές εξελίξεις. 0 πόλε
μος στην Ουκρανία απειλεί την παγκόσμια 
ασφάλεια, με τεράστιο κόστος σε ανθρώπι

νες ζωές να καταγράφεται, με εκατομμύρια 
ξεριζωμένους από τις εστίες τους ανθρώ
πους.
Η συνέχιση μιας μακράς και βίαιης σύγκρου
σης εν μέσω χρονολογικά υψηλού πληθω
ρισμού, συμβάλλει στην αύξηση των τιμών 
βασικών ειδών πρώτης ανάγκης και του 
ενεργειακού κόστους σε όλο τον κόσμο. Ει
δικά η επισιτιστική ανασφάλεια είναι μια πολύ 
σοβαρή ανησυχία την οποία δεν πρέπει να 
αγνοήσουν οι Κυβερνήσεις.
0 πόλεμος γεννά προσφυγιά.
Χιλιάδες άνθρωποι ξεριζώνονται από τις 
εστίες τους.
Η προσφυγιά δεν έχει τάξεις, εύποροι και 
μη, μεγάλοι και μικρά παιδιά εγκαταλείπουν 
τα σπίτια τους προς το άγνωστο. Σχεδόν 
κάθε δευτερόλεπτο που περνά ένα παιδί 
στην Ουκρανία γίνεται πρόσφυγας σύμφωνα 
με στοιχεία της ΙΙΝΙ5ΕΕ 
Η επιδίωξη της ειρήνης και της δημοκρατίας 
είναι θεμελιώδης αξία του συνδικαλιστικού 
κινήματος.
0 σύγχρονος κόσμος πρέπει να δράσει τώρα 
με μια πολυμερή πρωτοβουλία για ταχεία 
αποκατάσταση της ειρήνης, της δημοκρα
τίας, της κοινωνικής προόδου και της δι

καιοσύνης στην Ουκρανία.
Η εναλλακτική είναι απειλητικά υπαρκτή: πε
ρισσότερη πείνα, περισσότερη φτώχεια και 
περισσότερη κοινωνική αναταραχή, οικονο
μική και κοινωνική αστάθεια για πολλά χρό
νια.
Οι εργαζόμενες και οι εργαζόμενοι δεν θα 

επιτρέψουμε τη διαμόρφωση της πολιτικής 
μέσω απειλών, βίας και αλαζονείας.
Τέλος. Οι εργαζόμενες και οι εργαζόμενοι 
στην Ελλάδα έχουμε υποστεί τις 
Οικονομικές και κοινωνικές -συνέπειες ενός 
οικονομικού πολέμου και 
διαδοχικών κρίσεων σε καιρό ειρήνης και 
έχουμε πρωτοστατήσει και στην αντιμετώ
πιση της υγειονομικής κρίσης από την παν
δημία.
Με όποια λάθη, όποιες παραλείψεις, όποιες 
οπισθοδρομήσεις, Συνεχίζουμε να αγωνιζό
μαστε μαζί και μέσα στα συνδικάτα για σε
βασμό της αξίας και της αξιοπρέπειάς μας, 
των εργατικών, των κοινωνικών και των 
πολιτικών μας δικαιωμάτων, την κοινωνική 
δικαιοσύνη, την παγκόσμια ειρήνη, υγεία και 
ασφάλεια.
Για την κατοχύρωση της οχτάωρης εργασίας 
κάποτε κάποιοι έδωσαν αγώνες και τους

κέρδισαν. Αυτούς τους αγώνες γιορτάζουμε 
και τιμούμε σήμερα. Το μήνυμα της Πρωτο
μαγιάς για 8 ώρες δουλειά, 8 ώρες ανά
παυση και 8 ώρες ύπνο, παραμένει διαχρο
νικό και επίκαιρο.

ΕΙΝΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΟ 
ΓΙΑΤΙ ΕΙΜΑΣΤΕ ΑΝΘΡΩΠΟΙ ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ 

ΝΑ ΖΗΣΟΥΜΕ
Με βάση τις εξελίξεις, οφείλουμε όλοι να εί
μαστε ενωμένοι, δυνατοί και αλληλέγγυοι. 
Ζητούμε νέες ποιοτικές, αξιοπρεπείς και 
ασφαλείς θέσεις εργασίας με σεβασμό στον 
άνθρωπο εργαζόμενο.
• Οφείλουμε να στοχαστούμε την ιστορία 
μας.
• Να σεβαστούμε την διαδρομή μας.
• Να εμηνευστούμε από όλους αυτούς 
τους αγώνες Και
• να δώσουμε τον δικό μας αγώνα
ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΔΙΑ ΜΑΣ ΤΗ ΖΩΗ , ΤΗ ΔΗΜΟ
ΚΡΑΤΙΑ, την ΕΙΡΗΝΗ 
ΤΗ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ, ΤΗΝ ΙΣΟΤΗΤΑ, ΤΗΝ 
ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ, ΤΗΝ ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑ ΜΑΣ. 
Το οφείλουμε στις νέες γενιές.
Όλοι μαζί συνεχίζουμε τον αγώνα μας!

Ζήτω η Εργατική Πρωτομαγιά!
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Πέτη Πέρκα: «Μέλημα του κ. Καραμανλή 

είναι τα συμφέροντα της ΤΡΑΙΝΟΣΕ και όχι τα

δικαιώματα των σιδηροδρομικών επιβατών»

Σ
τις 8 Φεβρουάριου 2022 και με αφορμή τις 
μεγάλες καθυστερήσεις και ακυρώσεις δρο
μολογίων στη γραμμή Φλώρινα - Θεσσαλο
νίκη - Φλώρινα που αποτελούν καθημερινό φαι

νόμενο, αλλά και την ταλαιπωρία 700 περίπου 
επιβατών στο σιδηροδρομικό δίκτυο, λόγω της 
χιονόπτωσης, κατέθεσα ερώτηση και Αίτημα Κα
τάθεσης Εγγράφων (ΑΚΕ) προς τον Υπουργό 
Υποδομών & Μεταφορών με θέμα την εφαρμογή 
από την ΤΡΑΙΝΟΣΕ των ευρωπαϊκών κανονισμών 
για τα δικαιώματα των επιβατών.
Φαίνεται όμως πως τα αντανακλαστικά του Υπουρ
γείου στον κοινοβουλευτικό έλεγχο είναι αντίστοιχα 
με εκείνα στην αντιμετώπιση της κακοκαιρίας 'Ελ- 
πίδα’, αφού χρειάστηκε σχεδόν 3 μήνες για να απαν
τήσει στην εν λόγω ερώτηση. Και δυστυχώς, η απάν
τηση του κ. Καραμανλή τον εκθέτει περισσότερο από 
την όποια καθυστέρηση.
Τι μας είπε λοιπόν ο Υπουργός, στην προσπάθειά του 
να υποστηρίξει την ιταλικών συμφερόντων ΤΡΑΙ- 
ΝΟΙΕ, αλλά και το Υπουργείο Υποδομών & Μεταφο
ρών που το Δεκέμβριο του 2019 ενέκρινε εξαιρέσεις 
της εταιρίας από πολύ σοβαρές υποχρεώσεις που 
θεσπίζει η ευρωπαϊκή νομοθεσία για τα δικαιώματα 
των επιβατών: Ότι ο ίδιος ο Κανονισμός 1371/2007 
δίνει τη δυνατότητα εξαιρέσεων και μάλιστα πολλά 
κράτη μέλη, όπως η Γερμανία, η Βουλγαρία και η 
Εσθονία κάνουν χρήση του δικαιώματος αυτού. 
Γνωρίζουμε για τη δυνατότητα αυτή κ. Καραμανλή, 
άλλωστε αναφέρεται και στην ερώτηση. Εμείς όμως 
δε μιλήσαμε για σιδηροδρομικές επιχειρήσεις άλλων 
χωρών, αλλά συγκεκριμένα για τους ιταλικούς σιδη
ροδρόμους, που εφαρμόζουν τον Κανονισμό στο ακέ
ραιο στην Ιταλία και μόνο για την περίπτωση τηςΤΡΑΙ- 
ΝΟΣΕ κάνουν χρήση του δικαιώματος της εξαίρεσης. 
Γιατί η ίδια εταιρία δεν εφαρμόζει και στη χώρα μας 
τον Κανονισμό;
Στη συνέχεια κι ενώ σε μια στιγμή αυτοκριτικής διά
θεσης ο Υπουργός παραδέχεται ότι πρέπει να σταμα
τήσουν οι εξαιρέσεις, θεωρεί ότι μετριάζονται οι ευ
θύνες της κυβέρνησης, γιατί «φταίει» και ο ΣΥΡΙΖΑ, 
αφού ενέκρινε το 2016 παρόμοιες εξαιρέσεις. Να θυ
μίσουμε στον κ. Καραμανλή - ο οποίος αν είχε δια
βάσει προσεκτικά την ερώτηση, θα το ήξερε - ότι οι 
δύο πρώτες εξαιρέσεις στην ΤΡΑΙΝΟΣΕ δόθηκαν το 
2009 και το 2014, όχι δηλαδή επί κυβέρνησης ΣΥ- 
ΡΙΖΑ. Και πάλι όμως, τότε η χώρα ήταν σε καθεστώς 
μνημονίων και το πιο σημαντικό, η εταιρία ήταν δη
μόσια. Δεν είναι δυνατόν το 2022 να μιλάμε ακόμα 
για εξαιρέσεις και γι’ αυτό η ΝΔ έχει ακέραια την ευ
θύνη.
0 Υπουργός προχωρά έπειτα σε μια απαράδεκτη δή
λωση, υποστηρίζοντας ότι «αναφορικά με το θέμα 
των καθυστερήσεων, αυτές δεν οφείλονται στην 
ΤΡΑΙΝΟΣΕ, αλλά στον ΟΣΕ, επειδή λόγω της οικονο
μικής κρίσης, έχουν μειωθεί στο ελάχιστο τα έργα 
συντήρησης του δικτύου».
Να ξεπεράσουμε το γεγονός ότι παραδέχεται ουσια
στικά πως γίνεται πλημμελής συντήρηση του δικτύου, 
με ό,τι αυτό συνεπάγεται, αφού δεν είναι το θέμα που 
συζητάμε σήμερα. Δεν μπορούμε όμως να μη σχο
λιάσουμε ότι ο κ. Καραμανλής με το συγκεκριμένο 
σχόλιο παρεμβαίνει σε μια υπόθεση που αφορά τη 
δικαιοσύνη, δικαιώνοντας την ιδιωτική ΤΡΑΙΝΟΣΕ σε 
βάρος του κρατικού ΟΣΕ. Πώς ξέρει ο Υπουργός

ποιος ευθύνεται για τις καθυστερήσεις; Υπάρχει πό
ρισμα; Αν ένας έστω επιβάτης προσφύγει εναντίον 
της ΤΡΑΙΝΟΣΕ, όπως έχει δικαίωμα, πώς ο Υπουργός 
λέει από τώρα στο δικαστήριο ότι φταίει ο ΟΣΕ κι όχι 
η ΤΡΑΙΝΟΣΕ; Με βάση αυτή τη δήλωση, η ΤΡΑΙΝΟΣΕ 
μπορεί να στραφεί εναντίον του ΟΣΕ και να ζητήσει 
αποζημιώσεις.
Στο ίδιο κλίμα, ο κ. Καραμανλής υποστηρίζει την από
φαση του Υπουργείου Υποδομών & Μεταφορών για 
έγκριση εξαιρέσεων στην ΤΡΑΙΝΟΣΕ, τονίζοντας ότι 
αν δεν υφίσταντο οι εξαιρέσεις, η ΤΡΑΙΝΟΣΕ θα είχε 
δικαίωμα να ζητήσει αποζημίωση από τον ΟΣΕ. 
Ειλικρινά, δεν καταλαβαίνουμε πώς προκύπτει αυτό. 
Στο αντικείμενο του Κανονισμού 1371/2007 (Αρθρο 
1) περιλαμβάνονται μόνο οι ευθύνες των σιδηροδρο
μικών επιχειρήσεων. Οι σχέσεις ΟΣΕ - ΤΡΑΙΝΟΣΕ 

' καθορίζονται βάσει της Σύμβασης που υπεγράφη 
πρόσφατα, την οποία φυσικά δεν έχουμε δει στη 
Βουλή.
Κλείνοντας την απάντησή του, ο κ. Καραμανλής ανα- 
φέρεται στην «πρώτη ιστορικά φορά» που κυβέρνηση 
ζήτησε - και η ΤΡΑΙΝΟΣΕ δέχτηκε άμεσα (γιατί 
άραγε;) - την αποζημίωση όσων ταλαιπωρήθηκαν 
με 1.000 ευρώ, όπως έκανε και με την Αττική Οδό. 
Εύλογα λοιπόν προκύπτει το ερώτημα: Γιατί να πλη
ρώσει η ΤΡΑΙΝΟΣΕ, αφού δεν φταίει; Και πέρα από 
αυτό, να ρωτήσουμε ξανά, γιατί απάντηση δεν πή
ραμε, πώς προκύπτουν αυτά τα 1.000 ευρώ; Γιατί όχι 
1500,2000; Και το κυριότερο, για το οποίο το Υπουρ
γείο τηρεί σιγήν ιχθύος. Γιατί ο Υπουργός έσπευσε 
να ανακοινώσει αποζημίωση, ενώ γνωρίζει ότι για 
τα Άρθρα 26-30 του Κανονισμού που αφορούν σε 
ευθύνη της εταιρίας στην περίπτωση θανάτου ή τραυ
ματισμού επιβατών, ακόμα και σε περίπτωση προ
σβολής της ψυχικής ακεραιότητας του επιβάτη, η 
ΤΡΑΙΝΟΣΕ δεν έχει λάβει εξαίρεση και άρα προβλέ- 
πεται πολλαπλάσια αποζημίωση των 1.000 ευρώ; 
Γιατί δεν ενημέρωσαν ως όφειλαν τους επιβάτες για 
τα δικαιώματά τους με βάση τους ευρωπαϊκούς κα
νονισμούς;
Δεν καταλαβαίνω επίσης γιατί στην απάντηση του 
Υπουργού γίνεται για πολλοστή φορά κριτική στο ΣΥ- 
ΡΙΖΑ σε ό,τι αφορά την ιδιωτικοποίηση της ΤΡΑΙ- 
ΝΟΣΕ, όταν όλοι γνωρίζουμε πως η μοίρα της σιδη
ροδρομικής επιχείρησης δρομολογήθηκε και 
επισφραγίστηκε πολλά χρόνια πριν την κυβέρνηση 
ΣΥΡΙΖΑ. Μπορεί η διαδικασία να ολοκληρώθηκε το 
2017, αλλά έπειτα από πλήθος άγονων διαγωνισμών 
και με τις δεσμεύσεις της κυβέρνησης Σαμαρά. Η πα
ραχώρηση όμως του μονοπωλίου της κρατικής επι
χορήγησης στην ΤΡΑΙΝΟΣΕ για 15 χρόνια, με σύμ
βαση που και πάλι δεν έχουμε δει στη Βουλή, έχει 
την υπογραφή Καραμανλή. Όπως άλλωστε και η πλή
ρης απαξίωση του σιδηροδρόμου, παρά τις εξαγγε
λίες για προκηρύξεις νέων έργων, που γίνονται μόνο 
για επικοινωνιακούς λόγους.
Όσο για τη σχετική αλληλογραφία με την ΕΕ, όπου 
με βάση το Άρθρο 2 του Κανονισμού 1371/2007 και 
το Άρθρο 2 σημείο 7 του-Κανονισμού 2021/782, το 
Υπουργείο θα έπρεπε να ενημερώσει την ΕΕ για τους 
λόγους που ζητείται εξαίρεση, ενώ ζητήθηκε, δεν 
κατατέθηκε. Να ενημερώσουμε τον κ. Υπουργό ότι 
θα το ζητήσουμε εκ νέου στο πλαίσιο του κοινοβου
λευτικού ελέγχου, γιατί πολύ φοβόμαστε ότι τέτοιο 
έγγραφο δεν υπάρχει.

Υπογραφή Ένταξης Πράξης «Προμήθεια φωτιστικών 
κεφαλών ί.ΕΟ προς αντικατάσταση των φωτιστικών 
στο δίκτυο ηλεκτροδότησης και ηλεκτροφωτισμάς 
του Δημαρχιακού Μεγάρου Φλώρινας με φωτισμό 

ί,ΕΟ εντός περιοχής ΒΑΑ»

Τ
ην ένταξη της Πράξης «Προμήθεια φωτιστι
κών κεφαλών Ι_ΕΘ προς αντικατάσταση των 
φωτιστικών, στο δίκτυο ηλεκτροδότησης και 
ηλεκτροφωτισμάς του Δημαρχιακού Μεγάρου 

Φλώρινας, με φωτισμό Ι.ΕΘ εντός περιοχής 
ΒΑΑ», υπέγραψε ο Περιφερειάρχης, κ. Γιώργος 
Κασαπίδης, σήμερα Τρίτη 3 Μαΐου 2022. 
Δικαιούχος είναι ο Δήμος Φλώρινας, με την Πράξη 
να αφορά στη βελτίωση της ενεργειακής απόδοσης 
του δικτύου φωτισμού των οδών και των υπαίθριων 
χώρων εντός της περιοχής παρέμβασης ΒΑΑ καθώς 
και του Δημαρχιακού Μεγάρου της πόλης, μέσω της 
αντικατάστασης συμβατικών φωτιστικών σωμάτων 
με νέα φωτιστικά σώματα σύγχρονης τεχνολογίας

ίΕϋ. Η ετήσια εκτιμώμενη μείωση των εκπομπών 
αερίων του θερμοκηπίου είναι 1.044,94 Τόνοι Ισο
δύναμου 002.
Το συνολικό ποσό της επιλέξιμης δαπάνης, ανέρχεται 
σε 1.499.693,206 και συγχρηματοδοτείται από το
Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης 
(ΕΤΠΑ).
Η Περιφερειακή Αρχή, τηρώντας τη δέσμευση της 
για «Πρασίνισμα» της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο
νίας, προχωράει με ταχύ ρυθμό στην υλοποίηση με
γάλου αριθμού έργων ενεργειακής αναβάθμισης σε 
όλους του Δήμους, επιδιώκοντας τη μείωση των εκ
πομπών αερίων του θερμοκηπίου με την ταυτόχρονη 
μείωση του ενεργειακού κόστους.

Συμμετοχή της ΠΔΜ στις Εργασίες 
του Δικτύου Ευρωπαϊκών 

Περιφερειών για τα Προϊόντα 
Ονομασίας Προέλευσης (Α.Η.Ε.Ρ.Ο)

Σ
τις Βρυξέλλες, για συμμετοχή στις εργασίες του Παγκόσμιας 
εμβέλειας Δικτύου Ευρωπαϊκών Περιφερειών ΑΚΕΡΟ, βρί
σκεται ο Αντιπεριφερειάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης Λάμπρος 
Χατζηζήσης . Στην ίδια αποστολή βρίσκονται και ο Διευθυντής 

Αγροτικής Οικονομίας Φλώρινας και Περιφερειακός Σύμβουλος 
Βαοίλης'Αμπας καθώς επίσης και το Στέλεχος της Διαχειριστικής 
Αρχής και Πρόεδρος του ΓΕΩΤΕΕ Δυτικής Μακεδονίας Θεόδωρος 
Σιόγκας.
Το Δίκτυο ΑΗΕΡΟ μεριμνά για την διαφύλαξη και υποστήριξη των ΠΟΠ, 
ΠΓΕ και ΕΠΙΠ προϊόντων των μελών του στην Παγκόσμια αγορά.
Οι στόχοι της Περιφέρειάς μας για στήριξη και ανάπτυξη του Πρωτογε
νούς Τομέα ηροάγονται με την συμμετοχή μας στο Δίκτυο ΑΒΕΡΟ. Η 
πιστοποίηση των αγροτικών, και όχι μόνο, προϊόντων είναι απαραίτητη 
προϋπόθεση για να μεταφέρουμε τη Δυτική Μακεδονία στις Διεθνείς 
αγορές, και γι’ αυτό συμμετέχουμε ενεργά ως Περιφέρεια στο Δίκτυο 
ΑΡΕΡΟ, δηλώνει από τις Βρυξέλλες ο κ. Χατζηζήσης.

Ο Αντιπεριφερειάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης 
Δρ. Λάμπρος Χατζηζήσης

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.ϋ. Μδο.ΡΗϋ (ο)
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 

Τηλ. 6946898736
ηπ3ϊI: Ι<οη5ΐ3ηϋηο5_ηοΐ35@Ηο{ιη3ί1.εοηι

Ιατρείο καθηγητή Αναατάοιου Ωρολογά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068

Κέντρο Πολλαπλής Σκλήρυνσης 
Κλινική Άγιος Λουκάς - Πανόραμα Θεσ/νίκης 

Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικής 
Νευροφυσιολογίοε Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1,
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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Ο ΟΕΝΕΦ σε πρόγραμμα ΥουΐΗ ΕχεΗαηςβ με τίτλο: “ΑΒΟΙΙΤ Β-θυΐΤ>

0
Όμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας 
(ΟΕΝΕΦ) σε συνεργασία με τον Ορ
γανισμό Νεολαίας “ΙννορΙιΐδίννο" 
ολοκλήρωσε το Σχέδιο Ανταλλαγής Νέων 

(ΥουΙίι ΕχεΗαηςε) στο πλαίσιο του προ
γράμματος ΕΓ3επιυ5+, από τη 01 μέχρι 
και τις 08 Απριλίου 2022, με τίτλο: 
“ΑΒΟυΤ Β-ευί-Τ: ΒβΟι-οβίίνβίουηίΙβΓ-
5(3Π0, 1.03171 3Π0 ΤΓΒηδίοΓΓη", στη Νά- 
πολη της Ιταλίας.
0 Όμιλος Ενεργών Νέων Φλώρινας - ΟΕ
ΝΕΦ συμμετέχει σε ένα διεθνές, εκτενές δί
κτυο οργανισμών νεολαίας και προσφέρει 
πολλές ευκαιρίες κινητικότητας για τους νέ
ους/νέες. Μέσω του σχεδίου, δόθηκε η ευ
καιρία σε 30 νέους/νέες από 5 διαφορετικές 
χώρες (Ελλάδα, Ιταλία, Γαλλία, Βόρεια Μα
κεδονία, Βουλγαρία) αλλά και ειδικότερα σε 
7 ενεργές/'ους νέες και νέους της Φλώρινας, 
από 19 έως 24 ετών, να ενημερωθούν, να 
εκπαιδευτούν και να αποκτήσουν γνώσεις 
και πληροφόρηση γύρω από θέματα τέχνης, 
χορού, ζωγραφικής και διαπολιτισμικότητας, 
μέσα από τη βιωματική μάθηση και τη συμ
μετοχή τους σε αντίστοιχες καλλιτεχνικές 
διαδικασίες.
Ειδικότερα, το πρόγραμμα “Β-ΟυΙΓ’ αποτέ- 
λεσε μία προσπάθεια να αφήσουμε τους νέ
ους/νέες να έρθουν πιο κοντά στην Ευρω
παϊκή πολιτιστική σφαίρα και να 
εξερευνήσουν διαφορετικές κουλτούρες, 
αφομοιώνοντας, προωθώντας και υποστη
ρίζοντας δημιουργικές διαδικασίες, που οδή
γησαν σε μία καλύτερη κατανόηση της κοι
νωνίας στην οποία ζούμε. Η επαφή με κάθε 
είδους διαφορετικότητα, απορροφά ερεθί
σματα και εισροές που μπορεί να καταπο
λεμήσει την ανισότητα και να αλλάξει τον 
τρόπο σκέψης. Είναι θεμελιώδες να τονιστεί 
η σημασία που διαδραματίζει ο Πολιτισμός 
για μία ελεύθερη Ευρωπαϊκή κοινωνία, κα
θώς η δημιουργικότητα και οι τέχνες απο
τελούν σημαντικά εφόδια, ως μέσα αυτο
έκφρασης και διαπολιτισμικού διαλόγου, για 
να κατανοήσουμε κριτικά την πραγματικό
τητα που ζούμε.
Μέσω της εμπειρίας αυτής, η επταμελής 
ομάδα νέων από τη Φλώρινα είχε την ευ
καιρία να ενισχύσει την κριτική αντίληψη, το 
σεβασμό προς τη διαφορετικότητα και την 
ώριμη διαπίστωση πώς οι τέχνες και η ενα
σχόληση για την προώθηση διάφορων πο
λιτισμών, βελτιώνουν τόσο την υγεία, όσο 
και τη και ψυχολογία, αλλάζοντας με θετικό 
πρόσημο ζωή πολλών νέων ανθρώπων.
Οι νέοι συμμετέχοντες/ουσες που εκπρο
σώπησαν τον Όμιλο Ενεργών Νέων Φλώ
ρινας, μας μιλούν για τις εμπειρίες και γνώ
σεις που αποκόμισαν, λαμβάνοντας μέρος 
στο πρόγραμμα ανταλλαγής νέων. Παρα
κάτω παρατίθενται οι δηλώσεις των συμμε- 
τεχόντων/ουσών του ΟΕΝΕΦ με το αντί
στοιχο φωτογραφικό υλικό.
Θεοδωρίδου Νικολέτα 
“Ονομάζομαι Νικολέτα Θεοδωρίδου και είμαι 
ενεργό μέλος του ΟΕΝΕΦ τα τελευταία πέντε 
χρόνια. Μόνο όμορφες εμπειρίες και ανα
μνήσεις έχω να θυμάμαι. 0 ΟΕΝΕΦ είναι ο 
λόγος που μπορώ να είμαι μια προσωπικό
τητα δυναμική, να σκέφτομαι έξω από το 
κουτί και να μπορώ να εμπιστεύομαι τον 
εαυτό μου και να ξεπερνάω τα όρια μου! Το 
τελευταίο μου πρόγραμμα, αυτό στην υπέ
ροχη Νάπολη με θέμα “Β-ουίΓ’ μου έδωσε 
νέες εμπειρίες που δεν είχα ζήσει (ρεαίδΐί, 
όΓθθΚάθηεθθίσ), γνώσεις που δεν είχα, γνω
ριμίες αλλά πάνω από όλα μου έδωσε τους 
καλύτερους συνεργάτες και πλέον φίλους! 
Μαζί γελάσαμε τόσο δυνατά, μοιριστήκαμε 
εμπειρίες, γνώσεις, ήταν σαν να γνωριζόμα
σταν χρόνια! Στο δε ργο]θοΙ μπορέσαμε να 
ανταπεξέλθουμε άνετα και με ευκολία! Ως 
αρχηγός της ομάδας είμαι πολύ περήφανη 
που είχα παιδιά τα οποία με άκουγαν, με 
βοηθούσαν και με καταλαβαίνουν! Ένιωσα 
πραγματική αγάπη και σεβασμόΓΕνα μεγάλο 
ευχαριστώ σε αυτούς, όπως επίσης και στα 
μέλη του ΟΕΝΕΦ για την στήριξη και την εμ
πιστοσύνη που μου δείχνουν κάθε φορά! 
Σας ευχαριστώ από καρδιάς!!!" 
ΆκηςΔημητρίου
“Η ευκαιρία που μου δόθηκε να ταξιδέψω 
μέχρι τη Νάπολη της Ιταλίας για να συμμε
τέχω σε πρόγραμμα ΕΓ35ηηυ5+ με τίτλο “Β- 
συΙΓ ήταν μοναδική! Το πρόγραμμα ήταν εμ
πλουτισμένο με διαφορετικές καλλιτεχνικές

δραστηριότητες που συμ- 
περιλάμβανε όλες τις ιδιο
μορφίες των συμμετεχόν- 
των/ουσών, λαμβάνοντας 
υπόψη τα ενδιαφέροντά 
μας. Είχα την τύχη να 
έρθω σε επαφή με άτομα 
από διαφορετικά πολιτι
σμικά περιβάλλοντα, δια
φορετικής ηλικίας που μέ
χρι και σήμερα κρατάμε 
επαφή και δε θα ξεχάσω 
ποτέ. Επίσης, γεύτηκα το
πικά εδέσματα και συνέ
βαλλα με τον τρόπο μου σε 
εργαστήρια καλλιτεχνικής 
φύσης, όπως δημιουργία 
ρΓαίίίϊί, χορευτικά 5Θ5- 
εϊοηβ και μαθήματα υπο
κριτικής, βοηθώντας με να 
εξελιχθώ προσωπικά. Ευ
χαριστώ θερμά, για μία 
ακόμα φορά, τον ΟΕΝΕΦ 
και όλους τους διοργανω
τές, για αυτή την τόσο εν
διαφέρουσα διαηολιτι- 
σμική συνάντηση. Μέχρι 
τώρα ήταν το καλύτερο 
γουίΗθχοΗ3η9θ που έχω 
λάβει μέρος και η βαλίτσα 
της επιστροφής μου είναι 
γεμάτη εμπειρίες. Να θυ
μάστε ότι τελικά αυτά που 
μας ενώνουν ως πολίτες 
του Κόσμου, είναι πολλά 
περισσότερα από αυτά που 
μας χωρίζουν. Τολμήστε 
το!"
Παρασκευή Γεννηματά 
“Είμαι πολύ ευγνώμων για 
την συμμετοχή μου στο 
πρόγραμμα με τίτλο “Β- 
συΙΓ’ της Νάπολης καθώς 
η εμπειρία ήταν φαντα
στική. Οι δραστηριότητες 
καθόλη την διάρκεια της 
εβδομάδας ήταν φανταστι
κές γιατί υπήρχε κίνηση 
και ζωντάνια, ήταν μικρά 
παιχνίδια από τα οποία μά
θαινες αρκετά πράγματα και για τον εαυτό 
σου και για τις άλλες κουλτούρες και το σκε
πτικό άλλων ανθρώπων. 0 χώρος διαμονής 
πάρα πολύ φιλόξενος και με έκαναν να 
νιώσω σαν να είμαι σπίτι μου. Ευχαριστώ 
για αυτήν την μοναδική εμπειρία και ελπίζω 
σε άλλες παρόμοιες στο μέλλον. Απέκτησα 
πολλούς καινούργιους φίλους που μου έδω
σαν και μου έμαθαν πολλά και ελπίζω να 
ήταν τα βήματα για μετέπειτα συνεργασίες!!” 
Μένια θεοφανίδου
“Η συμμετοχή μου στο πρόγραμμα Εγ35- 
ηπυ5+ με τίτλο “Β-συΙΓ στην Νάπολη της 
Ιταλίας ήταν μια μοναδική εμπειρία που θα 
μου μείνει αξέχαστη! Στην διάρκεια του προ
γράμματος απέκτησα πολλές καινούργιες 
εμπειρίες και γνώσεις καθώς και νέους φί
λους απ' όλο τον κόσμο! Επίσης, η γνωριμία 
μου με άτομα από ξένες χώρες με έκανε να 
αντιληφθώ διαφορετικά τον κόσμο ! Ευχα
ριστώ πολύ τον ΟΕΝΕΦ που μου έδωσε 
αυτή την ευκαιρία, θα το ξανά έκανα με κλει
στά μάτια!”
Ναζλή-Μαρία Σαρασίδου 
“Η εκπροσώπηση του Ομίλου Ενεργών 
Νέων Φλώρινας (ΟΕΝΕΦ) στο πρόγραμμα 
ΕΓ35ηηυ5+ με τίτλο «Β-ΟυΐΤ» στην Νάπολη 
της Ιταλίας, πραγματοποιήθηκε από 7 τα
λαντούχους νέους. Είχα την τύχη να απο
τελώ και εγώ κομμάτι αυτής της υπεροχής 
ομάδας. Στα πλαίσια του προγράμματος, 
γνώρισα καλύτερα τον εαυτό μου, αφέθηκα, 
εκφράστηκα ελεύθερα και όλα αυτά χάρη 
στο ασφαλές περιβάλλον, το οποίο επικρα
τούσε. Η άψογη συνεργασία της ομάδας μας 
καθώς και η συνεχής αλληλεπίδραση με τις 
υπόλοιπες, συντέλεσαν στην επίτευξη του 
στόχου του προγράμματος, εντάσσοντας την 
δημιουργικότητα για πάντα στην καθημερι- 
νότητά μας. Τέτοιοι άνθρωποι και τέτοιες 
δράσεις μας δίνουν ελπίδα για το μέλλον και 
μας εφοδιάζουν με τα πιο νικηφόρα όπλα 
την διαφορετικότητα,την αγάπη και τον σε
βασμό. Αισθάνομαι ευγνώμων για αυτήν την 
εμπειρία και για τα άτομα με τα οποία την 
μοιράστηκα!”

Μ
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Θεοδώρα Θεοδωροπούλου 
“Το "ΑΒΟυΤΒ-ΟϋΠ: ΒθΟθ3ΐίνθΙουηάθΓ- 
5ί3ηά, ίθ3Γη3ηάΤΓ3η5ίθΓΓη“, ήτανγιαεμένα- 
μιαμοναδικήκαιπρωτόγνωρηεμπειρία. Ιδιαί
τερο ενδιαφέρον είχαν οι δραστηριότητες οι 
οποίες μας έδωσαν κίνητρο να αναπτύξουμε 
τη δημιουργικότητά μας και να μάθουμε πε
ρισσότερα πράγματα σχετικά με τις δικές μας 
ικανότητες και δεξιότητες σε διάφορα θέ
ματα, όπως θέατρο, χορό και ζωγραφική. 
Επίσης, μάθαμε περισσότερα για τις χώρες 
οι οποίες συμμετείχαν σε αυτό γουΐήθχ- 
εήδηρθ, κάναμε νέους φίλους και ανταλλά
ξαμε απόψεις, εμπειρίες και πολιτισμό. Αν 
μου δινόταν η ευκαιρία να γυρίσω τον χρόνο 
πίσω δεν θα άλλαζα τίποτα σε αυτή την υπέ
ροχη εβδομάδα που περάσαμε στη Νάπολη." 
Ιωάννα Χατζή

“Η συμμετοχή μου στο πρόγραμμα “Β-ουΙί” 
στη Νάπολη της Ιταλίας αποτέλεσε για 'μένα 
μία αξέχαστη εμπειρία. Μου δόθηκε η ευ
καιρία να μάθω νέα πράγματα, να εξερευ
νήσω νέους τόπους, να συνυπάρξω με 
άτομα άλλων χωρών και άλλης κουλτούρας. 
Η κοινή μας καθημερινότητα, η ομαδικότητα, 
η συνεργασία, σε συνδυασμό με τη διασκέ
δαση και τη δημιουργικότητα ανέπτυξαν 
ισχυρούς δεσμούς φιλίας μεταξύ των χωρών 
και των συμμετεχόντων/ουσών. θα ήθελα 
να ευχαριστήσω την ελληνική ομάδα που 
έκανε ακόμα πιο μοναδικό το ταξίδι μας! Τέ
λος, θα ήθελα να ευχαριστήσω θερμά τον 
Όμιλο Ενεργών Νέων Φλώρινας, για την εμ
πιστοσύνη τους αλλά και όλους τους διορ
γανωτές για αυτή την εμπειρία."
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Εορταστικές επισκέψεις του βουλευτή Με ταχείς ρυθμούς υλοποιούνται
Φλώρινας της ΝΔ Γιάννη Αντωνιάδη

Ο
 βουλευτής της Π.Ε Φλώρινας 
Γιάννης Αντωνιάδης, κατά την 
διάρκεια των εορτών του Πά
σχα , πραγματοποίησε σειρά συναν

τήσεων με τον Σεβασμιότατο Μητρο
πολίτη Φλωρίνης Πρεσπών &
Εορδαίας κ.κ. Θεόκλητο, τον Αντι- 
περιφερειόρχη Φλώρινας κ. Σωτή
ριο Βόσδου, τον δήμαρχο Φλώρινας 
κ. Βασίλειο Γιαννάκη, τον δήμαρχο 
Αμυνταίου κ. Ανθιμο Μπιτάκη και 
τον δήμαρχο Πρεσηών κ. Παναγιώτη 
Πασχαλίδη.
Κατά την διάρκεια των συναντήσεων ο 
κ. βουλευτής αντάλλαξε ευχές και πα
ράλληλα συζητήθηκαν θέματα που 
αφορούν την αυτοδιοίκηση και την το
πική εκκλησία αλλά και τις τρέχουσες 
πολιτικές και διεθνείς εξελίξεις.
Παράλληλα ο κ. βουλευτής ενημέρωσε τους εκπρο
σώπους της τοπικής αυτοδιοίκησης για τα μεγάλα 
έργα που είτε βρίσκονται σε εξέλιξη είτε σχεδιάζονται 
για τον νομό και συμφωνήθηκε να συνεχιστούν οι

κοινές προσπάθειες όλων για την ταχύτερη υλοποί
ηση των έργων.

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΒΟΥΛΕΥΤΗ 
Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ 

ΓΙΑΝΝΗ ΑΝΤΩΝΙΑΔΗ

οι βασικές υποδομές και τα 
έργα οδοποιίας για τη στήριξη 
της Επιχειρηματικότητας και

του Πρωτογενή τομέα

Τ
ην Τοπική Κοινότητα Ανθοτόηου του Δήμου Κοζάνης επισκέ- 
φτηκε την Τετάρτη 27 Απριλίου 2002 ο Περιφερειάρχης Δυ
τικής Μακεδονίας Γιώργος Κασαπίδης, προκειμένου να πα
ρακολουθήσει από κοντά την πρόοδο των έργων αγροτικής 

οδοποιίας για την στήριξη της επιχειρηματικότητας.
Πρόκειται για την β φάση εξέλιξης των έργων, βελτίωση της οδικής 
πρόσβασης σε κτηνοτροφικές εγκαταστάσεις για την στήριξη της Επι
χειρηματικότητας και του Πρωτογενή τομέα από την Περιφέρεια. 
Περιλαμβάνονται εργασίες οδοστρωσίας, ασφαλτόστρωσης, κατασκευής 
τεχνικών έργων, καθώς και εργασίες καθαρισμού τάφρων και οχετών. 
0 προϋπολογισμός των έργων ανέρχεται στα 2.400.000 ευρώ, θα βελ
τιωθούν οδοί μήκους 39,7 χιλιομέτρων και θα εξυπηρετηθεί η προ- 
σβασιμότητα σε 124 επιχειρήσεις.
Ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας Γιώργος Κασαπίδης κατά την 
διάρκεια της επίσκεψής του στην Τοπική Κοινότητα Ανθοτόηου σημεί
ωσε: «Σκοπός των έργων αγροτικής οδοποιίας είναι η βελτίωση της 
πρόσβασης σε γεωργική γη και κτηνοτροφικές εκμεταλλεύσεις και έχει 
ως στόχο τη μείωση του κόστους μεταφοράς των προϊόντων, την ευ
κολότερη και ταχύτερη πρόσβαση των γεωργικών μηχανημάτων, κα
θώς και την ταχύτερη και ασφαλέστερη μεταφορά των ευπαθών προ
ϊόντων. Η Περιφερειακή Αρχή δημιουργεί τις βασικές υποδομές για την 
στήριξη της Επιχειρηματικότητας, την ανάπτυξη του κτηνοτροφικού 
κλάδου και την βελτίωση της οικονομικότητάς του».

Η σχολική σάκα στην πλάτη!
γράφει ο Πανίδης Θεόφιλος

Τ
α τελευταία χρόνια παρατηρώ, άτι 
η μεγάλη πλειοψηφία των μαθη
τών/ τριών των δημοτικών σχο
λείων, αλλά και μεγάλο μέρος των 

γυμνασίων, μεταφέρουν - κουβαλούν 
τη σχολική τους σάκα στην πλάτη!
Αυτό βεβαίως δεν είναι και το σωστό
τερο, για να μη πω, ότι είναι εντελώς 
λάθος!!! Και γιατί δεν είναι σωστό;
Το παιδί, λοιπόν, κουβαλώντας τα βιβλία 
του στην πλάτη του -και, πιστέψτε με, δεν 
είναι καθόλου ελαφριά, είναι θα έλεγα πολύ βαριά- προσπαθώντας να 
ισορροπήσει, για να μην πέσει προς τα πίσω, τί κάνει; Καμπουριάζει και 
σκύβει προς τα εμπρός!!!!
Οι δύο ιμάντες στους ώμους του παιδιού, δεξιά και αριστερά, για να μη 
βγούνε από τους ώμους του, το παιδί μαζεύει τους ώμους προς το στή
θος, προς τα μέσα!!
Και οι δύο αυτές κινήσεις είναι ό,τι πρέπει για να ξεκινήσει η κύφωση 
του μαθητή, του παιδιού, με απίστευτες συνέπειες αργότερα!!! 
θεωρώ επιβεβλημένη ανάγκη οι γονείς να αποφεύγουν να φορτώνουν 
τις σάκες των παιδιών τους στην πλάτη τους!!! 
θα ήταν σωστότερο οι σάκες να μεταφέρονται στο χέρι δεξιά και αρι
στερά εναλλάξ και φυσικά με τα λιγότερα βιβλία (βάρος)!!!
Πάντα θα υπάρχει ο κίνδυνος σκολίωσης, αλλά αν το βάρος είναι μικρό, 
τότε δεν υπάρχει πρόβλημα!!
Βεβαίως και οι εκπ/κοί θα μπορούσαν να συμβάλλουν προς αυτήν την 
κατεύθυνση! Λόγου χάρη, δεν κουβαλάμε όλα τα βιβλία στο σχολείο!!!! 
Βεβαίως η σωστή λύση θα ήταν άλλη!!!
Τόσο το ΥΠΕΠΘ όσο και οι Δήμοι, και μόνο για μια σχολική χρονιά, να 
μπούνε σε μια ιδιαίτερη δαπάνη.
Το ΥΠΕΠΘ τυπώνει και δίνει στα παιδιά διπλά βιβλία, 'ένα για το σπίτι 
και ένα για το σχολείο!
Οι Δήμοι τοποθετούν σε όλες τις σχολικές αίθουσες ντουλαπάκια με 
κλειδί, όπου ο κάθε μαθητής τοποθετεί και αφήνει εκεί τα βιβλία, χωρίς 
να τα μεταφέρει στο σπίτι, διότι στο σπίτι έχει το δεύτερο βιβλίο!!!
Τα βιβλία ηαραδίδονται στο τέλος της χρονιάς στο σχολείο για τα επό
μενα παιδιά - μαθητές, καθαρά κτλ, με ευθύνη των γονιών και τις συμ
βουλές - προτροπές των εκη/κώνϋ

Πανίδης Θεόφιλος Συνχ. Εκπ/κός
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Εγκαινιάστηκε ο νέος Πολυχώρος - Εκθεσιακό Κέντρο
προϊόντων από το Επιμελητήριο Φλώρινας

Τ
ον νέο Πολυχώρο - Εκθεσιακό Κέντρο προϊόντων εγκαινίασε 
το Επιμελητήριο Φλώρινας και ο πρόεδρός του κ. Σάββας 
Σαπαλίδης, παρουσία του υφυπουργού Μεταφορών κ. Μιχάλπ 
Παπαδόπουλου, του προέδρου της'Ενωσης Επιμελητηρίων Ελλά

δος κ. Γιάννη Μασούτη και πλήθους φορέων, το Σάββατο 30 Απρι
λίου.
Την τελετή τίμησαν επίσης με την παρουσία τους ο βουλευτής Φλώρινας 
της ΝΔ κ. Γιάννης Αντωνιάδης, η βουλευτής Φλώρινας του ΣΥΡΙΖΑ 
κα θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα, ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας 
κ. Γιώργος Κασαπίδης, ο Αντιπεριφερειάρχης ΠΕ Φλώρινας κ. Σω
τήρης Βόσδου, η Αντιπεριφερειάρχης Επιχειρηματικότητας κα Ευ
φροσύνη Ντιό, οι Δήμαρχοι Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης και 
Πρεσπών κ. Παναγιώτης Πασχαλίδης, η Αντιδήμαρχος Αμυνταίου κα 
Ελένη Γυρίκη και πολλοί πρόεδροι Επιμελητηρίων από ολόκληρη 
την Ελλάδα.
Όπως τόνισε ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας κατά τον χαι
ρετισμό του, "ο χώρος αυτός Θα μπορούσε να ονομαστεί το “σπίτι 
του επιχειρηματία", όπου σήμερα 38 επιχειρηματίες - μέλη του 
Επιμελητηρίου είναι στα εκθεσιακά ερμάρια που βρίσκονται στην 
αίθουσα, ενώ σύντομα θα γίνουν γευσιγνωσίες και άλλες εκδηλώ
σεις για την προβολή και προώθηση των προϊόντων της Π.Ε Φλώ
ρινας
Ακολούθησαν χαιρετισμοί των παρευρισκόμενων επισήμων, ενώ ο κ. 
Σαπαλίδης αντάλλαξε συμβολικά δώρα με τον Πρόεδρο της ΕΕΚΕ κ. 
Γιάννη Μασούτη ως ένδειξη της μεταξύ τους συνεργασίας και υποστή
ριξης.

Δείτε το σχετικό βίντεο στην ηλεκτρονική διεύθυνση: 
νηννν.βεΗοΐΙοηηα.ρΓ
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Απόλυτα επιτυχημένη η ημερίδα που διοργάνωσε το ΕΒΕ Φλώρινας
με Θέμα «Στήριξη της τοπικής επιχειρηματικότητας στην Π.Ε.

Φλώρινας κατά τη μετάβασή της στη μεταλιγνιτική εποχή»

Μ
ε μεγάλη επιτυχία και συμμετοχή πραγματοποιήθηκε η ημε
ρίδα που οργάνωσε το Επιμελητήριο Φλώρινας με θέμα: 
«Στήριξη της τοπικής επιχειρηματικότητας στην Π.Ε. Φλώ
ρινας κατά την μετάβαση της στην μεταλιγνιτική εποχή», το Σάβ

βατο 30 Απριλίου, στην αίθουσα συνεδριάσεων του ΕΒΕ.
Στην ημερίδα έδωσαν το παρόν ο Υφυπουργός για θέματα Μεταφορών 
Μιχάλης Παπαδόπουλος, οι βουλευτές Φλώρινας Γιάννης Αντωνιά- 
δης (ΝΔ) και Πέτυ Πέρκα (ΣΥΡΙΖΑ), ο Περιφερειάρχης Δυτικής Μακε
δονίας Γιώργος Κασαπίδης, ο Δήμαρχος Φλώρινας Βασίλης Γιαν- 
νάκης, η Αντιδήμαρχος Αμυνταίου Ελένη Γυρίκη και η Αντιδήμαρχος 
Φλώρινας Σοφία Φουδούλη Τζώτζη, ο εκπρόσωπος του Μητροπολίτη 
Φλώρινας Αρχιμανδρίτης π. Θεωνάς, μέλη και πρόεδροι Επιμελη
τηρίων από όλη την Ελλάδα.
Μετά τις τοποθετήσεις των επισήμων ακολούθησαν οι κεντρικές ειση
γήσεις. Πιο συγκεκριμένα:
0 πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας Σάββας Σαηαλίδης παρου
σίασε μια ολοκληρωμένη πρόταση Στήριξης της Τοπικής Επιχειρη
ματικότητας στην Π.Ε. Φλώρινας κατά την μετάβαση στη Μεταλι- 
γνιτική Εποχή.
0 Καθ. Δημήτριος Βλάχος, Διευθυντής του Εργαστηρίου Διαχείρισης 
Εφοδιαστικών Αλυσίδων, του Τμήματος Μηχανολόγων Μηχανικών του 
Α.Π.Θ. ανέπτυξε το θέμα: «Εφοδιαστικές Αλυσίδες και Εμπορευμσ- 
τικά Κέντρα, η περίπτωση της Φλώρινας στην μεταλιγνιτική 
εποχή».
0 Καθ.Άγις Παπαδόπουλος, Διευθυντής του Εργαστηρίου Κατασκευής 
Συσκευών Διεργασιών του Τμήματος Μηχανολόγων Μηχανικών του 
Α.Π.Θ. μίλησε για τις «δυνατότητες ανάπτυξης της πράσινης επιχει
ρηματικότητας στην περιοχή της Φλώρινας στην μεταλιγνιτική 
εποχή».
Η Καθ. Κατερίνα Μέλφου, Κοσμήτορας Σχολής Γεωπονικών Επιστη
μών του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας αναφέρθηκε στο θέμα:
«Δυνατότητες ανάπτυξης του Αγροδιατροφικού κλάδου στην πε
ριοχή της Φλώρινας στην μεταλιγνιτική εποχή».

Δείτε το σχετικά βίντεο στην ηλεκτρονική διεύθυνση: 
νννννν.βοΗοΐΙοπηα.οΓ
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Π .X 0)·5ροίΤ
Πρωταθλητής & Κυπελλούχος ΕΠΣ Φλώρινας

2021 - 2022 ο Μελιτέας Μελίτης

Μ
ετά από μια καταπληκτική αγωνιστική χρο
νιά και παρά τις αντιξοότητες για όλες τις 
ομάδες, ο Μελιτέας Μελίτης κατάφερε να 
αναδειχθεί Πρωταθλητής Α’ Κατηγορίας ΕΠΣ 

Φλώρινας με 42 βαθμούς σε 16 αγώνες αφή
νοντας στη δεύτερη θέση τον Ερμή Αμυνταίου με 
40 βαθμούς,
0 Μελιτέας θα αγωνιστεί σε αγώνες μπαράζ για την 
άνοδο στη Γ’ Εθνική Κατηγορία. Η τελική βαθμολογία 
της Α’ Κατηγορίας ΕΠΣ Φλώρινας έχει ως εξής:

ΟΜΑΔΑ ΑΓΩΝΕΣ ΒΑΘΜΟΙ

1. ΜΕΛ/ΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ 16 42

2. ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 16 40
3. ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ 16 34
4. Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 16 25
5. ΙΤΕΑ ΙΤΕΑΣ 16 24
6. Μ.ΑΛΕΞ. ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ 16 19
7. ΔΑΦΝΗ ΛΕΒΑΙΑΣ 16 13
8. Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕΤΟΥ 16 6
9. ΑΙΑΣ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ 16 6

Η ομάδα του Μελιτέα κατάφερε να επικρατήσει και 
στον τελικό Κυπέλλου ΕΠΣ Φλώρινας 2021-2022 
απέναντι στον Ατρόμητο Κάτω Κλεινών με 2-0, το 
Σάββατο 30/4 στο δημοτικό γήπεδο Αμμοχωρίου. 
Έτσι αναδείχθηκε και Κυπελλούχος ΕΠΣ Φλώρινας.

:· ;■·

1

Το τουρνουά ανόδου νΟϋΕΥ ανδρών 
(Α2 εθνικής κατηγορίας) στη Φλώρινα

Μ
ετά από απόφαση του διοικητικού Συμ
βουλίου της Ελληνικής Ομοσπονδίας Πε- 
τοσφαίρισης (ΕΟΠΕ), έγινε δεκτή η από 
14/4/2022 αίτησή μας και ανατέθηκε στο σωμα

τείο του ΑΠΣ ΗΦΑΙΣΤΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ η διεξαγωγή 
και υποστήριξη των αγώνων του Ειδικού Τουρ
νουά Ανόδου στην Α2 Εθνική κατηγορία.
Στο τουρνουά ανόδου συμμετέχουν οι πρωταθλή- 
τριες ομάδες των Περιφερειών ΘΡΑΚΗΣ, ΘΕΣΣΑΛΟ
ΝΙΚΗΣ, ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ, ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ της Β’ Εθνικής / 
Εθνικού Περιφερειακού πρωταθλήματος Ανδρών και 
βέβαια η ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΡΙΑ ΟΜΑΔΑ νοΙώγ Ανδρών 
του ΗΦΑΙΣΤΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ, η οποία θα διεκδικήσει 
μαζί με τις ομάδες του ΗΡΑΚΛΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, 
ΕΡΜΟΓΕΝΗ ΞΑΝΘΗΣ και ΕΑ ΛΑΡΙΣΑΣ, την άνοδό 
της στην Α2 Εθνική κατηγορία.
Είναι ιδιαίτερη ευθύνη και συνάμα τιμή μας η ανά
ληψη αυτής της σημαντικής διοργάνωσης από το σω
ματείο του ΑΠΣ ΗΦΑΙΣΤΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ ο οποίος θα 
υποδεχθεί και θα φιλοξενήσει όλες τις αποστολές 
των ομάδων με σκοπό όλοι να μετέχουμε σε μια 
γιορτή του νοΙΙεγ.
Το τουρνουά θα διεξαχθεί στο Κλειστό Γυμνα
στήριο Φλώρινας, το χρονικό διάστημα 6-8 
Μαΐου 2022.

Απευθύνουμε ένα θερμό καλωσόρισμα σε όλες τις 
αποστολές των ομάδων που συμμετέχουν στο τουρ
νουά.
Πριν την έναρξη των αγώνων θα διεξαχθεί Συνέν
τευξη Τύπου κατά την οποία οι προπονητές θα έχουν 
την ευκαιρία να επικοινωνήσουν με εκπροσώπους 
του Τύπου και να αναδείξουν τη σημαντική προσπά
θεια στη διαδρομή που οδήγησε τις ομάδες τους στην 
τελική φάση του τουρνουά.
Είμαστε βέβαιοι για την επιτυχία της διοργάνωσης 
και για τους ωραίους αγώνες που θα διεξαχθούν. Η 
Φλώρινα αγαπάει τον αθλητισμό και θα προσπαθή
σουμε να εξασφαλίσουμε όλες εκείνες τις συνθήκες 
που θα καταστήσουν αυτή τη σημαντική διοργάνωση 
που αναλάβαμε να φιλοξενήσουμε, σε μια πραγματική 
γιορτή του νοΙΙογ.
Ευχόμαστε καλή επιτυχία σε όλες τις ομάδες.
Τέλος, ευχαριστούμε θερμά όλους τους υποστηρι- 
κτές- χορηγούς μας, τον Δήμαρχο Φλώρινας Κο Βα
σίλειο Γιαννάκη , τον Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας 
Κο Σωτήριο Βοσδου αλλά και τον τέως Υπουργό 
Αθλητισμού Κο Γιώργο Λιανή ,οι οποίοι από την 
πρώτη στιγμή υποστήριξαν και κάλυψαν με κάθε 
τρόπο και μέσο την πρότασή μας για να έρθει η ανά
ληψη της διοργάνωσης στην Πόλη της Φλώρινας.

Έξι (6) μετάλλια για την ακαδημία 
των ΣΑΡΙΣΩΝ στο Πανελλήνιο 

Πρωτάθλημα Παίδων - Κορασίδων

^■“την Ορεστιάδα πραγματοποιήθηκε στις 28/4-1/5 η τελική 
1 φάση του Πανελλήνιου Πρωταθλήματος Παίδων - Κορασίδων 

^■(Κ16). Στην ακριτική πόλη συγκεντρώθηκαν 70 αθλητές/ 
τριες αηό 21 συλλόγους της χώρας για να διεκδικήσουν τους τίτ
λους σε ομαδικό, απλό, διπλό και διπλό μικτό. Είχαν προκριθεί 
στους τελικούς μέσα από προκριματικούς αγώνες.
Η ακαδημία των ΣΑΡΙΣΩΝ συμμετείχε με 8 παιδιά, τα οποία συμμετείχαν 
σε όλα τα αγωνίσματα του προγράμματος.
Η Αλεξία Μόλο και ο Κων/νος Σωτηρίου ήταν οι πρωταγωνιστές της 
ομάδας μας, καθώς κατέκτησαν από δύο μετάλλια στους αγώνες. Η 
Αλεξία ένα αργυρό στο διπλό κορασίδων με συμπαίκτρια την Γεωργία 
Σπανού και ένα χάλκινο στο διπλό μικτό με συμπαίκτη αθλητή της Πά
τρας. Ο Κων/νος ένα αργυρό μετάλλιο στο διπλό παίδων με συμπαίκτη 
αθλητή από την Ορεστιάδα και ένα χάλκινο στο ομαδικό με την ομάδα 
του Φοίνικα Πάτρας.
Η Γεωργία Σπανού κάνοντας σπουδαία εμφάνιση στον πρώτο της 
χρόνο στην κατηγορία κατέκτησε το αργυρό μετάλλιο στο διπλό κορα
σίδων με συμπαίκτρια την Αλεξία Μόλο. Το χάλκινο μετάλλιο κατέκτησε 
ο Ζαχαρίας Ελσάμι αγωνιζόμενος στο ομαδικό με την ομάδα του Φοί
νικα Πάτρας.
Πολύ καλές εμφανίσεις είχαμε και από τα άλλα παιδιά. Η Ειρήνη Χρυ- 
σοστομίδου και η Νεστορία Χρυσοστομίδου έφτασαν στην 16άδα 
στο απλό κορασίδων, ο Χρυσοβαλάντης Σαμπαλής έφτασε στην 16άδα 
του διπλού μικτού με συμπαίκτρια την Νεστορία Χρυσοστομίδου. 
Ενθαρρυντικές εμφανίσεις είχαμε από την μικρή της ομάδας, μόλις 12 
ετών Παρασκευή Σπανού, που έκανε την πρώτη της εμφάνιση στους 
τελικούς της κατηγορίας.
Το Δ.Σ. των ΣΑΡΙΣΩΝ συγχαίρει τα παιδιά και τον προπονητή τους 
Μάρκ Πίνκ για τις επιτυχίες και τις εξαιρετικές εμφανίσεις.
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Ο ΣΟΧ Φλώρινας στις Διεθνείς Ποδηλατικές Ημέρες Νεολαίας 

(έναρξη ποδηλατικού γύρου Ελλάδας) στην Κρήτη

Η
 Ελληνική Ομοσπονδία Ποδηλασίας και η “Ογοίϊη9-6Γβεεβ” 
Ν.Π.Ι.Δ. διοργανωτής του Διεθνούς Ποδηλατικού Γύρου Ελ
λάδος “ΟγεΙϊης-θΓεβεβ” στα πλαίσια των Παράλληλων Εκ
δηλώσεων του Ποδηλατικού Γύρου της Ελλάδος διοργάνωσαν με 

μεγάλη επιτυχία τις Διεθνείς Ποδηλατικές Ημέρες Νεολαίας, μια 
αθλητική - εκπαιδευτική εκδήλωση για ποδηλάτες ηλικίας 6 μέχρι 
12 ετών, στο Ηράκλειο της Κρήτης (εναρκτήρια πόλη του Γύρου 
Ελλάδος) από 26.04.2022 μέχρι 28.04.2022.
Σε μια εξαιρετική διοργάνωση οι μικροί αθλητές είχαν την ευκαιρία να 
παρακολουθήσουν την τελετή έναρξης του Διεθνή Ποδηλατικού Γύρου 
Ελλάδος και να σταθούν δίπλα στους κορυφαίους ποδηλάτες του παγ
κοσμίου πρωταθλήματος.
Στους αγώνες συμμετείχαν 150 αθλητές από όλη την Ελλάδα και
αθλοθετήθηκαν πέντε αγωνίσματα για τις μικρές κατηγορίες (1113 & 
υΐ 1 ΜΙΝΙ - 1)8 5ΘΡΕΡ ΜΙΝΙ). Συγκεκριμένα την Τρίτη 26/4 πραγματο
ποιήθηκε το αγώνισμα της δεξιοτεχνίας, την Τετάρτη 27/4 τα αγωνίσματα 
της σκυταλοδρομίας και ΜΤΒ Οοεε ΟουηΙτγ ($ΗοιΊ ΙγθοΚ), ενώ την 
Πέμπτη 28/4 έγιναν τα αγωνίσματα της Ατομικής Χρονομέτρησης και 
ΕΙίιτιιηοΙΟΓ.
Η ομάδα ποδηλασίας του ΣΟΧ Φλώρινας συμμετείχε στους αγώνες με 
τους αθλητές Κατερίνα Σβάρνα στην κατηγορία των μίνι μεγάλων κο- 
ριτσιών, Κωνσταντίνο Σιάμκουρη και Αγησίλαο Σβάρνα στην κατη
γορία των μίνι μικρών Αγοριών.
Εξαιρετικά ήταν τα αποτελέσματα όλων των μικρών του ΣΟΧ που άφη
σαν τις καλύτερες εντυπώσεις μια και ήταν στην πρώτη δεκάδα στα πε
ρισσότερα αγωνίσματα. Η ομάδα του ΣΟΧ κατέλαβε την 8η θέση 
στην σκυταλοδρομία ενώ στα ατομικά, η Κατερίνα Σβάρνα κατέλαβε 
την 6η ,4η ,7η και 4η θέση σε δεξιοτεχνία, εεοεβ εουηΐιγ, βΐϊιηϊ- 
π3(ογ και ατομικό χρονόμετρο αντίστοιχα. Ομοίως ο Κωνσταντίνος 
Σιάμκουρης ήταν 7ος, 9ος,7ος και 5ος, ενώ ο Αγησίλαος Σβάρνας 
τερμάτισε 11ος, 10ος, 9ος και 11ος.
0 πρόεδρος και το Δ.Σ. εύχονται θερμά συγχαρητήρια στους αθλητές, 
το προπονητή και έφορο ποδηλασίας του ΣΟΧ Σβάρνα Θεόδωρο και 
τον αρχηγό αποστολής Σιάμκουρη Αλέξανδρο που συνόδεψαν την απο
στολή στην Μεγαλόνησο. Επίσης ευχαριστούμε θερμά την Ελληνική 
Ομοσπονδία Ποδηλασίας και τον Δήμο Ηρακλείου Κρήτης για την θερμή 
φιλοξενία και διοργάνωση.
Αναλυτικά τα αποτελέσματα στο εΐώ της Ελληνικής Ομοσπονδίας Πο
δηλασίας: Ηίίρ5://Κβίίβηϊε-εγεΙΐη9.9Γ
Οι προπονήσεις των ακαδημιών του συλλόγου στη ποδηλασία συνεχί
ζονται και για οποιαδήποτε πληροφορία μπορείτε να επικοινωνείτε με 
τους προπονητές στα τηλέφωνα του συλλόγου 2385029939 και 
6947525632.

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος Καράντζας X. Λάζαρος

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 20:32:09 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Γρίφος:
Ένας άντρας έχει κάνει ως 

τώρα 43 γάρους με 43 
διαφορετικές γυναίκες. Μόνο 
μια απ' αυτές έχει πεθάνει και 
μόνο 3 απ’ αυτές έχουν πάρει 
διαζύγιο. Ο άντρας αυτός εν 

τούτοις δεν έχει παραβεί 
κανέναν νόμο. Πως γίνεται;
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Γέροντος Παϊσίου
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«Οι δυσκολίες των παιδιών στις σπουδές τους...»
Παιδιά που έχουν κρίση και εξυ

πνάδα, έχουν μερικές φορές προ
βλήματα και βασανίζονται, θέλουν 
να τα τακτοποιήσουν όλα με το 
μυαλό τους και ζητούν να κάνουν 
πράγματα πάνω από τις δυνάμεις 
τους.Έχουν δυνατό μυαλό, αλλά δεν 
ξέρουν να βάζουν φρένο. Κάνουν 
πειράματα με τον εαυτό τους, λές 
και θέλουν να δουν πόσο αντέχουν, 
και ταλαιπωρούνται. Αν ταπεινω
θούν, η κρίση τους τα βοηθάει να 
προκόψουν. Παιδιά που δεν έχουν 
τέτοια κρίση και εξυπνάδα, δεν 
έχουν και προβλήματα, αλλά ούτε 
προβληματίζονται με την καλή έν
νοια.

Πόσοι φοιτητές, ενώ έχουν διαβά 

σει και ξέρουν τα μαθήματα, φο
βούνται ότι δεν θα γράψουν καλά και 
δεν πάνε να δώσουν εξετάσεις! Ενώ 
τα καταφέρνουν, δημιουργούν μόνοι 
τους από δειλία μία κατάσταση πα
νικού. Αν όμως πούν τσπεινά: «ευ- 
χηθήτε να πάω καλά, γιατί μόνος 
μου δεν θα τα καταφέρω, αλλά με 
την ευχή σας θα προσπαθήσω», τότε 
με την ταπείνωση θα δεχθούν και τη 
Θεία Χάρη και τον θείο Φωτισμό. 
Ύστερα, πριν αρχίσουν να γράφουν 
στις εξετάσεις, ας προσευχηθούν 
στον προστάτη τους Αγιο, και εκεί
νος θα τους βοηθήση ανάλογα με 
την πίστη και την ευλάβεια που 
έχουν.

ΓΕΡΟΝΤΟΣ ΠΑΪΣΙΟΥ - ΛΟΓΟ!

Ερευνητές ανακαλυψαν ο τι τα
μικροπλαστικά στους ωκεανούς 

μπορούν να μεταφέρουν 
παράσιτα τα οποία καταλήγουν 

στο νερό και το φαγητό μας

τον χρονο που απαιτείται για

Έρευνα έδειξε ο τι πολλάΟ επικεφα. ς της ρωσικής 
διαστημικής υπηρεσίας 
ανακοίνωσε ότι η Ρωσία 

αποφάσισε να εγκαταλείψει τον 
Διεθνή Διαστημικό Σταθμό

συμπληρώματα διατροφής 
είναι “μολυσμένα” με 

άγνωστα φαρμακευτικά 
συστατικά

ηαραδόθηκε το 1945. Μέχρι το 1974 διατηρούσε το δυνάμειςχρειάζονταν απεγνωσμένα προμήθειες για να δια-
αξίωμα του στις... Φιλιππίνες. Ο πρώην διοικητής του βουν την αφιλόξενη έρημο ΟαηαΚΐΙ, μια μοναδική λύση δα
αναγκάστηκε να ταξιδέψει από την Ιαπωνία στις Φιλιπ- τους έσωζε από βέβαιο θάνατο: η ιπτάμενη γραμμή ανεφο-
πίνες για να του δώσει προσωπικά τις διαταγές που τον διασμού, που έδωσε στους στρατιώτες τα απαραίτητα, πε-
αηάλλασσαν από τα καθήκοντα του. ριλαμβανομένου φρέσκου κρέατος. Είκοσι πέντε ιταλικά

αεροσκάφη επιστρατεύτηκαν λοιπόν για να ανεφοδιάαουν. 
Η πρώτη βόμβα που έπεσε στο Βερολίνο από τους Συμμά- τα ιταλικά στρατεύματα που προωθούνταν, υπήρχε ωστόσο
χους σκότωσε τους 7 από τους 8 ελέφαντες του Ζωολογι- ένα πρόβλημα: οι μερίδες του κρέατος δεν θα άντεχαν κάτω
κού Κήπου της πόλης.Έκτοτέ ο 8ος οποκαλείτοι ως «Σιάμ, από τον καυτό ήλιο, έπρεπε λοιπόν να βρεθεί μια εναλλα-
ο τελευταίος ελέφαντας». Ωστόσο μέχρι σήμερα πολλοί συ- κτική. Και πράγματι βρέθηκε: πρόβατα και αγελάδες δέθη-
νεχίζουν να αναπαράγουν διαφορετικά την ιστορία υποστη- καν με αλεξίπτωτα και αφέθηκαν στην πρώτη ελεύθερη
ρίζοντας πως η πρώτη βόμβα των Συμμάχων σκότωσε τον πτώση ζώων στην Ιστορία! Το πλάνο πήγε όπως έπρεπε και
μοναδικό ελέφαντα στον.ζωολογικό κήπο. σύντομα οι ιταλοί φαντάροι γεύονταν κρέας.

Εάν είχε κριθεί απαραίτητο να πληγεί και τρίτη ιαπω- Κάηοιοι από τους φονικότερους ελεύθερους σκοπευτές 
νική πόλη από ατομική βόμβα, αυτή θα ήταν το Τόκιο. του Β' Παγκοσμίου Πολέμου ήταν γυναίκες, όπως η πε

ρίφημη Ρωσίδα Εγυάιτιίΐα ΡανΙϊεΗβηΙίο, αλλά και μια
Κατά τη διάρκεια της εισβολής των στρατευμάτων του Μου- σειρά από γερμανίδες και γαλλίδες σκοπεύτριες. 
σολίνι στην Αβησσυνία (σημερινή Αιθιοπία), όταν οι ιταλικές Πηγές: ηβννεόβαεΙ^Γ, ΗυΗίηςΙοπροεΙ.ςΓ

Περίεργα γεγονότα του 
Β’ Παγκοσμίου Πολέμου
Ο πρώτος Γερμανός στρατιώτης που σκοτώθηκε στον 
Δεύτερο Παγκόσμιο Πόλεμο σκοτώθηκε από τους Ιά
πωνες στην Κίνα το 1937 (δηλαδή από τους μετέπειτα 
Συμμάχους τους).

0 πρώτος Αμερικανός στρατιώτης που σκοτώθηκε στον 
Δεύτερο Παγκόσμιο Πόλεμο σκοτώθηκε από Ρώσους στη 
Φινλανδία το 1940 (δηλαδή επίσης από τους σύμμαχους 
τους). ' „
(Η απάντηση για το πώς ουνέβπσαν δεν είναι τόσο απλή και 
υπάρχουν αρκετές διαφορετικές προσεγγίσεις από 
-ιστορικούς).· .

Η Πολωνέζα καθολική μαία ΘΙαπίείοννο Βμί 
ΕοεζεζγήεΙο έφερε στον κόσμο 3.000 μωρό στο | 
στρατόπεδο συγκέντρωσης του Αουσβιτς κατά |||||| 
τη διάρκεια του Ολοκαυτώματος στην κατεχό- 
μενη Πολωνία.

Το 1941, κατασκευάστηκαν περισσότερα από 3 εκα- , 
τομμύρια αυτοκίνητα στις ΗΠΑ. *

Κατά τον Δεύτερο Παγκόσμιο Πόλεμο, οι Βρε
τανοί στρατιώτες λάμβαναν τρία φύλλα χαρτί 
υγείας την ημέρα. Οι Αμερικανοί 22. -

Στο Ανατολικό Μέτωπο ηέθαναν οι 4 από τους 5 
Γερμανούς στρατιώτες που στάλθηκαν να ηολεμή- ι 
σουν. !·|

Μόνο το 20% των ανδρών που γεννήθηκαν στη 
ΣοβιετικήΊΕνωση το 1923 εηέζησαν από τον πό
λεμο.

Κατά τον Δεύτερο Παγκόσμιο Πόλεμο, ο νεότερος 
•στρατιώτης στον αμερικανικό στρατό (και ίσως και 
γενικότερα) ήταν ο ΟαΙνίη Οτοήβητ - ηλικίας 12 
ετών. Είχε πει ψέματα για την ηλικία του και κατε- 
τάγη στο Πολεμικό Ναυτικό των ΗΠΑ. Η πραγμα
τική του ηλικία δεν αποκαλύφθηκε παρά μόνο αφού 
τραυματίστηκε.

Η πολιορκία του Στάλινγκραντ κόστισε περισ
σότερες ανθρώπινες ζωές (στρατιώτες και πο
λίτες ) από ό,τι κόστισε όλος ο Δεύτερος 
Παγκόσμιος Πόλεμος για τις ΗΠΑ και το Ηνω
μένο Βασίλειο.

Οι Αμερικανοί άλλαξαν το όνομα του χάμπουργκερ 
γιατί ακουγόταν πολύ γερμανικό. Τα χρόνια του πο
λέμου το έλεγαν «ϋόθτΐγ ΒίααΚ» (μπριζόλα τπς 
ελευθερίας).

Ο ανιψιός του Χίτλερ, Γουίλιαμ Χίτλερ, υπηρέ
τησε στο Πολεμικό Ναυτικό των ΗΠΑ κατά τη 
διάρκεια του Δευτέρου Παγκοσμίου Πολέμου.

Η συχνότητα θνησιμότητας των αιχμαλώτων πολέ
μου στα στρατόπεδα της ΕΙΣΔ έφτανε το 85%.

Ο Χίρου Ονόντα, αξιωματικός των μυστικών ΗΤΤΓΓ^>'!Γ'ί·τί//'/4<υΓΐΠ'·7φ·| ■
υπηρεσιών τπς Ιαπωνικής Αυτοκρατορίας δεν

«Οσο οι άνθρωποι δεν καταλαβαίνουν ότι η κυβέρνηση δεν σκέφτεται το 

συμφέρον τους, είναι πιο εύκολο να οδηγηθούν στον πόλεμο» ~ Χάουαρντ 1

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΜΑΪΟΥ 2022 : ΐ7 ηχω
ηχΟδΡοτί
Ξεκινά το 2ο Εαρινό Κύπελλο 
Αντισφαίρισης του Ο.ΞΙ.Φ.

Ε
ντυπωσιάζει ο αριθμός συμμετοχών στο Εαρινό Κύπελλο, το 
οποίο, καιρού επιτρέποντος «ανοίγει τις Πύλες του» σήμερα 
στο Κέντρο Αντισφαίρισης του ΟϋΦ στον Σιδηροδρομικό 
Σταθμό Φλώρινας.

Συνολικά 40 άτομα στο Απλό Ανδρών - 11 στο Απλό Γυναικών αλλά 
και 14 Ομάδες στο Διπλό - 7 Ομάδες στο Μεικτό θα «διασταυρώσουν» 
τις ρακέτες τους στα γήπεδα του Ο.ΞΙ.Φ.
Πρωτοποριακό το Σύστημα Τέλεσης των Αγώνων με όλες και όλους 
τους συμμετέχοντες να χωρίζονται σε Ομίλους 4 ατόμων με τα κυρίως 
ταμπλό να ακολουθούν, εξασφαλίζοντας έτσι η συμμετοχή σε τουλάχι
στον 3 παιχνίδια πριν τα νοκ άουτ, για κάθε Τεννίστα.
Όλος ο προγραμματισμό ’ ων Αγώνων θα γίνονται μέσω του Ε-Β00Κ- 
ΙΝΟ στο νννννν.οχίί.τ^ κυ· τέλεσή τους καθ' όλη την διάρκεια της ημέ
ρας για το επόμενο δε ι· ενθήμερο.
Η εξέλιξη των Αγώναν (όμιλοι, ταμπλό, αποτελέσματα, φωτογραφίες 
κλπ) θα ανεβαίνουν στ ι σελίδα του Ομίλου Ξιφασκίας Φλώρινας στο 
ΡΒ.

Οι Τελικοί όλων των Κατηγοριών υπολογίζεται 
ναι γίνουν το ΣΚ 14-15 Μαΐου.

Η Είσοδος είναι Ελεύθερη για Όλες και Όλους.
Από το Δ.Σ.

Ξεκινούν οι εγγραφές στο 10ο 5υπΊΓηβΓ

1η Μάη 2022 - Ανατρεπτικά, διεθνιστικά και 
συλλογικά ενάντια στην κρίση και τον πόλεμο 

για την κομμουνιστική απελευθέρωση

Η
 Πρωτομαγιά του 2022 βρί
σκει τον κόσμο ολόκληρο 
μπροστά σε μεγάλα προβλή

ματα και μεγάλα ερωτήματα σχε
τικά με την επάρκεια της ενέρ
γειας, την επάρκεια της τροφής, 
την αντιμετώπιση μιας πανδημίας 
που συμπληρώνει ήδη τον 3ο 
χρόνο ζωής στον πλανήτη και 
πάνω απ’ όλα την απειλή ενός με
γάλου και καταστροφικού πολέ
μου.
Η εργατική τάξη της Ελλάδας από το 
2010, κυριολεκτικά χωρίς ανάσα επι
βαρύνεται με τα κύματα μιας ατελεί
ωτης κρίσης του βάρβαρου ολοκλη
ρωτικού καπιταλισμού: οικονομικής, 
περιβαλλοντικής, ενεργειακής, υγει
ονομικής.
Ανεργία, φτώχεια, ακρίβεια, εργα
σιακή και κοινωνική ανασφάλεια, κα
κές συνθήκες δουλειάς, κακές συνθήκες νοσοκομει
ακής περίθαλψης, κακές συνθήκες διαβίωσης, είναι 
το στίγμα της εποχής πέρα και από τα όρια της εργα
τικής τάξης, που ακουμπά την πλειοψηφία του λαού. 
Η εργατική τάξη και η νεολαία καλείται να αντιμετω
πίσει και τις συνέπειες της πολεμικής εμπλοκής της 
χώρας στην Ουκρανία από την κυβέρνηση ΝΔ που 
συμμετέχει ενεργά στα επιθετικά σχέδια του ΝΑΤΟ, 
τωνΗΠΑ και της ΕΕ. Πολιτική που στις βασικές γραμ
μές της βρίσκει σύμφωνη την πλειοψηφία των αστι
κών κομμάτων ΣΥΡΙΖΑ-ΠΑΣΟΚ-Ελληνική Λύση. Μιας 
πολιτικής επικίνδυνης για τα συμφέροντα των λαών, 
που τίποτα δεν έχουν να κερδίσουν από τους αντα
γωνισμούς των καπιταλιστών και τα γεωστρατηγικά 
παιχνίδια των ιμπεριαλιστικών κέντρων.
Η απόλυτη ευθύνη για όλα αυτά ανήκει στο κεφάλαιο 
που για να αναπτύξει τα κέρδη του καταστρέφει τις 
ζωές μας, στην κυβέρνηση και όλες τις αστικές πο
λιτικές δυνάμεις που εφαρμόζουν την βάρβαρη πο
λιτική τους, στην ΕΕ και το ΝΑΤΟ που είναι τα εηιτε-, 
λεία του κοινωνικού και του στρατιωτικού πολέμου 
ενάντια στους λαούς και τους εργαζόμενους. 
Χρειαζόμαστε νέα «όπλα» και μεγάλες απαντήσεις 
Τα όπλα της εργατικής τάξης, η συνδικαλιστική ορ

γάνωση - συλλογική διεκδίκηση και η πολιτική πάλη 
περνούν τη δική τους κρίση. Η ΓΣΕΕ-ΑΔΕΔΥ και πολ
λές μεγάλες Ομοσπονδίες-Συνδικάτα βρίσκονται εδώ 
και χρόνια στα χέρια της εργοδοσίας. Οι πολιτικές 
αποφάσεις υπογράφονται από μια κυβέρνηση των 
ισχυρών του πλούτου, ενώ η αξιωματική και συστη- 
μική αντιπολίτευση κινείται στο ίδιο πλαίσιο με δευ- 
τερεύουσες διαφοροποιήσεις, ανίκανες να επιφέρουν 
οποιαδήποτε αλλαγή στη ζωή των εργαζομένων. 
Χρειαζόμαστε νέα «όπλα» και εργαλεία για τις μάχες 
μας, τις συλλογικές διεκδικήσεις μας. Μια άλλη επα
ναστατική αριστερά, ένα δυνατό και ανατρεπτικό πο
λιτικό κίνημα της εργατικής τάξης. Μόνο οργανωμένη

και αγωνιζόμενη η κοινωνική πλειονότητα και πρώτα 
απ' όλα οι εργαζόμενοι και οι νέοι μπορούν να αλ
λάξουν τα πράγματα!
Η ΑΝΤΑΡΣΥΑ συγκροτήθηκε ακριβώς μέσα σε αυτή 
την ιστορική καμπή της κρίσης και των μεγάλων προ
βλημάτων και ερωτημάτων με κύριο στόχο τη δια
μόρφωση των μεγάλων απαντήσεων που έχει ανάγκη 
ο κόσμος της δουλειάς για να χειραφετηθεί από την 
καπιταλιστική βαρβαρότητα. Για μια νέα εξόρμηση 
της εργατικής πολιτικής και ενός κινήματος κομμου
νιστικής απελευθέρωσης, τη μόνη δυνατή και συνο
λική απάντηση στις τεράστιες αντιθέσεις και άλυτες 
αντιφάσεις του γερασμένου καπιταλισμού.
Καλούμε τους εργαζόμενους να πλαισιώσουν τις 

γραμμές της για να διαμορφώσουμε το σύγχρονο 
ανατρεπτικό πρόγραμμα και μια οργάνωση που έχουν 
ανάγκη οι αγωνιστές/τριες για να παλέψουν γι' αυτό. 
Για να ενώσουμε το εργατικό κίνημα και την αριστερά 
με το σκοπό τους, την ανατροπή του συστήματος της 
κρίσης και του πολέμου και την πλήρη χειραφέτηση 
των εργαζομένων και των λαών από το κεφάλαιο. 
Την 1 η Μάη ενώνουμε τις φωνές και τους αγώνες 

μας διεθνιστικά και επαναστατικά με τους εργαζόμε
νους όλου του κόσμου, για να ανατρέψουμε την αν- 
τεργατική αντιλαϊκή πολιτική του κεφαλαίου και των 
κυβερνήσεων του, για να παλέψουμε για μια δίκαιη 
ειρήνη, με αλληλεγγύη και κοινή πάλη των λαών 
ενάντια στους ιμπεριαλιστικούς ανταγωνισμούς και 
τους πολέμους του κεφαλαίου, για αξιοπρεπή ζωή 
χωρίς εκμετάλλευση ανθρώπου από άνθρωπο, για 
καθαρό περιβάλλον μακριά από το καπιταλιστικό κέρ
δος που καταστρέφει τον πλανήτη, για μία κοινωνία 
αλληλεγγύης και απελευθέρωσης από κάθε κατα
πίεση. Για την εργατική δημοκρατία. Για τον πλούτο 
και τη ζωή που παράγουμε και αξίζουμε.

ΑΝΤΑΡΣΥΑ

Οαπιρ ΑΟΡΑΙεχαπώο Οαπιρ 2022

0
 Αθλητικός Όμιλος Φλώρινας θα πραγματοποιήσει το διά
στημα 2-8 Ιουλίου 2022, 7ήμερο δυητπιεΓ Οαπιρ στην θά
λασσα, στην Παιδική κατασκήνωση ΑΙΕΧΑΝΟΒΑ ΟΑΜΡ, για 
10η συνεχόμενη χρονιά.

Απευθύνεται σε όλα τα παιδιά της Φλώρινας - ανεξάρτητα αν είναι 
αθλητές του ΑΟΦ ή όχι - και γίνονται δεκτά και παιδιά που δικαιούνται 
μέσω των ασφαλιστικών ταμείων των γονέων τους δωρεάν διακοπές 
σε παιδικές κατασκηνώσεις συμπεριλαμβανομένου και του ΟΑΕΔ. 
Πρωτοπόροι εδώ και 11 χρόνια, έχοντας στο ενεργητικό μας 11 επταή
μερα ΒυηιηηθΓ θοπηρ και 6 δεκαήμερα \Λ/ϊηΙθΓ 51ά Οοηηρ σε Αυστρία και 
Σλοβενία με ανήλικα παιδιά, διαθέτουμε τεράστια εμπειρία στο αντικεί
μενο. Η απόλυτη συνέπεια και σοβαρότητα με την οποία αντιλαμβανό
μαστε τον ρόλο μας και τις ευθύνες μας απέναντι στην απαιτητική δια
χείριση μικρών παιδιών, μας κατατάσσει σε νούμερο ένα επιλογή των 
γονέων σε θέματα οργάνωσης και ασφάλειας.
Τα στελέχη που συνοδεύουν τα παιδιά στο 7ήμερο ΒυτηιτίθΓ Οαπηρ ΑΟΡ 
είναι υπεύθυνα μέλη-προπονητές του ΑΟΦ απο την Φλώρινα. Σε κάθε 
σπιτάκι διαμονής μένει και ένας-μια συνοδός ανάλογα τις απαιτήσεις 
και το φύλο των παιδιών. Η μόνη προϋπόθεση συμμετοχής είναι π ηλι
κία, όπου το παιδί πρέπει να είναι γεννημένο το 2016.... και μεγαλύ
τερο.
Σε νεώτερο δελτίο τύπου, θα ορίζονται οι ακριβείς ημερομηνίες, καθώς 
και χρήσιμες λεπτομέρειες - πληροφορίες, προς ενημέρωση των γο
νέων.
Για πληροφορίες - εγγραφές συμμετοχής στο 10ο 51ΙΜΜΕΚ ΟΑΜΡ 
ΑΟΡ: Υπεύθυνος ΤΙΤΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ ιηοΒ: 6932919269 - ιποΐί:
3.ο.ίΙθΓ@9ΠΊ3Ϊΐ.εοΓη
*Λόγω του συγκεκριμένου αριθμού κράτησης θέσεων στην κατα
σκήνωση, θα τηρηθεί σειρά προτεραιότητας ανάλογα με τον χρόνο 
εκδήλωσης ενδιαφέροντος. ΟΗΐεϊαΙ εϊΐθ ΑΟΡ:νννννν.3θίΙοι-.9Γ

το Δ.Σ.

Συλλυπητήριο μήνυμα του 
Διοικητή και των μελών 

του Δ.Σ του Γενικού 
Νοσοκομείου Φλώρινας

Τ
ο Διοικητικό Συμβούλιο του Γενικού Νοσο
κομείου Φλώρινας, σήμερα 02/05/2022 
ημέρα Δευτέρα και ώρα12:00στην αίθουσα 
Συνεδριάσεων του ΔΣ,μετά από πρόσκληση του 

προέδρου του Δ.Σ. του Γενικού Νοσοκομείου 
Φλώρινας «ΕΛΕΝΗ Θ.ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ», συνε
δρίασε εκτάκτως, σχετικά με την τραγική είδηση 
του θανάτου της εργαζόμενης του Γ.Ν.Φ, Νικο- 
λάίδου Μαριάνας.
Στη συνεδρίαση παρέστησαν σε πλήρη απαρτία, όλα 
τα τακτικά και αιρετά μέλη και ο Γραμματέας του Δ.Σ, 
υπό την Προεδρία του προέδρου του Δ.Σ και για το 
θέμα της έκτακτης σύγκλησης αυτού, το Διοικητικό 
Συμβούλιο, ομόφωνα προέβη στο κάτωθι ψήφισμα: 
ΨΗΦΙΣΜΑ
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Γενικού Νοσοκομείου 
Φλώρινας “ΕΛΕΝΗ θ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ” το οποίο συ
νήλθε σήμερα εκτάκτως 02/05/2022, μετά το θλιβερό 
άγγελμα του θανάτου της εργαζόμενης του Γ.Ν.Φ, 
Νικολάίδου Μαριάνας, η οποία υπηρέτησε με αγάπη 
αλτρουισμό και ευσυνειδησία το έργο και το καθήκον 
της, αποφάσισε ομόφωνα:
1. Να εκφραστούν τα θερμό συλλυπητήρια στην

οικογένεια της εκλιπούσαςτόσο εκ μέρους του 
Δ.Σ, όσο και από τη Διοίκηση της 3ης ΥΠΕ.
2. Να παραστεί αντιπροσωπεία του Δ.Σ, τηρώντας 
και ακολουθώντας τις οδηγίες για την διασπορά 
του εονϊά 19.
3. Να δημοσιευθεί το παρόν στον τοπικό τύπο και 
ηλεκτρονικά μέσα.
4. Να αποσταλεί στεφάνι στη μνήμη της εκλιπού- 
σας.
Το Νοσοκομείο Φλώρινας χάνει μία εξαιρετική εργα
ζόμενη, η οποία ως επισκέπτρια υγείας προσέφερε 
από όλα τα πόστα(τμήμα εμβολίων- εμβολιαστικό 
κέντρο (ώνιά, εξωτερικά ιατρεία κλπ) τις υπηρεσίας 
της στο Νοσοκομείο και το συνάνθρωπο. Όλοι μας 
νιώθουμε φτωχότεροι, με τον πρόωρο χαμό της Μα- 
ριάνας, που αγαπούσαμε και μας αγαπούσε, που εν
διαφερόταν για όλους τους συναδέλφους της και 
πάντα ηρόσφερε τον καλύτερο εαυτό, στη δουλειά 
της, τον συνάνθρωπο και την κοινωνία της Φλώρι
νας. Ήταν καταξιωμένη και ακούραστη, πάντα μά
χιμη, λειτουργώντας με ευαισθησία και ανιδιοτελή 
αγάπη προς τον συνάνθρωπο.Αισθανόμαστε περή
φανοι που συνεργαστήκαμε με μία τόσο άξια πρωτί- 
στως άνθρωπο και εργαζόμενη, ως επισκέπτρια 
υγείας του Νοσοκομείου μας και αποτελεί παρά
δειγμα αλτρουισμού και ατόμου που ανέδειξε το λει
τούργημα του.
θα τη θυμόμαστε πάντα με αγάπη, θερμά συλλυπη
τήρια στην οικογένεια και τους οικείους της». Το 
παρών επικυρώνεται και γίνεται εκτελεστό.

Ο Πρόεδρος & Διοικητής και τα μέλη του Δ.Σ 
του Γ.Ν.Φ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 20:32:09 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΜΑΪΟΥ 2022ηχο ΐδ
Η Κλέφτρα...

Γράφει
Ο Τρύφων Ούρδας
...συνέχεια από το προηγούμενο 
φύλλο

Αυτά είπαν ο παπάς και ο πρό
εδρος και σιωπηλοί βγήκαν απ’ το 
φτωχοκάλυβο. Πίσω τους η γιαγιά 
έβαλε τα κλάματα για.τη συμφορά 
που τη βρήκε και με τις κατηγορίες 
που τις έσερναν. Ήταν άδικες. Με 
ποιο τρόπο όμως θα μπορούσε να 
τις αλλάξει; Κι αυτή δεν ήξερε. 
Πέρασαν μερικές μέρες απ’ τη Σα- 
ρακοστή κι απ' την επίσκεψη κι 
έφτασε κοντά του Ευαγγελισμού. 
Οι χωριανοί βγήκαν πια απ’ τα σπί
τια τους κι έτρεξαν στα χωράφια 
για να τα περιποιηθούν. Έβγαλαν 
και τα ζώα απ’ τα παχνιά και τα πή
ραν μαζί τους για να τα βάλουν να 
βοσκήσουν τα φετινά δροσερά 
χορτάρια. Και αυτά τα έτρωγαν με 
ευχαρίστηση.
Στις ηλιόλουστες μέρες φάνηκαν 
και τα χελιδόνια. Πέταγαν πάνω 
απ' τις στέγες και μέσα στις αυλές 
και αναζητούσαν σε κάθε τοίχο τις 
παλιές φωλιές τους για να γεννή
σουν αργότερα τα μικρά τους. Όλοι 
έβλεπαν πως με ρόδα και κρίνα 
πάνω στα βουνά, τους κάμπους 
και τους φράχτες των μπαξέδων 
έφτανε για τα καλά η Άνοιξη με τον 
ευωδιαστό Απρίλη και το Πάσχα 
με την κατακόκκινη Λαμπρή 
του.Στα δύσκολα των καιρών η 
μεγάλη αυτή γιορτή της χριστια
νοσύνης θα ήταν μια ανάσα για 
τους κατοίκους που στέναζαν απ’ 
τον φόβο και τη φτώχεια.
Αλλά στο σπίτι της γιαγιάς της 
Ντούσας η ζωή δεν πήγαινε προς 
το καλύτερο. Αν και κατάφερε η 
έρμη να ζήσει μέχρι σήμερα με τα 
λίγα που της έφερνε η εκκλησία, 
την ίδια την έτρωγε μεγάλη στε
ναχώρια. Και αυτό γιατί όσα της 
καταμαρτυρούν στο χωριό ήταν 
αδύνατο να τα κρατήσει το γέρικο

Γενική Συνέλευση 
του Μορφωτικού 

Συλλόγου Δροσοπηγής 
«Η ΠΡΟΟΔΟΣ»

Τ
ο Σάββατο 30 Απριλίου 
συνεδρίασε το Δ.Σ. του 
Μορφωτικού Συλλόγου 
Δροσοπηγής « Η ΠΡΟΟΔΟΣ» 

προκειμένου να αποφασίσει επί 
του θέματος:
ΘΕΜΑ: Γενική Συνέλευση και 
εκλογή νέου Διοικητικού Συμ
βουλίου.
Με βάση τα παραπάνω το Δ.Σ. του 
συλλόγου ενημερώνει την έναρξη 
των αρχαιρεσιών με τη σύγκληση 
της προβλεπόμενης από το κατα
στατικό εκλογοαπολογιστικήςσυ-

κορμί της, ακόμα και η ζωντανή 
συνείδησή της. Πρωί και βράδυ 
βλέπει μπροστά της τα σκυμμένα 
κεφάλια και τα καχύποπτα βλέμ
ματα των χωριανών της όταν την 
συναντούν στη γειτονιά και ραγί
ζεται η καρδιά της. θέλει να πάρει 
σβάρνα τα δρομάκια, να βγει στην 
πλατεία και να φωνάξει σ’ όλους 
πως είναι αθώα και ότι μερικοί την 
κατηγορούν χωρίς να ξέρουν ότι 
όλα αυτά είναι ψέματα και της 
τρώνε τα σπλάχνα.
Πώς όμως μια αδύνατη και ταλαι
πωρημένη απ’ τα χρόνια και την 
κακή της τύχη ηλικιωμένη γυναίκα 
θα μπορούσε ν’ αλλάξει τη γνώμη 
τόσων ανθρώπων; 0 κόσμος έχει 
μάθει ν’ ακούει τους πολλούς και 
όχι τον έναν, όσο κι αν αυτός τους 
εκλιπαρεί να τον πιστέψουν για την 
μπέσα του και την αλήθεια των λό
γων του.
Γί αυτό η μόνη παρηγοριά που της 
απέμεινε ήταν ο θεός και η Πανα
γία. Κάθε μέρα τώρα χωρίς να ξε
χνάει, την ώρα του Εσπερινού 
ανάβει το καντήλι τους και προ
σεύχεται, μήπως βρεθεί τέλος 
πάντων αυτός που μπήκε στο σπίτι 
και έκλεψε το ψωμί. Έτσι, μήπως 
σταματήσει κι αυτή να κουβαλάει 
αυτό το φορτίο, που μαζί με τ’ άλλα 
ασήκωτα βάρη για έναν άνθρωπο 
η μοίρα της η σκληρή της φύλαγε 
να κρατάει στους ώμους.
Τώρα όμως. Που είναι ακόμα στη 
ζωή.
Την Κυριακή μετά τη Λειτουργία 
της Σταυροπροσκύνησης πήγε 
στον παπά για να την εξομολογή
σει. Είχε ανάγκη για λίγη ανακού
φιση. Έκατσε με ευλάβεια εκεί 
μπροστά στην Ωραία Πύλη και γο
νατιστή κάτω απ’ το πετραχήλι του 
ιερωμένου με δάκρυα στα μάτια 
και φιλώντας του το χέρι, είπε μαζί 
με τ' άλλα και για την πείνα της 
εκείνο το απόγευμα και για τις κα
κές σκέψεις που έβαλε ο διάβολος 
μέσα στο κεφάλι της να θέλει να 
μπει στο σπίτι και να κόψει λίγο 
απ' το ψωμί και να φάει. Απ’ τον 
τρόπο που μίλαγε έδειχνε πολύ 
λυπημένη, σχεδόν η καρδιά της να 
θέλει να σπάσει.
«Ναι παπά μου», εξομολογήθηκε, 
«πέρασε απ’ το μυαλό μου να 
κάνω αυτή την κακιά την πράξη. 
Αλλά στο τέλος επειδή άκουσα θό
ρυβο πίσω μου, μα πιο πολύ από 
μέσα μου μια φωνή να μου φω
νάζει πως θα έκανα μεγάλη αμαρ
τία, η δόλια δεν έπεσα στον πειρα
σμό κι έφυγα ντροπιασμένη μόνο 
με την καταραμένη τη σκέψη που 
έκανα. Αλλά και πάλι παπά μου αν 
μ’ αυτό που πέρασε απ' το μυαλό 
μου αμάρτησα, πέφτω στα πόδια 
σου και ζητάω απ’ τον θεό κι από 
σένα να με συγχωρέσετε και να 
ησυχάσω».
Και ο σεβάσμιος ρασοφόρος, που 
πείστηκε πλέον από τα δάκρυα της

νέλευσης των μελών, η οποία θα 
πραγματοποιηθεί το Σάββατο 7 
Μαΐου 2022 και ώρα 5-7 μ.μ, στο 
Δημοτικό Σχολείο του Χωριού, 
θέματα της ημερήσιας διάταξης: 
Α. Διοικητικός απολογισμός - 
πεπραγμένα
Β. Οικονομικός απολογισμός 
Γ. Εκλογή εφορευτικής - ανα
πληρωματικών μελών 
Δ. Εκλογή νέου Διοικητικού 
Συμβουλίου.
Σε περίπτωση μη απαρτίας η Γε
νική Συνέλευση θα πραγματοποι
ηθεί το Σάββατο 14 Μαΐου 2022, 
την ίδια ώρα, στον ίδιο χώρο, με 
τα ίδια θέματα.
θα τηρηθούν τα προβλεπόμενα 
μέτρα προφύλαξης για την απο
φυγή διασποράς του ΘΟνίθ 19.

Το Διοικητικό Συμβούλιο

εξομολογούμενης, κοιτώντας 
πάνω-ψηλά στον Παντοκράτορα, 
δεήθηκε σ' Αυτόν να την ελεήσει 
και ν' ακούσει τον πόνο που τη βά
ρυνε.
Ύστερα με το χέρι του την έπιασε 
απαλά απ' τον ώμο και τη βοήθησε 
να σηκωθεί. Της έδωσε να φιλήσει 
το πετραχήλι και αφού την ευλό
γησε με τη δεξιά του την προ- 
έτρεψε «να πορευθεί εν ειρήνη» 
στο σπίτι της. Και εκείνη έκανε ό,τι 
της είπε ο παπάς. Τώρα, μέσα της 
ήταν πιο ήρεμη.
Πέρασε αρκετή ώρα από τότε και 
ήρθε κοντά τ' απόγευμα. 0 δρόμος 
για το άναμμα των καντηλιών στο 
εκκλησάκι της Αγίας Παρασκευής 
έφερε τον καλό γέροντα να περά
σει απ' την πλατεία και την Κοινό
τητα. Όταν άνοιξε την πόρτα και 
μπήκε στο γραφείο βρήκε εκεί τον 
πρόεδρο μοναχό του να στρίβει 
σέρτικο τσιγάρο και να σκέφτεται 
τη φτώχεια που έπεσε στο χωριό. 
Στα λίγα που κουβέντιασαν είπαν 
και για τη Ντούσα. Γι αυτό Που 
ακούστηκε ότι έκανε και πολλοί 
της έριξαν ανάθεμα. Είπαν αρκετά. 
0 πρόεδρος όμως συνέχιζε και 
πάλι να έχει την αμφιβολία. Την 
έδειχναν τα λόγια και το πρόσωπό 
του. Ο άνθρωπος δεν πείστηκε, 
ακόμα και με όσα του εκμυστη
ρεύτηκε ο εφημέριος στην εξομο
λόγηση της.
Βέβαια όχι μόνο αυτός. Συνέχιζαν 
να μην την πιστεύουν και οι άλλοι 
χωριανοί της. Αν κι εδώ που τα 
λέμε από πολύ παλιά έτρεφαν με
γάλη εκτίμηση και συμπάθεια σ’ 
αυτή. Μόνη γυναίκα ήταν και φτώ
χιά. Αλλά όμως, επειδή όλοι ξέ
ρουν πως η πείνα είναι κακός οδη
γός στη ζωή του ανθρώπου, τώρα 
δεν μπορούσαν ν’ ακούσουν τους 
ισχυρισμούς της και να της δώ
σουν πίστη. Και η στεναχώρια τους 
γι αυτή μεγάλωνε που πήρε ψωμί 
από μια οικογένεια με εφτά μικρά 
στόματα να θρέψει, μια και οι 
άγριοι κατακτητές δεν άφησαν και 
σ' αυτήν τίποτα απ' τα φετινά γεν
νήματα. Γι αυτό και τα παιδιά για 
να ζήσουν αναγκάστηκαν να ζη
τιανεύουν, όχι μόνο στο χωριό που 
ζούσαν αλλά και στην πόλη που 
είχε πλούσιους κι αριστοκράτες 
ανθρώπους κι έβρισκαν να φάνε. 
Μεγάλο φώναζαν το κρίμα της! 
Προχωρούσε ο καιρός και οι γκρί
ζες μέρες της πείνας διαδεχόταν η 
μια την άλλη. Και στο διάβα τους, 
αυτό το τρισάθλιο κακό για την 
Ντούσα, κανένας δεν μπορούσε 
να το σταματήσει για να νοιώσει 
δικαιωμένη.
Κάποτε με το πέρασμα του χρόνου 
έφτασε στο χωριό και η γιορτή του 
Ευαγγελισμού. Οι καμπάνες της 
εκκλησιάς χτύπησαν δυνατά το 
πρωί για να πάει ο κόσμος στη Λει
τουργία και ν’ ακούσει το χαρμό
συνο γεγονός του ερχομού του

Κυρίου στον κόσμο. Και όταν αυτή 
τέλειωσε, ένας ένας οι πιστοί στά
θηκαν στη σειρά για να πάρουν τ’ 
αντίδωρο και να γυρίσουν στα σπί
τια τους με την ελπίδα για καλύτε
ρες μέρες.
Σαν μέρα που ήταν και γιόρταζε 
καιτοΈθνος, μπροστά στο εικόνι
σμα της Παναγίας, κατέθεσαν 
κρυφά στεφάνι στη μνήμη όλων 
όσων πάλεψαν να ζήσουν ελεύθε
ροι. Εδώ, όσο κράταγε η δοξολο
γία και ο ψάλτης έλεγε τον Ακάθι
στο Ύμνο δεν έλειψαν τα δάκρυα 
και για τη δική τους τη σκλαβιά. 
Όταν τέλειωσε όλοι τους μέσα απ’ 
την ψυχή έκαναν την ευχή του 
χρόνου να δώσει ο θεός κι αυτοί 
να περπατάνε στο δρόμο χωρίς να 
φοβούνται.
Το λόγο, μέσες-άκρες εκφώνησε 
ο δάσκαλος. Γιατί είχε εντολή απ’ 
την κυβέρνηση να μην πει τίποτα 
για τη μέρα. Περισσότερο να μην 
τη γιορτάσουν στο σχολείο. Αυτός 
όμως, επειδή δεν το βάσταγε η 
καρδιά του, παράκουσε και με χί
λιες δυο προφυλάξεις, όλοι μαζί 
με τα παιδιά είπαν ποιήματα και 
διαλόγους.
Πάνω απ’ όλα ο πατριώτης αυτός 
δάσκαλος είχε στο μυαλό του τα 
παιδιά να μην ξεχάσουν την ιστο
ρία τους!
Εκεί, ζαρωμένη σε μια γωνιά μέσα 
στο «Οίκο του θεού» και η Ντούσα 
με τη μαύρη μαντήλα στο κεφάλι 
της περίμενε κι αυτή να τελειώσει 
το Μυστήριο κι αυτά που έλεγε ο 
γραμματιζούμενος. Στο τέλος μαζί 
με τους άλλους χωριανούς τρά
βηξε γρήγορα για το σπίτι της, Η 
πίκρα της όμως ήταν μεγάλη που 
τους έβλεπε και σήμερα στο δρόμο 
να την κοιτάνε περίεργα. Δυστυ
χώς γι αυτούς ήταν η κλέφτρα που 
πήρε το ψωμί απ’ τα στόματα παι
διών. Και η κατηγορία ήταν πέρα 
για πέρα άδικη. Και πολύ βαριά να 
την αντέξει μια αθώα.
Η κοινωνία με τα καλά και τα 
άσχημα!
Στο σπίτι άναψε το τζάκι. Απλωσε 
τα χέρια της στη φλόγα κι ύστερα 
όταν ζεστάθηκε το κορμί της 
βγήκε έξω στον κήπο για να μα
ζέψει χόρτα. Τα λιάνισε με το μα
χαίρι και με λίγο νερό, κάνα δυο 
σταγόνες λάδι και μια χούφτα 
αλεύρι που της απέμειναν απ' τις 
προηγούμενες μέρες, τα ’βαλε 
στην κατσαρόλα και τα ’βρασε 
πάνω στη φωτιά. Μετά κάθισε στο 
τραπέζι κι έφαγε. Έτσι πέρασε τη 
μέρα της, δοξάζοντας τον θεό για 
τη μακροθυμία και τις ελεημοσύ
νες του.
Από μέσα της όμως η ταλαίπωρη 
περίμενε την Ανάσταση. Πίστευε 
ότι μονάχα αυτή θα τη λύτρωνε. 
Και η ίδια δεν ήξερε γιατί. Αλλά η 
μέρα ήταν ακόμα μακριά και αρ
γούσε.
Παρά την απόσταση μέχρι τη

γιορτή ο καιρός περνούσε. Και μά
λιστα πολύ γρήγορα, θα νόμιζε κα
νένας πως κι ο χρόνος, που κάθε 
μέρα και νύχτα έβλεπε τη γιαγιά 
να χάνεται όλο και πιο πολύ στον 
κόσμο που την ντρόπιαζε, βιαζό
ταν να της κάνει το χατίρι. Έτσι, 
έστειλε μήνυμα στον ήλιο να μην 
καθυστερεί το ταξίδι του καθώς 
πήγαινε με το άρμα του στον γα
λάζιο ουρανό και στο φεγγάρι να 
συντομεύει τι στράτες του τη νύχτα 
μέσα στα σύννεφα και τα φωτεινά 
τ’ αστέρια.
Και αυτά την άκουσαν.
Φέτος, άνοιξαν στη γη πιο γρήγορα 
τα ζουμπούλια και οι μενεξέδες με 
τις όμορφες πασχαλιές στα χωρά
φια και στις γειτονιές, που με τα 
χρώματά τους θα στόλιζαν τον Επι
τάφιο την Μεγάλη Εβδομάδα. Και 
στον ύ λό το μαγικό ραβδάκι της 
Πούλιι ς και του Αυγερινού έκανε 
τα όνειρ: των χωριανών να μην 
κρατάν πολύ και έτσι να καθυστε
ρούν να έρθουν τα πρωινά με τις 
πολύχρωμες αυγές τους και τα 
τραγούδια των πουλιών.
Έτρεξε να'προλάβει ο χρόνος, 
έτρεξε κι η γη με τα λουλούδια της, 
ο ήλιος, το φεγγάρι με τη νύχτα 
και τα γλυκά όνειρα των χωριανών 
που τα έβλεπαν μέσα στις ξέφρε
νες αγκαλιές του ύπνου τους, 
όμως κανένας δεν πρόλαβε το μοι
ραίο για την Ντούσα. Πρόλαβε πιο 
μπροστά ο θάνατος. Ακριβώς την 
πρώτη μέρα της Ανάστασης! Ποιος 
θα μπορούσε να το πιστέψει; 
Τώρα, ξαπλωμένη η κακομοίρα 
μέσα στο καλύβι της περιμένει να 
τη διαβάσει ο παπάς και να τη ση
κώσουν για να την πάνε στη γη 
που τόσο καιρό την περίμενε να 
γείρει και να ξαποστάσει. Το βασα
νισμένο της κορμί και η μαυρι- 
σμένη απ' τα χτυπήματα της ζωής 
ψυχή της δεν άντεξαν παραπάνω. 
Απάνω της λίγα λουλούδια που 
έφερε ο καθένας απ’ τους χωρια
νούς της και ψέλλιζε μ’ ένα δάκρυ 
στ’ αυτιά της, μια ατέλειωτη ΣΥ
ΓΝΩΜΗ για να παρηγορήσει τον 
εαυτό του και να δώσει ένα τέρμα 
στις ενοχές του για το κακό που 
της προξένησε προτού να κλεί- 
σουν τα μάτια της.
Αδικος όμως ο κόπος. Ήταν πια 
αργά. Δεν τους άκουγε πλέον.
Γιατί σήμερα, μέρα που όλοι δίνουν 
τα χέρια και συγχωράνε όλους, 
ακόμα κι αυτούς που τους έβλα
ψαν, σε κάποιο απ’ τα διπλανά χω
ριά, ο θεός με τη δικαιοσύνη του 
το 'φερε και βρέθηκε αυτός που 
έκλεψε το ψωμί. Και τα είπε όλα ο 
άθλιος, χαρτί και καλαμάρι. 
Φτωχός γυρολόγος που γάνωνε 
μπακίρια και κατσαρόλες ήταν ο 
ανθρωπάκος και πεινούσε, αλλά 
πήρε στο λαιμό του, χωρίς να το 
θέλει μια ψυχή. Τη Ντούσα.
Λίγο πριν πεθάνει να τη φωνάζουν 
κλέφτρα.

ΓΡΑΦΕΙΟ
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ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΜΑΪΟΥ 2022 ΐ9 ηχω
Ατιμούλια Έλληνες...

Ε
θνικά σύνορα είναι εκείνα που δείχνουν τα 
γεωγραφικά σημεία στα οποία φθάνουν τα 
συμφέροντα και οι διεκδικήσεις ενός κρά
τους ή ενός έθνους.

Τα σύνορα'χων Ηπα είναι προς νότον το Μεξικό, προς 
βορράν ο Καναδάς και εκατέρωθεν είναι οι δύο με
γάλοι ωκεανοί. Τα σύνορα της Γερμανίας είναι στο 
κέντρο της Ευρώπης ανάμεσα στις άλλες ευρωπαϊκές 
χώρες και προς βορράν με την Βαλτική θάλασσα. 
Είπαν οι άνθρωποι να κάνουν ένα κράτος και το συμ- 
μάζειμαν σαν νοικοκυραίοι, να ξέρουν τι κάνουν και 
τι ορίζουν να μην τσαλαβουτάνε όπου βρούνε. Εμείς 
πάλι είμαστε το τελείως αντίθετο. Όπου φθάνουμε 
απλώνουμε την αρίδα μας. Ντροπής πράγματα.
Η εγγονή ντου Ποσειδώνα κάλυψε με το όνομά της 
όλη την Ευρώπη με τις ματάρες της, μέχρι και τον 
Δία διέφθειρε. Η λυβύη ήταν αγγόνα του Δία και κόρη 
του Έπαφου και της Ιούς Η Αίγυπτος είχε κι αυτή 
νονό το αιγαίο, αφού βγαίνει το όνομα από το "υπτίως 
του Αιγαίου”. Μετά ήταν εκείνος ο Βασιλιάς Δάρδα- 
νος με τα γνωστά του Δαρδανέλια. Κονόμαγε πολλά 
λεφτά από τα στενά και τα καραβάκια που παίρναγαν 
και γύρευε μια μεγαλύτερη αναγνώριση για να βρεί 
καλή νύφη για τον γυιό του τονΆσιο και είπε όλη την 
αχανή ήπειρο Ασία. Τώρα η Ιαπωνία ετοιμαζόταν να 
βγάλει τα αυτοκίνητα Τογοώ και προς αναγνώριση 
της τεχνολογικής ανωτερώτητάς της Ιην είπαμε Άπω 
Ιωνία. Εμ δεν σήκωνε να την πούμε Άπω Σούρμενα. 
Ντροπή, με τέτοιους κινητήρες που κατασκευάζει! 
Διαμάντια ειδικά στο πετρέλαιο.
Με την ξηρά καλά τα πήγαμε αλλά στους αρχαίου 
Έλληνες άρεσε πιο πολύ η θάλασσα. Το σκεφτήκαν 
καλά και πρίν στο Μόναχο δημιουργηθεί η εταιρεία 
ΒΜ\Ν και κατακλύσει τον κόσμο είπανε τις θάλασσες 
Ωκεανό, αυτοί τις διασκίζανε ό,τι θέλανε κάνανε. 
Ωκεανός-Ωκεία ναύς-γρήγορο καράβι. Δεν μπορείς 
να πάς από το Λίβερπουλ στο Χάλιφαχ με κανά μικρό 
καραβάκι. Μην το πείτε πουθενά και μας πάρουν με 
τις λεμονόκουπες, να είστε σοβαροί. Νάσουτο και το 
73% του πλανήτη που καλύπτεται από θάλασσα με 
Ελληνικό όνομα.
Μετά δεν μας χώραγε ο πλανήτης. Νάσου ο Αρης 
που ήταν και κατακόκκινος πλανήτης. Οι δύο δορυ
φόροι του πήραν κι αυτοί τα ονόματα Φόβος και Δή
μος. μετά στα καλά καθούμενα βρεθήκαμε μπροστά 
στον πλανήτη Ποσειδώνα. Ε σαν θεός κι αυτός είχε 
ακόλουθους πολλά φεγγάρια, την Νηρηίδα, την θά
λασσα, τον Ιππόκαμπο, τον τρίτωνα και την Ναϊάδα, 
όλοι οι δορυφόροι Έλληνες υπήκοοι. Από κοντά 
έφτασε και ο πλανήτης Δίας μεγάλος για να δείχνει 
το κύρος του. Τα φεγγάρια του αξιολάτρευτα και ευ- 
γενέστατα, η Αμάλθεια, ο Γανυμίδης, η Ιώ, η Ευρώπη, 
η Καλλιστώ, η Υγεία, η Αδράστεια και μερικοί ακόμη
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Γράφει
ο Φοίβος Ιωσήφ

συνοδοί χαμηλότερου επιπέδου και άνευ δικαιώμα
τος ψήφου. Έχει το ηλιακό μας σύστημα κι άλλους 
ωραιότατους πλανήτες και όλοι με Ελληνικά ονόματα. 
0 Κρόνος ας πούμε έχει δορυφόρους τον Τιτάνα, τον 
Εγκέλαδο, την Τυθή, τον Ιαπετό, Διώνη, Πάνα, Επι- 
μυθέα και Υπερίωνα, γιατί βρε εγωϊστέςΈλληνες δεν 
αφήσατε έναν πλανήτη για την Βενεζουέλα και το Λι
χτενστάιν κρίμα γιατί σας εκτιμούσαμε! Στον ουρανό 
υπάρχουν και άλλα ηλιακά συστήματα όπως ο Ωρίων, 
η Μεγάλη Άρκτος, και η Κασσιόπη. Αυτή η τελευταία 
η ρουφιάνα είναι σύνορο (εκατομμύρια των εκατομ
μυρίων χλμ μακριά από τους αστερισμούς Κηφέα. 
Σαύρα, Ανδρομέδα και Περσέα). Γιατί βρε παλιοτό
μαρα δεν σκεφθήκατε λίγο την Τανζανία και την 
Οκλαχόμα? Μοναχοφάηδες, φασίστες Έλληνες, και 
το διάστημα δικό σας το θέλετε. Τι θα σας πείραζε 
δηλαδή αν τον Πλούτωνα τον έλεγαν Σουλεϊμάν? 
Αφήστε και κάτι για την Ουγγαρία και την Ιαπωνία, η 
μοβοριά σας θα σας φάει, παλιοτόμαρα!!
Μιλήσαμε για τα κοντινά μας γιατί στο σόμπαν υπάρ
χουν τρισεκατομμύρια αστερισμοί και όλοι με Ελλη
νικά ονόματα. Εκεί ακριβώς είναι τα σύνορα του Ελ
ληνισμού. Όλος ο ουρανός καταυγάζεται από 
Ελληνικά ονόματα και ούτε ένα από Τουρκικό ή Γαλ
λικό όνομα. Δυστυχώς, στο σχολείο δεν μας δίδαξαν 
τα σύνορα της Ελλάδος, και με το δίκιό τους αφού 
Ελλάδα είναι το αόρατο σύμπαν και μάλλον ίσως και 
πέρα από αυτό. Μην το μαρτυράτε, θα μας το πάρουν 
οι Τούρκοι. Το μόνο αδύνατο σημείο μας είναι τα γι- 
γάντια και αχανή σύνορά μας. Η Αμερική και η Ρωσία 
είναι ασήμαντα κρατίδια μπροστά μας!!!!!

Κείμενο δήλωσης υποψηφιότητας του Λεωνίδα 
Καλυβιάνου στις εσωκομματικές του ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ

Σ
υμπατριώτες μου, Χριστός 
Ανέστη. Εύχομαι η υγεία 
και οι χαρές να σας συνο
δεύουν παντοτινά.

Απευθυνόμενος προσωπικά στον 
καθένα σας, κάνω γνωστό το εγ
χείρημα μου να θέσω υποψηφιό
τητα ως μέλος της Νομαρχιακής 
Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ Φλώρινας 
και ως Σύνεδρος του ελπιδοφό- 
ρου συνεδρίου μας που θα λάβει 
χώρα στις 20 - 22 Μάη στην 
Αθήνα.
Όπως γνωρίζετε οι δεσμοί μου με 
το κόμμα κρατούν δεκαετίες, υπη
ρετώντας το ως ενεργό μέλος του 
και ως πρώην Γραμματέας της 
Ν.Ε. Φλώρινας προωθώντας ατα- 
λάντευτα τις αξίες του και συγχρό
νως αποδεχόμενος την ετυμηγο
ρία των Ελλήνων που τιμώρησε 
λάθη, ολιγωρίες και έπαρση. 
Σήμερα επιχειρούμε την εδραίωση 
ενός ανοικτού κόμματος που θα 
αποκαταστήσει την σχέση του με 
την κοινωνία βάζοντας στο περι
θώριο τους-κομματικούς μηχανι
σμούς για να ξαναγίνει το κόμμα 
που στηρίζεται στην κοινωνία των 
πολιτών.
Είμαστε υποχρεωμένοι να ταυτί
σουμε το ΠΑΣΟΚ του μέλλοντος 
με το μέλλον της Ελλάδος για να 
ριζώσει και πάλι στην καρδιά όλων 
των Ελλήνων.
Σύντροφοι, στις 8 του Μάη δίνεται 
ένας ελπιδοφόρος αγώνας σε

κάθε γωνιά της Πατρίδας μας για 
Ανανέωση - Ενότητα και Πολιτική 
Αυτονομία για να αποκαταστήσει 
μεταξύ άλλων και τη σχέση μας με 
την κοινωνία.
Η διαδικασία των εσωκομματικών 
εκλογών θεωρείται κορυφαία και 
σηματοδοτεί την επιλογή των προ
σώπων που θα διαμορφώσουν 
την πορεία του κόμματος μέσω 
του συνεδρίου αλλά και τη στελέ- 
χωση της τοπικής οργάνωσης 
μέσω της Νομαρχιακής Επιτρο
πής.
Με σεβασμό στις αρχές της σο
σιαλδημοκρατίας είμαι πρόθυμος 
να αγωνιστώ στοχεύοντας στην 
αναγέννηση του τόπου μας.
Για την επίτευξη του στόχου αυτού 
δεν θα διστάσω μετά την εκλογή

μου να συνεργαστώ με όλες τις 
πλευρές εφόσον η κοινή συνιστα- 
μένη θα είναι η απόδοση του κοι
νωνικού οφέλους για τους συμ
πατριώτες μου.
Φίλες και Φίλοι, το να εκθέτεις τον 
εαυτό σου στην ετυμηγορία των 
συμπολιτών σου αποκτά νόημα 
και αξία μόνο όταν στο πρόσωπό 
σου οι συμπολίτες σου αντιλαμ
βάνονται ότι μπορείς να προσφέ
ρεις,να είσαι ένας από αυτούς που 
θα αρθρώσει λόγο και θα παλέψει 
για το παρόν και το μέλλον τους. 
Αντιλαμβανόμενος πλήρως την 
ευθύνη αυτή διεκδικώ την ψήφο 
σας.
Εύχομαι καλό μας αγώνα σε όλους 
τους συνυποψήφιους μου.
Σας ευχαριστώ

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ * ΔΙΑΜΕΣΟΛΑΒΗΤΉ

ιηίΤ 2386022894- 0 κιν. 6932713379

® ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2 53200 ΑΜΥΝΤΑΙΟ

§3 θ?3νΓ8Π1ΙΓΐθυ!%3Π00.3Γ

Συνοδευτικές Δράσεις Υπηρεσίες 
και Συνεδρίες Κοινωνικής 
Ένταξης, Δημιουργικής 

Απασχόλησης και Πολιτισμού

Η
 Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, ως Επικεφαλής Εταίρος 
των Κοινωνικών Συμπράξεων του ΤΕΒΑ της Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας στο πλαίσιο του «Επιχειρησιακού Προ
γράμματος Επισιτιστικής και Βασικής Υλικής Συνδρομής ΤΕΒΑ» 

και σε συνεργασία με τις Περιφερειακές ενότητες Κοζάνης, Κα
στοριάς, Φλώρινας και Γρεβενών υλοποιούν συνοδευτικές δρά
σεις κοινωνικής ένταξης και δημιουργικής απασχόλησης των 
ωφελούμενων του ΤΕΒΑ που περιλαμβάνουν:
- Υπηρεσίες Ψυχοκοινωνικής Στήριξης 
- Υπηρεσίες Διατροφικών Συμβουλών 
- Αθλητικές δραστηριότητες 
- Πολιτιστικές- παιδαγωγικές δράσεις 
- Συμβουλές Οικονομικού χαρακτήρα 
- Συμβουλές Νομικού χαρακτήρα

Πολλές από τις ομαδικές συνοδευτικές δράσεις όπως είναι τα θεατρικά 
- πολιτιστικά εργαστήρια, οι αθλητικές δραστηριότητες καθώς και οι 
διατροφικές συνεδρίες, πραγματοποιούνται διαδικτυακά μέσα από μια 
ηλεκτρονική πλατφόρμα του ζοοηη, στην οποία έχουν ελεύθερη πρό
σβαση οι ωφελούμενοι, στις ημερομηνίες που έχουν προγραμματιστεί. 
Επίσης οι ωφελούμενοι έχουν τη δυνατότητα να παρακολουθούν δια
δικτυακά, δια ζώσης ή τηλεφωνικά λόγω της πανδημίας, εξατομικευ- 
μένες συνεδρίες ψυχοκοινωνικής στήριξης, συμβουλές οικονομικού 
ή/και νομικού χαρακτήρα, από εξειδικευμένους επιστήμονες.
Οι ωφελούμενοι μπορούν να ενημερώνονται για τις υπηρεσίες και να 
συμμετέχουν στις παραπάνω δράσεις και συνεδρίες ακλουθώντας τους 
παρακάτω συνδέσμους:

• Στο δίΐθ των Συνοδευτικών Δράσεων του Προγράμματος 
ήΙΙρ$://νννννν.Ιθβ3ράηη.9Γ/#ρΓ09Γ3ηη

• Καθώς και στο ίό
Η«ρ5://νννγνγ.ί3εθόοοΚ.εοΓη/%0Ε%Α3%εΡ%85%0Ε%Β0%0Ε%ΒΕ%0
Ε%Β4%ΟΕ%Β5%ΟΕ%85%ΟΡ%84%ΟΕ%Β9%ΟΕ%ΒΑ%εΕ%ΑΌ%ΟΡ%8
2-%εΕ%94%ερ%81 %εΕ%Αε%ερ%83%εε%Β5%εΕ%Β9%ερ%82-
%εΕ%94%εΡ%85%εΡ%84%εΕ%Β9%εε%ΒΑ%εΕ%ΑΕ%εΡ%82-
%εΕ%9ε%εΕ%Βΐ%εΕ%ΒΑ%εΕ%Β5%εΕ%Β4%εΕ%ΒΡ%εΕ%ΒΩ%ε
Ε%ΑΡ%εε%Βΐ %ερ%82-%εΕ%Α4%εε%Β5%εΕ%Β2%εΕ%Βΐ-
103755155177539

Η συμμετοχή στις ομαδικές συνεδρίες είναι ελεύθερη χωρίς προηγού
μενη δήλωση συμμετοχής, με βάση το αναρτημένο ημερολογιακό πρό
γραμμα. Για την συμμετοχή στις ατομικές συνεδρίες οι ωφελούμενοι 
μπορούν να εκδηλώνουν ενδιαφέρον τηλεφωνικά στο 694 4913 599 ή 
στέλνοντας Θΐτΐ3ί1 στο ΡϋΜ-ΤΕΒΑ-5ΥΝΟΩΕΥΤΙΚΑ@9Γη3ίΙχοπι ή στα 
σημεία εξυπηρέτησής τους για τα συνοδευτικά μέτρα. Το αίτημά τους 
θα καταχωρείται και θα προωθείται στον αρμόδιο επιστήμονα, ο οποίος 
θα έρχεται σε επαφή μαζί τους.

Σημεία ενημέρωσης και εξυπηρέτησης ωφελούμενων:

Γρεβενά: Τέρμα Κ. Ταλιαδούρη, Διοικητήριο Γρεβενών «Κ. Ταλια- 
δούρης»,2 όροφος, γραφείο 416, τηλέφωνο επικοινωνίας 
2462353316

Καστοριά : Νομαρχία Καστοριάς ,γραφείο( δίπλα στο τμήμα Συγ
κοινωνιών), Ισόγειο, τηλέφωνο επικοινωνίας 6948454815

Κοζάνη: Δημοκρατίας 74 Νομαρχία, 3 όροφος, γραφείο 10, τη
λέφωνο επικοινωνίας 2461351118

Φλώρινα: διοικητηρίου,4 όροφος, τμήμα δημόσιας υγείας και
κοινωνικής μέριμνας,
τηλέφωνο επικοινωνίας 2385350468

Χ.ΟΦΙΑ ΑΟΒΆΤΣΗ

Κοσκινά & Ν. Χοτζηκ/νοσ (γωνία) ΑΜΥΝΤΑΙΟ
ί3«βί»Λ * *9?2.3***99 *·«*»♦§? ψ

—

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 20:32:09 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
Ν.Π.ΔΔ. ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ 
& ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ, ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ 
& ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 
ΔΗΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ΦΛΩΡΙΝΑ 29/04/2022 . 
ΑΡ.ΠΡΩΤ. 710 I

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΕΝΩΣΗ

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΓΕΩΡΓΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ

ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΣ; Ν.Π.Λ.&. ΚΠΑΓίΑ ΛΗΜΟΥ
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ {Ε.Γ.Τ.Α.Α.)

ΦΛΩΡΙΝΑΣ Η Ευρώπη επενδύει στις αγροτικές περιοχές
—
%Ρξ|Μ|

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ ΜΕ ΤΙΤΛΟ:

“ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΠΡΟΒΟΛΗΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 
ΠΑΙΔΙΚΟΥΣ ΣΤΑΘΜΟΥΣ ΤΟΥ Ν.Π.Δ,Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. ΔΗΜΟΥ 

ΦΛΩΡΙΝΑΣ ΜΕΣΩ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΙΕΑΟΕΚ”
Συνολικού προϋπολογισμού 38.068,00 ευρώ (με ΦΠΑ 24%)

ΚΩΔΙΚΟΣ ΟΡΥ: 39162000-5

ΜΕΤΡΟ 19. ΥΠΟΜΕΤΡΟ 19.2. ΥΠΟΔΡΑΣΗ 19.2.4.2

Η πίστωση από το Πρόγραμμα “Αγροτική Ανάπτυξη της Ελλάδας 2014-2020” με 
συγχρηματοδότηση από το Ε.Γ.Τ.Α.Α.

Ο Πρόεδρος του ΔΣ του Ν.Π.Δ.Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. Δήμου Φλώρινας

Ο Δικαιούχος διακηρύττει ότι την 26 του μηνός Μαΐου του έτους 2022, ημέρα Πέμ- 
. πτη και ώρα Τ0:00 π.μ. (λήξη παράδοσης των προσφορών) στα γραφεία του Ν.Π.Δ.Δ. 

Κ.Π.Α.Π.Α. ΔΗΜΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ, οδός Σ.Σ. Ιωαννίδη, Φλώρινα, θα διεξαχθεί με Ανοιχτό 
Διαγωνισμό σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 27 του ν. 4412/16.

Ο κωδικός του έργου είναι Μέτρο 19, Υπομέτρο 19.2, Υποδράση 19.2.4.2 με τίτλο 
«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΠΡΟΒΟΛΗΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΠΑΙΔΙΚΟΥΣ ΣΤΑΘΜΟΥΣ ΤΟΥ 
Ν.Π.Δ.Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. ΔΗΜΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ ΜΕΣΩ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ Ι.ΕΑΩΕΡ».

Ο προϋπολογισμός της δημοπρατούμενης προμήθειας ανέρχεται στο ποσό των 
30.700,00 ΕΥΡΩ (χωρίς Φ.Π.Α.) και στο ποσό των 38.068,00 ΕΥΡΩ (με Φ.Π.Α.).

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να λάβουν γνώση, να παραλαμβάνουν τα συμβατικά 
.τεύχη του διαγωνισμού (Διακήρυξη, Συγγραφή Υποχρεώσεων κ.λ.π.) από την έδρα του 
Δικαιούχου, γραφεία του Ν.Π.Δ.Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. ΔΗΜΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ, οδός Σ.Σ. Ιωαννίδη, 
Φλώρινα, και ηλεκτρονικά στη διεύθυνση διαδικτύου ν/νννν.αΙγοίΙοπηα.ςΐΓ, καθώς και 
σιο Κ.Η.Μ.ΔΗ.Σ. με ΑΔΑΜ: 22ΡΡΟΟ010470374, μέχρι τις 26/05/2022.

Εγγύηση συμμετοχής στον διαγωνισμό ορίζεται σε 2% επί της εκτιμώμενης αξίας της 
σύμβασης χωρίς Φ.Π.Α. με ανάλογη στρογγυλοποίηση και η σχετική εγγυητική επι
στολή θα απευθύνεται προς τον Δικαιούχο.

Η ισχύς’της'θα είναι τουλάχιστον τριάντα (30) ημερών, μετά την ημέρα διεξαγωγής 
του διαγωνισμού. Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι όπως ορίζεται στη Διακή-

• ρυξη.
Οι υποψήφιοι ανάδοχοι υποχρεούνται να προσκομίσουν όλα τα απαιτούμενα δικαιο- 

ί λογητικά, που προβλέπονται από τις σχετικές διατάξεις για τις δημόσιες συμβάσεις.
Το έργο χρηματοδοτείται από το Πρόγραμμα "Αγροτική Ανάπτυξη της 

Ελλάδας 2014 - 2020, προσέγγιση €ΐίθ ΙΕΑΟΕΚ” με συγχρηματοδό
τηση από το Ε.Γ.Τ.Α.Α. και συγκεκριμένα από την ΣΑ 082/1.

Ο Κωδικός ΣΑΕ του έργου είναι 2017ΣΕ08210000.
; Περισσότερες πληροφορίες μπορούν να πάρουν οι ενδιαφερόμενοι αρό τον Δι

καιούχο Ν.Π.Δ. Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. ΔΗΜΟΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ, αρμόδιος υπάλληλος Γκορτσίλα
• Ελένη (τηλ: 23850 26474 - εσωτ. 6, Φαξ: 23850 23302), τις εργάσιμες ημέρες και 
. ώρες.

Φλώρινα, 29/04/2022
Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. του Ν.Π.Δ.Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. Δήμου Φλώρινας 

Ηλιάδης Δημήτριος

I

Κ. ■ - μμβ ■ ηκη ■ ΟΒΒΒ ■

#ΕΣΠΑ
3*«2»-Μ)

_______ _______ ____________ ζγτζγ: ϋ

Εκδηλώσεις του Συλλόγου - 

Συνδέσμου Αποστράτων Σωμάτων 
Ασφαλείας Ν. Φλώρινας

Τ
ο Δ.Σ. του Συλλόγου - Συνδέσμου Αποστράτων Σωμάτων 
Ασφαλείας Ν. Φλώρινας «Η Ανία Ειρήνη» ηροσκαλεί τα 
μέλη του και όσους άλλους επιθυμούν στις παρακάτω εκδη
λώσεις:

Α) Την 05-05-2022 ημέρα Πέμπτη και ώρα 09.00 τελετή της προστάτι- 
δος μας Αγίας Ειρήνης που θα πραγματοποιηθεί στον Ιερό Ναό Αγίας 
Ειρήνης στην Μελίτη Φλώρινας
Β) Την 08-05-2022 ημέρα Κυριακή θα τελεστεί επιμνημόσυνη δέηση 
στην μνήμη των ηεσόντων που έχασαν την ζωή τους προασπιζόμενοι 
την Δημοκρατία και την ελευθερία της πατρίδος μας κατά την Μάχη της 
Μικρολίμνης στις 7-8 Μαΐου 1947, στον Ιερό Ναό Αγίου Αθανασίου Μι- 
κρολίμνης
Γ) Την 15-05-2022 ημέρα Κυριακή και ώρα 09.00 θα τελεστεί επιμνη
μόσυνη δέηση στην μνήμη των πεσόντων που έχασαν την ζωή τους 
προασπιζόμενοι την Δημοκρατία και την ελευθερία της πατρίδος μας 
κατά την Μάχη του Νυμφαίου στις 28-29 Απριλίου 1947, στον Ιερό Ναό 
Αγίου Νικολάου Νυμφαίου.
Κίνηση με ίδια μέσα.

Τηλέφωνα επικοινωνίας 2385022888 και 6977096777.

Στηρίζοντας την Τοπική 
Αγορά και τους Τοπικούς 

Επιχειρηματίες στηρίζουμε 
την ανάπτυξη του τόπου μας

Ανακοπή κατά ατομικής ειδοποίησης ΚΕΑΟ - 

Παραγραφή οφειλών από παλιές ασφαλιστικές εισφορές

Γράφει η 
Αναστασία Μηλιού 
Δικηγόρος Αθηνών 
Παρ' Αρείω Πάγω

Λεωφ. Μεσογείων 403, 
Αγία Παρασκευή 

Τηλ. 6945-028153, 
213-0338950

Π
ρόσφατα εκδόθηκε από το 
Συμβούλιο της Επικρά
τειας που είναι το ανώ
τατο δικαστήριο μία απόφαση 

που αναφέρεται στον χρόνο πα
ραγραφής των οφειλών προς το 
δημόσιο από τους ασφαλισμέ
νους.
Με διατάξεις που ίσχυαν από το 
2014 όλα τα χρέη προς το δημόσιο 
παραγράφονταν μετά από 20 χρό
νια και μάλιστα ο χρόνος παρα
γραφής άρχιζε από τότε που η 
οφειλή βεβαιωνόταν και όχι από 
τον χρόνο γέννησης της. Το Συμ
βούλιο της Επικράτειας με ένα μα
κροσκελές σκεπτικό που στο πα
ρόν άρθρο παρατίθονται -επί 
μέρους τμήματά του, καταλήγει ότι 
η παραγραφή σε κάποιες περιπτώ
σεις πρέπει να είναι 1 θετής και όχι 
20ετής. >

Το σκεπτικό αυτό υιοθετεί και η 
παρούσα δικαστική απόφαση σε 
ανακοπή κατά ατομικής ειδοποί
ησης οφειλών που έστειλε το 
ΚΕΑΟ για απαιτήσεις από ασφαλι
στικές οφειλές παλιών ετών.
Οι οφειλές αυτές με τις προσαυ
ξήσεις είχαν φτάσει σε υπέρογκα 
ποσά και αφορούσαν εισφορές 
προς τον ΟΑΕΕ. Οι 3 πρώτες τα
μειακές βεβαιώσεις ήταν από το 
1987 μέχρι το 2006 και η τελευ
ταία από το 1999 μέχρι το 2007. 
Γενικά κατά των ατομικών ειδο
ποιήσεων που στέλνει το ΚΕΑΟ ο 
οφειλέτης ασφαλισμένος έχει δι
καίωμα να ασκήσει ανακοπή στο 
Μονομελές Διοικητικό Πρωτοδι
κείο εντός προθεσμίας 30 ημερών 
από την ημέρα που έλαβε την ατο
μική ειδοποίηση.
Για τις οφειλές προς τον ΟΑΕΕ 
ακολουθείται η διαδικασία είσπρα
ξης δημοσίων εσόδων. Το δι
καίωμα του Οργανισμού προς εί
σπραξη εισφορών παραγράφεται 
μετά από παρέλευση 20ετίας από 
τη λήξη του οικονομικού έτους, 
κατά το οποίο αυτές κατέστησαν 
απαιτητές. Σε περίπτωση έκδοσης 
Π.Ε.Ε.Π.Τ. ή ρύθμισης των οφει
λών σε δόσεις ή υποβολής μήνυ
σης από τον Οργανισμό ή σε κάθε 
άλλη περίπτωση προβλεπόμενη 
από τον Κ.Ε.Δ.Ε. η παραγραφή 
διακόπτεται και αρχίζει νέα 
20ετής.
Ακολούθως, προβλέφθηκε, εικο
σαετής παραγραφή για τις απαιτή
σεις των ασφαλιστικών φορέων 
από μη καταβληθείσες ασφαλιστι
κές εισφορές, η οποία αρχίζει από 
τη λήξη του οικονομικού έτους

μέσα στο οποίο βεβαιώθηκαν. 
Από 12.5.2016 που συστάθηκε ο 
Ε.Φ.Κ.Α., ήδη θ-Ε.Φ.Κ.Α., στον 
οποίο εντάχθηκε και ο Ο.Α.Ε.Ε, 
άλλαξε και πάλι το καθεστώς της 
παραγραφής και έκτοτε οι απαιτή
σεις από μη καταβληθείσες ασφα
λιστικές εισφορές υπόκεινται σε 
εικοσαετή παραγραφή, που αρχί
ζει από την πρώτη μέρα του επό
μενου έτους εντός του οποίου πα
ρασχέθηκε η ασφαλιστέα εργασία 
ή υπηρεσία.
Με την 1833/2021 απόφαση της 
Ολομέλειας του Συμβουλίου της 
Επικράτειας, κρίθηκε ότι ο γενικός 
κανόνας της εικοσαετούς παρα
γραφής των αξιώσεων για την κα
ταβολή εισφορών των εντασσό
μενων στον Ε.Φ.Κ.Α. φορέων 
κοινωνικής ασφάλισης, αντίκειται 
στις συνταγματικές αρχές της ανα- 
λογικότητας και της ασφάλειας δι
καίου. Εν σχέσει προς τους βεβα- 
ρυμένους με τις ασφαλιστικές 
εισφορές υπόχρεους, ο χρόνος 
της παραγραφής απαιτείται να εί
ναι ο αναγκαίος, ώστε, αφενός, να 
διασφαλίζεται το δικαίωμα άμυνας 
αυτών έναντι δυσχερειών απόδει
ξης περιστατικών αναγόμενων στο 
απώτερο παρελθόν, αφετέρου δε 
να μην οδηγούνται οι οφειλέτες σε 
οικονομική εξουθένωση λόγω της 
υποχρέωσης ταυτόχρονης κατα
βολής συσσωρευμένων οφειλών 
περισσότερων ετών, με περαι
τέρω δυσμενείς επιπτώσεις στην 
απ ασχόληση και την εθνική οικο- 
ντ 3 γενικότερα. Αντιθέτως, 
αη ιτείται να εξασφαλίζεται η έγ- 
κα και σε σχετικά σύντομο 
χρόνο γνώση των υποχρεώσεών 
τους, ώστε να μην αιφνιδιάζονται, 
αλλά να δύνανται να προγραμμα
τίζουν την επαγγελματική τους 
δραστηριότητα προς όφελος κοι 
της εθνικής οικονομίας.
Επιπλέον, η ανωτέρω διάταξη αν- 
τίκειται στην αρχή της ασφάλειας 
δικαίου, κατά το μέρος που η ει
κοσαετής παραγραφή, που θεσπί
σθηκε, μάλιστα, σε χρόνο κατά τον 
οποίο οι υπόχρεοι είχαν ήδη υπο- 
στεί διάφορες οικονομικές επιβα

ρύνσεις για την αντιμετώπιση του 
δημοσιονομικού προβλήματος της 
χώρας, ισχύει αναδρομικώς και 
για απαιτήσεις που είχαν γεννηθεί 
έως την έναρξη ισχύος της νέας 
διάταξης και δεν είχαν ακόμη πα
ραγράφει.
Επειδή υπάρχει ένα κενό νόμου 
μεταξύ των δύο νόμων που ανα- 
φέρονται στην παραγραφή των 
ασφαλιστικών απαιτήσεων πριν 
και μετά την δημιουργία του 
ΕΦΚΑ, το κενό αυτό πρέπει να 
πληρωθεί με την εφαρμογή του 
κανόνα της δεκαετούς παραγρα
φής των αξιώσεων καταβολής ει
σφορών για το σύνολο των εντασ
σόμενων στον Ε.Φ.Κ.Α. φορέων, 
ο οποίος κρίνεται ότι αποτελεί εύ
λογο χρόνο παραγραφής των εν 

- λόγω αξιώσεων.
Στην προκειμένη περίπτωση, προ
κύπτουν τα ακόλουθα: Με ατομική 
ειδοποίηση ληξιπρόθεσμων οφει
λών Κ.Ε.Α.Ο., ενημερώθηκε η 
ανακόπτουσα για τις ληξιπρόθε
σμες ασφαλιστικές οφειλές της 
προς τον Ε.Φ.Κ.Α. (τέως Ο.Α.Ε.Ε.), 
συνολικού ποσού 120.449,48 
ευρώ. Οι ως άνω οφειλές, προερ
χόμενες από τις ως άνω πράξεις 
του Ο.Α.Ε.Ε., βεβαιώθηκαν με 
τέσσερις πράξεις ταμειακής βεβαί
ωσης του Κ.Ε.Α.Ο.
Η ονακόπτουσα προβάλλει, ότι το 
δικαίωμα του ασφαλιστικού οργα
νισμού έχει υποπέσει σε ηαραγρα- 
φήδιότι ασφαλίστηκε στον τ. 
Ο.Α.Ε.Ε. από το 1987 έως το 2007, 
ενώ το 2017 της κοινοποιήθηκε η 
προαναφερθείσα ατομική ειδοποί
ηση με την οποία ενημερώθηκε 
για την ύπαρξη των εν λόγω οφει
λών, οι οποίες ανάγονται σε χρο
νικό διάστημα πέραν της εικοσα
ετίας.
Με τα δεδομένα αυτά λαμβάνον- 
τας υπόψη ότι η ανακόπτουσα 
ασφαλίστηκε από το 1987 έως 
2007 το Δικαστήριο, έκρινε ότι οι 
επίμαχες απαιτήσεις του καθ’ ου 
που καταλογίστηκαν κατά το έτος 
2017 χρόνο έκδοσης των ως άνω 
καταλογιστικών πράξεων, είχαν 
υποπέσει σε παραγραφή.

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ Μ.Ε.

® Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπουδών
Βακψάρη Μαριάνθη

Πρεσπών 16, Φλώρινα -Τηλ: 6974991259-2385503362
^ηο$ψοτίηα^ρηαΚε^^
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...Συνέχεια από σελίδα 6 (Σταγονίδια)
Τούλο η νοσηλεύτοια: «Αυτά είναι! Εγώ ξυπνώ 05:30 να πάω για δουλειά στο Νο
σοκομείο. Η κόρη του Μητσοτάκη διορισμένη σε [υπό που εξαγοράζει τη μισή Ελ
λάδα και το 17% της ΔΕΗ. Ο γιος του ρουσφέτι στην ευρωβουλή. Ο γιός μου 
σχεδόν 28, μεταπτυχιακό με 9.83, 2 ξένες γλώσσες, 400 ευρώ μισθός, βιογραφικά 
κάθε μέρα και ούτε ένα τηλέφωνο... και ο άλλος Ευρωκοινοβούλιο λόγω μπαμπάκα. 
Έτσι πάει αν είσαι γόνος... Αυτό είναι η δεξιά...».
Αυτό μόνο δεν είναι η δεξιά Τούλα μου... Υπάρχει και άλλο, που δεν φαίνεται... Και 
εκείνο είναι το χειρότερο!

Βασίλης Οικονόμου, βουλευτής Ν.Δ, ΕΡΤ, κλήθηκε να τοποθετηθεί σχετικά με τις 
5.000 διακοπές ρεύματος σε πολίτες, που δεν μπόρεσαν να πληρώσουν τους υπέρογ
κους λογαριασμούς και για το ότι εκκρεμούν ακόμα 16.000 εντολές για διακοπή: «Κοι- 
τάχτε, δεν είμαστε στην εποχή του τζάμπα ούτε του δωρεάν, γιατί πρέπει να 
πληρώνει ο καθένας τις υποχρεώσεις του».
Δημοσιογράφος: «Μισό λεπτό... το ρεύμα δεν ήταν ποτέ τζάμπα, δηλαδή ο κόσμος 
πλήρωνε αν έκαιγε ρεύμα... δεν υπήρχε ποτέ τέτοια εποχή».

Β. Οικονόμου: «Ναι... ναι... το τζάμπα πέθανε».
Για να καταλάβω τώρα, αχρείε και θρασύτατε και χωρίς ίχνος τσίπας, βολευτά... Μας λες τζαμπατζήδες 
εμάς, επειδή δεν έχουμε να πληρώσουμε 700 ευρώ ρεύμα ενώ ο μισθός είναι 650;;; Εσύ αργόμισθε, που 
σε πληρώνουμε 8 χιλιάρικα τον μήνα εδώ και 20 χρόνια, εσύ που όπως προκύπτει από το πόθεν έσχες σου 
έχεις 136 χιλιάρικα καταθέσεις, 18 ακίνητα, 3 αυτοκίνητα, χρωστάς 260 χιλιάρικα στο Δημόσιο και ανήκεις 
σε ένα κόμμα που χρωστάει 400 εκατομμύρια;;; Πιο δωρεάν και τζαμπατζής απλά πεθαίνεις ρε φίλε...

ΑλέΕηο Τσίποας. για τη ρήτρα αναπροσαρμογής του ηλεκτρικού ρεύματος: «Η ρήτρα 
αναπροσαρμογής είναι και παράλογη και παράνομη. Καταθέτουμε τροπολογία, ώστε 
οι καταναλωτέε να υπν την πληρώνουν, χωρίς να τους κόβεται το οεύυα. μέχρις 
ότου κριθεί η νομιμότητά της στα ελληνικά δικαστήρια. Καλούμε όλα τα κόμματα να 
στηρίξουν αυτήν την πρωτοβουλία».
Αμήν, αμήν και πάλι αμήν!!!

Νικήτας Κακλαμάνης: «Ουδόλως με ενδιαφέρει 
πώς θα πληρωθεί το φυσικό αέριο στη Ρωσία (σ.α. 
ρούβλια). Με ενδιαφέρει να έχει ο τόπος μου 
ενεργειακή επάρκεια».
Μην το λέτε αυτό, κ. Κακλαμάνη μου... κινδυνεύετε 
να σας χαρακτηρίσουν πουτινικό και θα σας κάνει ντα 
ο Κυριάκος, που σκίζει τα ιμάτιά του όταν ακούει για 

Ρωσία, Πούτιν, ρούβλι και άλλα τέτοια φιλορωσικά...

Σωκράτης Φάυελος. βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ, σοηίηα 
ςήαηηθΐ: «Το 2018, επί ΣΥΡΙΖΑ, το συνολικό 
κόστος αμοιβών διοίκησης στη ΔΕΗ ήταν 
1.549.0006. Το 2021, επί “άριστης” ΝΔ, το 
συνολικό κόστος αμοιβών διοίκησης ήταν 
5.715.0006! Το κόστος διοίκησης είναι ο 
πρόεδρος, μέλη ΔΣ & γενικοί διευθυντές». 

Άριστοι και στις αμοιβές τα γαλάζια παιδιά!

ΑΠΕ ΜΠΕ: «Στο Βατικανό πρόκειται να διεξαχθεί σε 
λίγες ημέρες διεθνής συνάντηση εξορκιστών». 
Μπρρρρρρ, ανατρίχιασα! Έχουμε κανέναν να στείλουμε 
για να τον ξορκίσουν;

Χθες είδα όνειρο... Βγαίνει λέει ένας εισαγγελέας και προτείνει 
να κατεβαίνουν στις εκλογές μόνο κόμματα που ΔΕΝ ΧΡΟΣΤΑΝΕ 
και είναι ενημερωμένα οικονομικά σε σχέση με οφειλές προς το 
δημόσιο... και μετά ξύπνησα...

Το γράφω τώρα, πριν το δείτε μετά σε τίποτα «αποκλειστικές» πληροφο
ρίες»: Ο Μητσοτάκης θα επιστρέφει από το 10ημερο ταξίδι του στις 
ΗΠΑ, με την ημερομηνία των πρόωρων εκλογών στο μπλοκάκι του 
και τονΆδωνι... τελειωμένο. Κρατήστε το...

■
 Δημήτρης ΒεοΒεσός. πρόεδρος Ολομέλειας των Προέδρων των Δικηγορικών

Συλλόγων Ελλάδος: «Είμαστε παρόντες στα μείζονα κοινωνικά ζητήματα. Η αυθαί
ρετη υεταβολή τηε χρέωσηε από τον προμηθευτή καθιστά άκυοεε τις ρήτρες ανα- 
ποοσαομονήε».

Η Ολομέλεια των Προέδρων των Δικηγορικών Συλλόγων Ελλάδος καταγγέλλει τον 
Κυριάκο και συμφωνεί με τις θέσεις Τσίπρα. Και μη νομίσετε ότι ο Βερβεσός είναι 
κανένας που κολλάει ένσημα στον ΣΥΡΙΖΑ...

Κρατήστε και αυτό... Μια ποσότητα κοκαΐνης “μαμούθ” εντόπισαν 
οι ιταλικές αρχές τα ξημερώματα της Παρασκευής στο λιμάνι της 
Καλαβρίας, με την υπόθεση να αφορά και την Ελλάδα, καθώς τα 
654 κιλά κοκαΐνης είχαν τελικό προορισμό τη Θεσσαλονίκη... 
Αμάν... θα μας μαστουρώσουν όλους πριν την κάλπη...

Κι εμείς εδώ Βρέεεχει... τι όοομορφα που βρέεεχει...!
Κωστής Χατ&ιδάκης. έλεγε για τη ΔΕΗ: «Ο κόσμος δεν θα έχει καμία αμφιβολία για 
το τι κάνουμε όταν δει τους λογαριασμούς της ΔΕΗ στο σπίτι και θα δει ότι τελικά 
δεν θα πληρώσει τίποτα παραπάνω».
Εντάξει, τώρα που παίρνουμε τον λογαριασμό της ΔΕΗ, δεν έχουμε καμιά αμφιβολία για 
το τί κάνουν... 0 κ. Χατζηδάκης, άλλωστε, από όποιο υπουργείο και να πέρασε, άφησε 
πίσω του σκόνη και θρύψαλα! Αφού τακτοποίησε τη ΔΕΗ, τώρα τακτοποιεί τον ΕΦΚΑ... 
Βοήθειά μας...

Μήτσος ο γείτονας: «Έστειλα μήνυμα στον λογιστή μου, να μου βγάλει το επίδομα 
των 15 ευρώ για τα καύσιμα... και μου ζήτησε 20 ευοώ!!! Τ’ ακούς αχρείε, τζαμπα
τζή Οικονόμου; Αλλά τώρα σας πήραμε χαμπάρι. Όλοι εσείς ζείτε μέσα στη χλιδή 
και γι’ αυτό σκέφτεστε σαν Αντουανέτες... Έχει ο καιρός γυρίσματα... 18.686, τόσοι 
σε ψήφισαν στην Ανατολική Αττική. Εύχομαι να μην χρειαστεί να τους κόψουν το 
ρεύμα και να τρέξουν σε εσένα για συμπαράσταση».

Γιανιά Κιτσούλα: «Μας βρίζουν «τζαμπατζήδες» μέσα στα μούτρα μας οι Λουδοβί
κοι, που τους προσκυνάμε και τους ταΐζουμε σαν δούλοι μέχρι το μεδούλι. Το κακό 
είναι ότι νομίζουμε πως θα αλλάξουν τα πράγματα, αν σηκωθούμε από τον καναπέ 
μόνο μια Κυριακή κάθε 3-4 χρόνια, για να ρίξουμε ένα χαρτί σε ένα κουτί. Αμ, 
καλά μας κάνουν, Μαρίκα μου! Καλά μας κάνουν!».

Γιάννης Οικονόυου. κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος Ν.Δ., τουίτερ: «Από την ώρα που
θα ανακοινωθούν οι παρεμβάσεις ΚΑΙ ΑΠΟ ΤΟΝ ΙΟΥΝΙΟ που θα ισχύουν, δεν θα 
ξαναδούμε λογαριασμούς ρεύματος 4 και 5 φορές πάνω... τα υπερκέρδη των εται
ρειών θα επιστραφούν στους πολίτες».
Μακάρι, αλλά είσαι σίγουρος ότι είπες αυτά που σου είπαν να πεις;

Γιώργος Αυτιάς. ΣΚΑΙ: «Υπάρχουν και φιλότιμοι άνθρωποι. Να, η κυρία αυτή δεν 
θα φάει δυο βδομάδες για να πληρώσει το ρεύμα»...
Κι εγώ λέω: Καλά, τί πίνουν όλοι εκεί στον ΣΚΑΪ και δεν μας δίνουν;;; Αλήθεια τώρα, 
συγχαίρει την κυρία, η οποία λέει ότι δεν θα φάει δυο εβδομάδες για να πληρώσει το 
ρεύμα;;; Και υπάρχει ακόμα κόσμος που τον βλέπει;;;

Διονύσης Τευπονέοας. εργατολόγος, με ανάρτησή του στο ίθεθόοοΚ, αποκαλύπτει:
«Προεκλογικό δωράκι εκατομμυρίων σε Δημάρχους. Είναι ακριβές ότι ο υφυπουρ- 
νόε Ερνασίαε και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Τσακλόγλου. χορήνπσε δεύτερη σύν
ταξη σε χιλιάδες ποώην και νυν αιοετούε (βουλευτές, νομάρχες, αντινομάρχες, 
δημάρχους, αντιδημάρχους κλπ.) κυρίως του «πάλαι ποτέ δικομματισμού», υε εγ
κύκλιο που εξέδωσε παοαυονέε του Πάσχα. Αυτό που δεν έχει αναδειχθεί είναι ότι, 

όχι μόνο δίνει δεύτερη σύνταξη ειρεξήε. αλλά θα χοοπνήαει και αναδρομικά, που σε πολλέε περιπτώ-
αεισ ξεπερνούν τα 60.000 ευρώ...».
Τελικός μάγκας δεν είναι καθόλου τζάμπας, όταν πρόκειται να «κεράσει» τους δικούς του!

«Δημοκρατία»: Όπως αποκαλύπτει και πάλι η δεξιά εφημερίδα, ο πρόεδρος 
της ΔΕΗ δωοίΐει στον εαυτό του και στα άλλα στελέχη 1.856.000 
μετοχές της ΔΕΗ, εΕαρνυοώνοντας τα υπερκέρδη της επιχείρησης, 
ύφους άνω του 1 δισ. ευρώ, που προήλθαν κυρίως από την επιβάρυνση 

των καταναλωτών με τη ρήτρα αναπροσαρμογής!
Εντάξει! 0 άνθρωπος, με τις ευλογίες της κυβέρνησης, έχει ξεσαλώσει, έχει κόψει καπίστρι! Πριν καλά- 
καλά κοπάσει ο σάλος που ξέσπασε με το ανάκτορο που χτίζει στην Τζιά ο πρόεδρος της ΔΕΗ, ο Γιώργος 
Στάσσης μοιοάΐει στον εαυτό του και στα αοίόοη δονζ τηε ΔΕΗ δοηυε 16 εκατουυυοίων ευοώϋ! Αδιανόητα 
πράγματα... Απόλυτα παράλογες καταστάσεις...

Νικήτας Κακλαυάνης: «Χίλια ευρώ τη μέρα, ως απολαβές του συμβούλου της 
ΔΕΗ, κ. Στάσση, με τις συνθήκες που βιώνουμε, είναι υπερβολικό ποσό».
Ναι, είναι υπερβολικό. 0 Στάσσης, όμως, δεν είναι άνθρωπος! Είναι σύυβολο! Σύμβολο 
μίας πολιτικής ηθικής που θέλει ευένα να πληρώνω λοναοιασυό μεναλύτεοο από τον
μισθό υου, ποοκειμένου οι ημέτεροι να αμείβονται υε 365.0006 τον χρόνο...

Ο Αχαχούχας

τώρα και στον χώρο σας...
ΟΕϋνΕΚΥ
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Ευχαριστήριο του Συλλόγου Διδασκόντων του Γυμνασίου Φιλώτα

0
 Σύλλογος Διδασκόντων του Γυμνασίου Φιλώτα ευχαριστεί θερμά την Κοινωνική Υπηρεσία της 
ΧΕΝ Θεσσαλονίκης για την πολύ ουσιαστική επιμόρφωση των Εκπαιδευτικών του σχολείου 
μας, σχετικά με το εκπαιδευτικό πρόγραμμα “Εχω δικαίωμα να ζω χωρίς βία", η οποία υλο
ποιήθηκε διαδικτυακά, μετά από πρόσκληση της Συμβούλου Σχολικής Ζωής κ. Μπούτσκου Πανα

γιώτας.
Εκ μέρους των Εκπαιδευτικών 

0 Διευθυντής Σαββαίδης Αναστάσιος

Φλώρινας

ΥΓΕΙΑ ΦΛΏ.ΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

-ί Μικροβιολογικό 
δ Αιματολογικό 
£ Γαστρεντερολογικό 
Μ Ενδοκρινολογικό

Ουρολογικό - Ανδρολσγικό 
% ΑλΧεργιολογικό 
© Γενική Χειρουργική 
© Ψυχιατρικό
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Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μεμμο Χρήστο, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ,ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμείο)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογι κό
• Ουρολογικό - Ανδρολαγικό

• Ενδοκρινολογικό
• Αλλεργιολογικό
• Γενική Χειρουργική
• Ψυχιατρική

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
; ' ’ , .......V ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡίΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
{Αιματολογικό,
Βιοχημικό, ίολσγικό, 
Ανοσολσγικσ,
Μοριακός έλεγχος)

Πρωί:
08:90-14:00
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00 -14:00
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
17:30-2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18:00-21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΓΓΕΡΟΛΟΠΚΟ
{Κολονοσκόττηση,
Γαστροσκόπηση,
Πολυπίκτομή)

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα;
1730-21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ - 
ΑΝΔΡΟΑΟΠΚΟ
{Ανδρική
υπογανιμόΐηια}

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830-1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-21:00

Πρωί:
10:30-14:09
Απόγευμα:
17:30-21:00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-16:00

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
- ΜΙΚΡΟΕΠΕΜ8ΑΣΕΙΣ
{Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμόίωνχλπ,)

Απόγευμα:
17:30-2100 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-21:00 
(Γ Κθί3ω\«3ΐος)

Πρωί:
08:00-14:00 
(X. Πασίνης) 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ

- - ■ :

Απόγευμα:
1730-21Λ0

Πρωί;
08:30-14:00
Απόγευμα:
1730-2100 1

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

• π
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ,
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ (ΕΔΡΑ)
ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 
ΜΕΣΩ ΤΟΥ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ
ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ 

του έργου της ΣΑΕΠ 541, με τίτλο:

«ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΕΘΝΙΚΟΥ ΟΔΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΤΗΣ Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ, ΑΡΜΟΔΙΟΤΗ
ΤΑΣ Δ.Τ.Ε. (ΕΔΡΑΣ) / Π.Δ.Μ., ΕΤΟΥΣ 2021-2022»

Η Διεύθυνση Τεχνικών Έργων (έδρας) της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας (0ΤΑ β' 
βαθμού), προκηρύσσει ανοιχτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό για την ανάθεση του έργου της
ΣΑΕΠ 541, με τίτλο: «ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΕΘΝΙΚΟΥ ΟΔΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΤΗΣ Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ, 
ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΑΣ Δ.Τ.Ε. (ΕΔΡΑΣ) / Π.Δ.Μ., ΕΤΟΥΣ 2021-2022», με ηροϋπολογιομά 
4.000.000,00 £ (με Φ.Π.Α.).

Το έργο συντίθεται από εργασίες κατηγορίας ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ με προϋπολογισμό 
3.225.804,45 ε (περιλαμβάνονται δαπάνη εργασιών, ΓΕ + ΟΕ 18%, απρόβλεπτα, αναθε
ώρηση και απολογιστικά, χωρίς τον ΦΠΑ).

1. ΕΠΩΝΥΜΙΑ και ΔΙΕΥΘΥΝΣΕΙΣ: Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας - Δ/νση Τεχνικών 
Έργων (έδρας).

2. Ταχυδρομική Δ/νση: Διοικητήριο ΖΕΠ Κοζάνης, Κοζάνη ΤΚ 50100 - τηλ,: 
2461052082, θπηβίΐ: β.Ιθ^ράπι.ρον.ρΓ, νννννν.ράπι.ρον^Γ.

3. Αρμόδιοι για πληροφορίες: Αναγνώστου Κωνσταντίνος και Βούρας Αθανάσιος, 
τηλ. 2461052682 και 2461052679, ίοχ: 2461052685, βτηθίΙ: ό.ΙθΙ^ρόΓη.ρον.ρΓ. 
3.νουΓ35@ρ0Γη.9ον.9Γ·

Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της 
σύμβασης στον ειδικό χώρο «ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί» νννννν.ρτοηηϊΐΗθυε.ρον.ρΓ, με 
αριθμό ΕΣΗΔΗΣ: 188091 καθώς και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας νννννν.ρόΓη.ρον.ρΓ·

4. ΣΥΝΤΟΜΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ: Αντικείμενο ίου έργου είναι η εκτέλεση εργασιών συν
τήρησης και η βελτίωση των τμημάτων του Εθνικού Οδικού Δικτύου αρμοδιότητας συν
τήρησης της Δ.Τ.Ε. (έδρα)/Π.Δ.Μ.), εντός της Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας, που 
εμφανίζουν σημαντικές βλάβες και οι οποίες αναμένεται να επιδεινωθούν κατά την διάρ
κεια της επερχόμενης χειμερινής περιόδου.

ΕΚΤΙΜΩΜΕΝΗ ΣΥΝΟΛΙΚΗ ΑΞΙΑ: 3.225.804,45 £ χωρίς ΦΠΑ 
Απαγορεύονται οι εναλλακτικές προσφορές. Δεν θα χορηγηθεί προκαταβολή.
5. ΚΩΔΙΚΟΙ: ΟΡν [45233141-9] - «Εργασίες συντήρησης οδών» και ΝϋΤ$: Ε153 (Δυ

τική Μακεδονία).
4. ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: Η προθεσμία εκτέλεσης του έργου είναι δέκα οχτώ (18) 

μήνες.
7. ΠΡΟΫΠΟΘΕΣΕΙΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ: Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά 

πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ 
που είναι εγκατεστημένα σε:

α) σε κρότος - μέλος ιηςΈνωσης,
β) σε κράτος - μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), 
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό 

ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές 
σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωαη Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωαη σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων,

0 οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ενώσεων. Οι ενώσεις 
οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 του άρθρου 19 
και της παραγ. 1(ε) του άρθρου 76 του Ν.4412/2016.

Όλοι οι ηροσφέροντες θα πρέπει να ικανοποιούν τα Κριτήρια Επιλογής των παραγρά
φων Β,Γ και Δ του άρθρου 22 της αναλυτικής διακήρυξης.

8. ΕΓΓΥΗΣΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ ΧΡΟΝΟΣ ΙΣΧΥΟΣ ΕΓΓΥΗΤΙΚΗΣ ΚΑΙ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 
Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους 
εξήντα τεσσάρων χιλιάδων, πεντακοσίων δέκα έξι ευρώ και δέκα τριών λεπτών 
(44.516,13 £) με ισχύ τουλάχιστον μέχρι 25/04/2023 (1Ο01 00000). Σε περίπτωση 
ένωσης οικονομικών φορέων, η εγγύηση συμμετοχής περιλαμβάνει και τον όρο ότι η 
εγγύηση καλύπτει τις υποχρεώσεις όλων των οικονομικών φορέων που συμμετέχουν 
στην ένωση. 0 χρόνος ισχύος των προσφορών είναι δέκα μήνες (10) από την ημερομηνία 
λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών.

9. ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΑΝΑΘΕΣΗΣ ΤΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: Είναι η πλέον συμφέρουαα από οικονο
μική άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή) - άρθρο 95 - πορ. 2α Ν. 
4412/2016.

10. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΛΗΞΗΣ ΤΗΣ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΤΩΝ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ:
25/05/2022 ημέρα Τετάρτη, ώρα λήξης υποβολής προσφορών ορίζεται η 15:00.

11. ΦΑΚΕΛΟΙ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους 
αποκλειστικά ηλεκτρονικά μέαω της διαδικτυακάς πύλης ίΛηΛ'νν.ρΐ'οιηίΐΗβυδ.ρον.θΐ' του 
ΕΣΗΔΗΣ. Εντός τριών εργάσιμων ημερών από την ηλεκτρονική υποβολή προσκομίζεται 
υποχρεωτικά αηό τον οικονομικό φορέα στην αναθέτουσα αρχή σε έντυπη μορφή και σε 
σφραγισμένο φάκελο η πρωτότυπη εγγυητική επιστολή συμμετοχής.

12. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΚΑΙ ΩΡΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΑΠΟΣΦΡΑΓΙΣΗΣ ΤΩΝ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 
30/05/2022, ημέρα Δευτέρα και ώρα 10:00 π.μ.

13. ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΕΣ ΠΡΟΣΦΥΓΗΣ: Όπως στο άρθρο 4.3 της Διακήρυξης.
14. ΑΛΛΕΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ: Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί αηό την 

Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας.

Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
Καοαπίδπς Γεώργιος

Αγγελία Γάμου

Ο
Δελκούσης Γεώργιος ίου Ιωάννη και 
της Μαρίας και η Ταλίδου Ελένη του 
Αθανασίου και της Μαίρης πρόκειται 
να παντρευτούν στον Ιερό Ναό Οσίου Ναούμ 

Αρμενοχωρίου, το Σάββατο 21 Μάΐ'ου.

Μπιιάκη5 Ανθ. Σταύρο;

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 20:32:09 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΜΑΪΟΥ 2022 23 ηχω
Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από σελίδα 24

«Αγαπηυένοι μου, ο θάνατός υου δε θα πρέπει
να σαε λυπήσει, αλλά να σαε ατσαλώσει πιο
πολύ για την πάλη που διεΕάνετε. Σφίξτε τιε 
καοδιέε σαε και βγείτε παλικάρια απ' τη νέα
δοκιμασία. Έτσι θα μαε τιμήσετε καλύτερα. Όταν 
ο άνθρωπος δίνει τη Ζωή του νια ανώτερα ιδα
νικό δεν πεθαίνει ποτέ. Με πολλή αγάπη. Σας 
«οιλώ. Μήτσοε ΡΕΜΠΟΥΤΣΙΚΑΣ».
«Δεν σας Σέχσσα ποτές. Για σαε και νια τον ελ
ληνικό λαό έδωσα τη Ζωή υου. Σήμερα. 1η Μάη 
1944. σαε ιριλώ για τελευταία φορά», γράφει 
ένας απ’ τους εκιελεσθέντες, που δεν αφήνει καν 
το όνομά του, μόνο το αρχίγραμμα «Α».
Ο εργάτης μεταλλουργός ΣάΒΒαε ΣαΒΒόπουλοε: 
«Αε μάθει όλη η Ελλάδα, δεν χάσαμε την πίστη
υαε στην τελική νίκη. Καμία δύναυη δεν θα 
τσακίσει το ΚΚΕ. Το ΚΚΕ θα νικήσει. Καλώ τον 
αδελφό μου με σκληοή δουλειά να προσπαθή
σει να Εεπλύνει το κακό που έκανε με τη δή
λωση και την αδελφούλα υου να πάοει τη θέση 
μου στο ΚΚΕ»·
«Καλύτερα να πεθαίνει κανείς στον αγώνα για 
τη λευτεριά, παρά να ζει σκλάβος, Ν. Μαριακά- 
κηε. γεωηόνοε. Χανιά. 1-5-44. Όποιος το βρει 
να μην το καταστρέφει», έγραψε ο χανιώτης γεω
πόνος, Νίκος Μαριακάκηε.
Στο Σκοπευτήριο της Καισαριανής οι 200 κομμού- {" 
νιστές χωρίστηκαν ανά 20άδες για να στηθούν ι 
στον τοίχο. Ακούστηκε δέκα φορές η ομοβροντία I 
του εκτελεστικού αποσπάσματος και δέκα φορές | 
οι χαριστικές βολές. Τα πτώματα μετέφεραν στα ) 
φορτηγά οι επόμενοι 20 που ήταν για εκτέλεση. Οι ι 
φωνές τους πάσχιζαν να καλύψουν τους ήχους >
των όπλων: «Αδέλφια, γεια σας!», «Ζήτω το | 
ΚΚΕ! Ζήτω το ΕΑΜ! Ζήτω η Ελλάδα», «Εκδί- [ 
κηση! Λευτεριά!», ενώ οι υπόλοιποι τραγουδού- 1 
σαν μέχρι να έρθει η σειρά τους. Οι χοροί και τα · 
τραγούδια είχαν ξεκινήσει από το Χαϊδάρι, την 
ώρα που φώναζαν τα ονόματα των μελλοθάνα- ι 
των. ι
Στο πέρασμα των νεκρών κομμουνιστών, λένε 1 
οι μαρτυρίες, οι άντρες έβγαζαν τα καπέλα 
τους και οι γυναίκες έραναν με λουλούδια.
Όλοι υποκλίνονταν στο μεγαλείο τους. Την I 
επόμενη μέρα, ο λαός της Καισαριανής 
αψηφά την τρομοκρατία και μετονομάζει τον 
δρόμο που κύλησε το αίμα, την οδό Σκοπευτή- | 
οίου. σε «ΟΔΟ ΗΡΩΩΝ». Στους τοίχους του I 
γράφεται το σύνθημα: «Αυτόε ο δοόυοε είναι 
ΔΡΟΜΟΣ ΗΡΏΩΝ. Τον διαβαίνουν οι λεβέντες ] 
του έθνουε. Χτεο 1 του Μάη τον διάΒηκαν 200 | 
---------------------------------------------------------------

παλικάρια».
Λίγες μέρες μετά το ΕΑΜ αναφέρει σε κάλεσμά του 
προς το λαό: «(...) Η φρικώδης και πρωτάκου
στη τρομοκρατία που εξασκεί στην Ελλάδα ο 
καταχτητής με τη βοήθεια γερμανοράλληδων 
δεν είναι στην ουσία αντίποινα για τη δράση του 
ΕΛΑΣ εδώ και στην ύπαιθρο. Αυτό είναι οπλή 
δικαιολογία. Γίνεται για να τρομοκρατηθεί ο 
λαός, να σταματήσει την αντίστασή του και να 
πραγματοποιήσουν ανενόχλητοι οι καταχτητές 
την επιστράτευση και τη ληστεία του τόπου μας. 
ΑΘΗΝΑΙΟΙ ΠΑΤΡΙΩΤΕΣ, η στιγμή είναι κρίσιμη. 
Αν σκύψουμε το κεφάλι είμαστε χαμένοι. Τα 
θύματα του αγώνα είναι πολύ λιγότερο από τα 
θύρατα της επιστράτευσης, από τα θύματα της 
πείνας. Οι κρεμασμένοι και τουφεκισμένοι 
ήρωες, τα καμένα μας χωριά φωνάζουν. Μην 
αφήσετε τη θυσία μας να πάει χαμένη! Μην 
υποταχθείτε! Αγωνιστείτε για να μη γίνει η επι
στράτευση. Αγωνιστείτε για τη ζωή σας. Εκδι
κηθείτε. Αγωνιστείτε για να σταματήσουν οι 
σφαγές».
Η ιστορία έγινε κινηματογραφική ταινία από τον
Παντελή Βούλγαρη. Είναι "Το τελευταίο σημεί
ωμα”, που προβλήθηκε στις κινηματογραφικές αί
θουσες

Πηγή: ίοΓβίΓο.ίηίο

Τ'ρΤμοΤο ~γ/"α~ι
Τ Ο Υ 0_Σ_Ε

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47

Τηλ. Επικ.: 2385022404 | 

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52

Τηλ. Επικ.:231 01 21 528

Ναπολέων Σουκατζίδης

Πρώτη Γενική Συνέλευση του 
νέου Συλλόγου Διαβητικών 

Π.Ε. Φλώρινας “Η ΓΛΥΚΟΖΩΗ"

Χ
ριστός Ανέστη! Ανακοινώνουμε άτι στις 8-5-2022 και ώρα 
12:00 το μεσημέρι, στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων του 
Δήμου Φλώρινας θα πραγματοποιηθεί η πρώτη Γενική Συνέ
λευση του νέου Συλλόγου Διαβητικών Π.Ε. Φλώρινας Η ΓΛΥΚΟ

ΖΩΗ.
Ταυτόχρονα θα γίνουν και εκλογές για την ανάδειξη του πρώτου συμ
βουλίου του Συλλόγου μας, για την εξελεγκτική επιτροπή , καθώς και 
για την εκλογή εκλεκτόρων για τις εκλογές της Πανελλήνιας Ομοσπον
δίας Σωματείων - Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη 
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ) και της Εθνικής Συνομοσπονδίας Ατόμων με Αναπηρία 
(Ε.Σ.Α.μεΑ).
Μέλη και υποψήφιοι για τα όργανα του συλλόγου μπορεί να είναι άτομα 
που νοσούν από Σακχαρώδη Διαβήτη τύπου 1 ή τύπου 2 και έχουν 
κλείσει το 18ο έτος της ηλικίας τους ή οι γονείς ή κηδεμόνες ανήλικων 
παιδιών με ΣΔ. Απαιτείται σύμφωνα με το καταστατικό του συλλόγου η 
επίδειξη ιατρικής γνωμάτευσης που να πιστοποιεί την πάθηση από ΣΔ, 
ή πιστοποιητικό από ΚΕΠΑ, ή χαρτί νοσηλείας σε κάποιο νοσοκομείο 
από συμπτώματα ΣΔ.
Οι εγγραφές στον σύλλογο θα γίνουν την ίδια ημέρα.
Υποψηφιότητες μπορούν να κατατεθούν στο θΓη3ίΐ9ί3ρ3Γ0@γ3Ηοο.9Γκαι 
τηλεφωνικά στο κινητό 6973387652. Απαιτείται μία υπεύθυνη δήλωση 
για την υποψηφιότητα.
Καλούμε όλες και όλους που νοσούν από ΣΔ να παρευρεθούν και να 
συμμετέχουν στην πρώτη ΓΣ , την οποία θα τιμήσει με την παρουσία 
του και ο πρόεδρος τηςΠανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων - Συλ
λόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ κοςΧρήστος 
Δαραμήλας.
Όλοι μαζί και ενωμένοι μπορούμε να διεκδικήσουμε τα δικαιώματα 
μας.
Η ενημέρωση για τα δικαιώματα που πηγάζουν από την πάθηση του 
ΣΔ είναι δικαίωμα όλων και μόνο 
Συλλογικά μπορούμε να τα πετύχουμε!

Για την προσωρινή διοίκηση 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Παρδαλής 

Ο Γεν. Γραμματέας Δανιήλ (Δάνης) Στεφανόπουλος

Λύσεις
ηχωχρόνου

··*·.····«··«.*

Λύση Γρίφου

Ο άντρας αυτός 

είναι ο ιερέας 

που έκανε τους 
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Τραγανά γαλακτομπουρεκάκια 
με σταφίδες... όνειρο!!!

Α
ν ψάξει κανείς για την καταγωγή αυτού 
του γλυκού, που εύκολα κατατάσσουμε στα 
"ανατολίτικα", θα φτάσει τουλάχιστον

μέχρι το Βυζάντιο. Το φτιάχνουν σε όλη την Ελ
λάδα με συνταγές που δεν διαφέρουν και πολύ 
μεταξύ τους. Υπάρχει όμως μία κοινή διαπί
στωση: Το γαλακτομπούρεκο είναι ένα γλυκό 
πειρασμός! Με το τραγανό του το φύλλο, την 
πλούσια κοκκώδη, σιμιγδαλένια, αφράτη, βου
τυράτη αλλά συνάμα ανάλαφρη κρέμα του και το 
σιρόπι, «τόσο όσο», για να σε γλυκάνει χωρίς 
να σε λιγώσει.
Δεν είναι τυχαίο, λοιπόν, που έχει αναδειχθεί ως το 
πιο δημοφιλές παραδοσιακό μας γλυκό και το 
πρώτο που σκέφτεται κανείς για να κλείσει ένα οι
κογενειακό γεύμα.Όταν δε, προσφέρεται σε ατομικά 
ρολάκια, τότε ο καθένας απολαμβάνει την ποσότητα 
που «τραβάει ο οργανισμός του» και αν δεν τον κα
λύψει το ένα ρολάκι, σερβίρεται και δεύτερο και 
τρίτο! Φτιάξτε τα και θα με θυμηθείτε, θα σας βγά
λουν ασπροπρόσωπους σε κάθε περίσταση!

Πώς θα χα φτιάξετε
Ζεστάνετε το βούτυρο μέχρι να λιώσει, όχι να κάψει. 
Πριν ετοιμάσετε τα ρολάκια, φτιάξτε πρώτα το σι
ρόπι...
Σιρόπι
Βράστε τη ζάχαρη, το νερό, τη φλούδα λεμονιού ή 
πορτοκαλιού και την κανέλα για 5 λεπτά από την 
ώρα που θα πάρει βράση, αφήστε το στην άκρη να 
κρυώσει και ασχοληθείτε με την κρέμα...
Κρέμα
Εε μια κατσαρόλα βάλτε το γάλα, το ξύσμα λεμονιού, 
το αλάτι και τη μισή ζάχαρη. Ανακατέψτε με μια κου
τάλα και αφήστε τα υλικά σε μέτρια φωτιά να ζεστα
θούν. Σε ένα μεγάλο μπολ βάλτε τα αυγά, τον 
κρόκο, την υπόλοιπη ζάχαρη, το σιμιγδάλι και τις 
βανίλιες. Χτυπήστε με σύρμα για 1 με 2 λεπτά ώστε 
να ενωθούν τα υλικά. Πάρτε κουταλιές από το ζεστό 
γάλα και ρίξτε το λίγο-λίγο στα χτυπημένα αυγά, 
ανακατεύοντας διαρκώς με το σύρμα ώστε να εξι
σορροπηθεί η θερμοκρασία των αυγών. Αφού αραι
ώσει το μείγμα ρίξτε το στην κατσαρόλα με το καυτό 
γάλα. Ανακατεύετε με σύρμα, πάντα σε μέτρια 
φωτιά μέχρι να δέσει η κρέμα και να αρχίσει να κο
χλάζει. Όταν έρθει σε σημείο βρασμού, η κρέμα 
είναι έτοιμη. Αποσύρετε την κρέμα από τη φωτιά. 
Προσθέστε το βούτυρο και ανακατέψτε με σπάτουλα 
μέχρι να λιώσει.

Σε αυτό το στάδιο, προαιρετικά, μπορείτε να προ
σθέσετε στην κρέμα 10Ογρ. σταφίδες. Δίνουν τη 
γλύκα και το άρωμά τους και δημιουργούν μια 
πλούσια, φρουτώδη επίγευση στο γλυκό σας. 
Αδειάστε την κρέμα σε ένα φαρδύ μπολ και καλύψτε 
με μεμβράνη που εφάπτεται στην επιφάνειά της για 
να μην δημιουργηθεί κρούστα. Αφήστε την κρέμα 
να κρυώσει για 20 λεπτά και να σταθεροποιηθεί.
Για τα ρολάκια

ΜαΓε ρΕ Α

Πάρτε ένα φύλλο 
από τη συσκευασία 
και βουτυρώστε το 
με ένα πινέλο. Δι
πλώστε το στη 
μέση. Βάλτε 2 κου
ταλιές κρέμα στην 
κάτω πλευρά και 
γυρίστε το φύλλο 
έτσι ώστε να σκε
πάσετε την κρέμα.
Διπλώστε δεξιά κι 
αριστερά το φύλλο 
που περισσεύει 
πάνω στην κρέμα 
και τυλίξτε σε ρολό.
Ακουμπήστε το 
ρολό με την ένωση 
προς τα κάτω σε 
ένα βουτυρωμένο 
ταψί. Συνεχίστε 
ώσπου να τελει
ώσουν τα φύλλα.
Τοποθετείστε τα 
κοντά-κοντά στο 
ταψί αλλά όχι πολύ 
στριμωγμένα με
ταξύ τους. Περιχύ
στε τα ρολά με όσο 
βούτυρο περίσ
σεψε.
Ψήστε σε καλά 
προθερμασμένο 
φούρνο στους 
160°θ βαθμούς 
στον αέρα, στη με
σαία σχάρα, για πε
ρίπου 30 λεπτά ή 
και παραπάνω, 
μέχρι να ροδίσουν 
καλά. Ο χρόνος ψη
σίματος του γλυκού 
ποικίλει ανάλογα με 
τον φούρνο. Το 
γλυκό είναι έτοιμο 
όταν έχει ροδίσει 
ομοιόμορφα πάνω 
και κάτω, γιατί 
μόνο τότε θα έχουν 
ψηθεί σωστά τα 
φύλλα μέχρι μέσα 
και μόνο τότε θα 
απορροφήσουν 
σωστά το σιρόπι 
τους. Σιροπιάστε τα καυτά με το κρύο σιρόπι. Προ
σοχή όμως! Ρίξτε το σιρόπι λίγο-λίγο, όχι όλο μαζί. 
Αφήστε τα ρολάκια στο ταψί μέχρι να κρυώσουν τε
λείως και μετά σερβίρετε. Αν κόψετε νωρίτερα θα 
κατεβάσει υγρά το γαλακτομπούρεκο και θα πανιά
σει η κάτω στρώση των φύλλων.
ΣΗΜ: Τα ρολάκια, αφού τα ετοιμάσετε και τα βουτυ
ρώσετε, μπορείτε να τα συντηρήσετε στην κατά
ψυξή σας καλά σκεπασμένα. Το φύλλο όμως που θα 
χρησιμοποιήσετε πρέπει να είναι φρέσκο και όχι 
φύλλο κατάψυξης.
Καλή επιτυχία φίλες μου και καλά μαγειρέματα! 
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού, να περ
νάτε καλά, να προσέχετε τους υπέροχους και μονα
δικούς εαυτούς σας και να έχετε κατά νου αυτό που 
έλεγε η γιαγιά Αθηνά: «Αντί να σκέφτεσαι τι θα φας, 
σκέψου καλύτερα με ποιους θα καθίσεις για να 
φας».

Σας φιλώ αυγή

Υλικά

- 1 πακέτο φύλλο
κρούστας

- 150γρ. βούτυρο 
καθαρό (κλαριφιέ)

λιωμένο

Γα την κρέμα
- 1 λίτρο φρέσκο

γάλα
- ΙΟΟγρ. ζάχαρη

- ΙΟΟγρ. σιμιγδάλι
ψιλό 

- 2 αυγά
- 1 κρόκος αυγού

- 2 βανίλιες
- 2 πρέζες αλάτι
- ξύσμα 1 μικρού

λεμονιού
- 50γρ. βούτυρο

Γα το σιρόπι
- 500γρ. νερό

- 700γρ. ζάχαρη
- ξύλο κανέλα

- 1 κουταλιάχυμό
λεμονιού

- φλούδα λεμονιού ή 
πορτοκαλιού ή και τα 

δύο

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Πρωτομαγιά 1944!

Στον τοίχο της Καισαριανής...
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• ΧιϋούΡ' Λ ΙΑΠ-α'«

ημέρωσε η Δευτέρα της Πρωτομαγιάς του 1944. Δέκα φορ- 
■■■ τηγά ξεκίνησαν από το στρατόπεδο του Χαΐδαρίου κουβα- 

■μ· λώντας μελλοθάνατους στην Καισαριανή. Οι δυνάμεις της 
γερμανικής - φασιστικής κατοχής, σε αντίποινα για την εξόντωση 
ενός Γερμανού στρατηγού και του επιτελείου του στους Μολάους, 
αποφάσισαν την εκτέλεση στο Σκοπευτήριο της Καισαριανής 200 
κομμουνιστών. Απ’ αυτούς, περίπου 170 ήταν πρώην κρατούμε
νοι στην Ακροναυπλία και οι υπόλοιποι πρώην εξόριστοι στην 
Ανάφη, που η μεταΕική δικτατορία τους είχε παραδώσει στουε 
χιτλερικούς.
Η διαταγή για τις εκτελέσεις δημοσιεύτηκε στον κατοχικό Τόπο στις 
30 Απριλίου του 1944 και προέβλεπε και τυχαίες εκτελέσεις περα
στικών στους Μολάους:
«Την 27ην Απριλίου 1944 κομμουνιστικοί συμμορίαι παρά τους 
Μολάους, κατόπιν μιας εξ ενέδρας επιθέσεως εδολοφόνησαν 
ανόνδρως έναν Γερμανόν Στρατηγόν και τρεις συνοδούς του. 
Πολλοί Γερμανοί στρατιώται ετραυματίστησαν. Ως αντίποινα δια
τάχτηκε: 1)0 τυφεκισμός 200 κομμουνιστών την 1/5/1944. 2) Ο 
τυφεκισμός όλων των ανδρών, τους οποίους θα συναντήσουν τα 
γερμανικά στρατεύματα επί της οδού Μσλάοι προς Σπάρτην έξω
θεν των χωρίων. Υπό την εντύπωσιν κακουργήματος τούτου Έλ
ληνες εθελονταί εφόνευσαν αυτοβούλως 100 άλλους 
κομμουνιστής. Ο Στρατιωτικός Διοικητής Ελλάδος».
Ο δρόμος προς το Σκοπευτήριο γέμισε ρούχα και σημειώματα των 
μελλοθάνατων, γέμισε λεβεντιά, περηφάνια, κάλεσμα για αγώνα 
και εκδίκηση: «Πατερούλη, πάω για εκτέλεση, να 'σαι περήφα
νος για τον μονάκριβο γιο σου. Ν’ αγαηάε και να λατρεύεις την 
κορούλα σου και την αδερφούλα μου, κι οι δυο υενάλοι άνθρω
ποι. Γεια, γεια πατερούλη». Αυτά έγραφε ο θρυλικός Ναπολέων 
Σουκατζίδης, στέλεχος του ΚΚΕ, Ακροναυπλιώτης, πρώην πρόεδρος 
του εργατικοϋηαλληλικού κέντρου Ηρακλείου. 0 Ναπολέων Σουκα
τζίδης ήταν φυλακισμένος στην Ακροναυπλία από το δικτατορικό κα
θεστώς του Μεταξά και παραδόθηκε, όπως όλοι οι κομμουνιστές και 
άλλοι αγωνιστές κρατούμενοι, στους Γερμανούς κατακτητές,Έτσι 
βρέθηκε στο Χαϊδάρι. Στην τελευταία πράξη της ζωής του επαναλαμ
βάνει ό,τι έκανε καθημερινά ως κρατούμενος. Φτάνει στην υπέρβαση. 
Του χαρίζεται η ζωή και εκείνος βάζει όρο: «Δέχουαι τη ζωή μόνο 
αν δεν υπει άλλοε στη θέση μου», απαντά. Δεν το δέχτηκαν και κεί
νος επιλέγει ελεύθερα και συνειδητά τον θάνατο. Στους Γερμανούς, 
εκεί στο Σκοπευτήριο, βροντοφωνάζει πως η Ελλάδα θα νικήσει και 
εκείνοι θα συντριβούν...

Συνέχεια στη σελίδα 23...
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